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készült a képviselő-testület 2014. szeptember 17-én 

13.00 órakor kezdődő  

nyilvános üléséről 

 

 

Helye:   XV. kerületi Polgármesteri Hivatal (1153 Bp., Bocskai u. 1-3.)  Díszterem 

 

Jelen vannak: 19 fő képviselő (Báder György, Bárdosi György, dr. Balogh András, dr. 

Balázs Zoltán, Bencsics Lászlóné, Bitvai Nándor, Dárdai Árpádné, Donga Árpádné, 

Gyurcsánszky János, Gyurkovics Miklós, Király Csaba, László Tamás, Major Sándor, 

Németh Angéla, dr. Novák Ágnes, dr. Pintér Gábor, Szilvágyi László, Tóth Imre, Vizér 

Klára) 

Távol: 1 fő képviselő (Báthory Erzsi) 

 

Meghívottak:  

Juhászné dr. Baráth Márta jegyző, Vargáné dr. Kalán Ilona aljegyző, a Jegyzői Kabinet 

vezetője, dr. Trinn Miklós a Jogi és Szervezési Osztály vezetője, Nábrádi Pálné a 

Humánpolitikai Osztály vezetője, Dr. Sárosi Magdolna Polgármesteri Kabinet vezetője, 

Németh Tibor a Főépítészi, Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály vezetője, Sipos Gábor 

főépítész, Jávori Péter a Városüzemeltetési Osztály vezetője, Ludvig Éva a Belső Ellenőrzési 

Osztály vezetője, dr. Finta Béla a Közigazgatási és Ügyfélszolgálati Főosztály vezetője, 

Reiszné Naszádi Magdolna az Intézményfelügyeleti és Humán Főosztály vezetője, Herczeg 

István a Köznevelési, Közművelődési és Sport Osztály vezetője, Aradi Gizella a 

Közgazdasági Főosztály vezetője, dr. Turcsányi Miklós az Adóügyi Osztály vezetője, 

Böröczfy Ferenc a Gazdálkodási Osztály vezetője, Kolbert Ferenc könyvvizsgáló. 

Jelen vannak:  

Juhászné dr. Baráth Márta jegyző, Vargáné dr. Kalán Ilona aljegyző, a Jegyzői Kabinet 

vezetője, dr. Trinn Miklós a Jogi és Szervezési Osztály vezetője, Nábrádi Pálné a 

Humánpolitikai Osztály vezetője, Dr. Sárosi Magdolna Polgármesteri Kabinet vezetője, 

Németh Tibor a Főépítészi, Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály vezetője, Sipos Gábor 

főépítész, Jávori Péter a Városüzemeltetési Osztály vezetője, Ludvig Éva a Belső Ellenőrzési 

Osztály vezetője, dr. Finta Béla a Közigazgatási és Ügyfélszolgálati Főosztály vezetője, 

Reiszné Naszádi Magdolna az Intézményfelügyeleti és Humán Főosztály vezetője, Herczeg 

István a Köznevelési, Közművelődési és Sport Osztály vezetője, Aradi Gizella a 

Közgazdasági Főosztály vezetője, dr. Turcsányi Miklós az Adóügyi Osztály vezetője, 

Böröczfy Ferenc a Gazdálkodási Osztály vezetője 
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További meghívottak:  

Dr. Bégány Attila a Kerületi Hivatal vezetője, Dr. Sólyom Olimpia a XV. kerületi 

Önkormányzat Egészségügyi Intézményének főigazgató főorvosa, Gráczer Irma az Egyesített 

Szociális Intézmény igazgatója, Kádas Endréné Ribán Hajnal a Fejlesztő Gondozó Központ 

vezetője, Dr. Kovács Imre a Gazdasági Működtetési Központ főigazgatója, Soha Péter a 

Gazdasági Működtetési Központ gazdasági igazgatója, Kósa István a Gazdasági Működtetési 

Központ műszaki igazgatója, Bárkai Katalin a Gazdasági Működtetési Központ szervezési 

igazgatója, Sas Csaba a XV. Média Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. 

vezetője, Szaniszló Attila a CSAPI-15 Vásárcsarnok és Piacfenntartó Kft vezetője, Juhász 

Márton a Palota-15 Rehabilitációs és Közfoglalkoztatási Közhasznú Nonprofit Kft vezetője, 

Dr. Kiss Gyula a Palota Holding Ingatlan-és Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója, Demeter 

János a RÉPSZOLG Környezetgazdálkodási és Foglalkoztatási Nonprofit Közhasznú Kft 

vezetője, Oláh Béla a RUP-15 Kft ügyvezető igazgatója,  Galambos Ferenc XV. kerületi 

Rendőrkapitány, Tóth Lajos a Csokonai Művelődési Központ vezetője, Ábri László az 

Ifjúsági és Sportközpont vezetője, , Kolbert Ferenc könyvvizsgáló 

Jelen vannak:  
Soha Péter a Gazdasági Működtetési Központ gazdasági igazgatója, Kósa István a Gazdasági 

Működtetési Központ műszaki igazgatója, Bárkai Katalin a Gazdasági Működtetési Központ 

szervezési igazgatója, Sas Csaba a XV. Média Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú 

Nonprofit Kft. vezetője, Dr. Kiss Gyula a Palota Holding Ingatlan-és Vagyonkezelő Zrt. 

vezérigazgatója, Oláh Béla a RUP-15 Kft ügyvezető igazgatója,  Tóth Lajos a Csokonai 

Művelődési Központ vezetője, Ábri László az Ifjúsági és Sportközpont vezetője, , Kolbert 

Ferenc könyvvizsgáló 

 

Többcélú Intézmények: 

Makai Katalin a Kontyfa Középiskola és Általános Iskola igazgatója, Bäckné Kremm Andrea 

a László Gyula Gimnázium és Általános Iskola igazgatója, Zádoryné Leiner Erika a 

Száraznád Nevelési-Oktatási Központ igazgatója. 

 

Általános Iskolák: 

Varga László a Czabán Általános Iskola igazgatója, Csörgő Mária a Hartyán Általános Iskola 

igazgatója, Kovács Tibor a Károly Róbert Általános Iskola igazgatója, Selényiné Stier Márta 

a Kolozsvár Általános Iskola igazgatója, Rónáné Helle Mária a Neptun Általános Iskola 

igazgatója, Frák Erika a Pestújhelyi Általános Iskola igazgatója, Bikfalvi Borbála a 

Rákospalotai Kossuth Lajos Általános Iskola igazgatója, Gressó Tiborné a Szent Korona 

Általános Iskola vezetője. 

 

Óvodák: 

Kissné Zachar Piroska az Ákombákom Óvoda vezetője, Balogh Ildikó a Hartyán-Árendás 

Összevont Óvoda vezetője, Veress Szilvia a Micimackó Óvoda vezetője, Hajas Lászlóné a 

Molnár Viktor Óvoda vezetője, Turóczyné Ungvári Edit a Mosolykert Óvoda vezetője, 

Hovanyecz Katalin a Mozdonyvezető Óvoda vezetője, Nagyné Pácza Erika a Napsugár 

Összevont Óvoda vezetője, Neboda Katalin a Palotai Vadvirág Óvoda vezetője, Csörgőné 

Bánhalmi Éva a Pestújhelyi Óvoda vezetője, Végváriné Kékhegyi Erika a Rákospalotai 

Hetedhét Óvoda vezetője, Balla Béláné a Rákospalotai Kertvárosi Óvoda vezetője. 

Jelen vannak:   

Hajas Lászlóné a Molnár Viktor Óvoda vezetője, Turóczyné Ungvári Edit a Mosolykert 

Óvoda vezetője, Hovanyecz Katalin a Mozdonyvezető Óvoda vezetője, Nagyné Pácza Erika a 

Napsugár Összevont Óvoda vezetője, Neboda Katalin a Palotai Vadvirág Óvoda vezetője 
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Alapítványok: 56-os Szövetség XV. ker. Szervezete, Alapítvány a Holnapért, Alapítvány a 

MÁV telepi iskoláért, Alapítvány az Ifjúság Tánc- és Zeneművészeti Nevelésért, Alapítvány a 

XV. Molnár Viktor u. 94-96. alatti óvoda támogatásáért, Aranyszamár Művészeti és 

Kulturális Egyesület, Artkontúr Művészeti és Kulturális Egyesület, ATHOSZ Művészeti-

Közéleti és Irodalmi Társaság, A Holnap Egészséges Gyermekeiért Alapítvány, Az 

Egészségesebb, Esztétikusabb Környezetért Alapítvány, ÁBÉCÉ Egyesület a Gyermekért, 

Biondo Bike Club, Budapest XV. Kerületi Gazdakör, Budapest XV. Kerületi Idősek és 

Nyugdíjasok Egyesülete, Civil Mozgalom XV. kerületi Szervezete, CIVITALIS Egyesület, 

ClubNetCet Internetes Ismeretterjesztő Egyesület, CORTEX Alapítvány az Agysérültek 

Rehabilitációjáért, Csutkababa Alapítvány, Egészségőrző Egyesület, Együtt a Gyermekekért, 

Az Egészségért Alapítvány, Együtt Újpalotáért Kulturális és Szociális Érdekképviseleti 

Egyesület, Első Magyar Gó Egyesület Pestújhely, Energia Információs Központ Egyesület, 

Ép Lélek, Egészséges Test Alapítvány, Értelmes Életért Alapítvány, Észak-Pesti 

Környezetvédelmi Kulturális és Szabadidősport Egyesület, Északi Fény Természetjáró 

Egyesület, Európai Hátrányos Helyzetűek Közhasznú Egyesülete, Fitness Duo Iskola Oktatási 

és Sport Alapítvány, Forrás – Bogács Alapítvány, Garabonciás Egyesület, Gondoskodás 

Gyermekeinkért Alapítvány, Hálózat a Kultúráért, Művészetért Egyesület, Hartyán 

Alapítvány Az Iskoláért, Hartyán Diáksport Egyesület, Hátrányos Helyzetűek Alternatív 

Műhelye (HÁTHA), Hét Galamb Alapítvány, Hétszínvilág Transz-Perszonális Egyesület, 

Hétszín-Virág Alapítvány a XV. kerületi Bölcsődékért, Holnap már Késő Környezetvédelmi 

Alapítvány, Hosszútávú Egészségmegőrző Program Közhasznú Egyesület, Ifjúsági Caritas 

Egyesület, Inthos Nemzetközi Kórház Hálózat Alapítvány, Jézus Szíve Alapítvány, Jövőt 

Álmodunk Egyesület, Kavicsosi Deák Alapítvány, Kegyelem Alapítvány, Kinizsi TTK, 

Kontyfa Sportiskola, Korona Művelődési Kulturális és Oktatási Alapítvány, Korszerű 

Tudással Építsd a Jövődet Alapítvány, Közbizalom Közhasznú Egyesület, Közbiztonsági 

Polgárőr Közhasznú Egyesület, Középpont Mentális Egészségvédő Egyesület, „KUCI” 

Kisállatmenhely Alapítvány, Kultúrműhely Alapítvány, Kurimszy Sándor Emlékalapítvány, 

LABE XV. kerületi Szervezete, Legea-Bulldózerek Unihockey Club Budapest, Lehetőség a 

Rászorulóknak Alapítvány, MDOSZ H-1 Rákospalotai Madárbaráti Egyesület, Magyar 

Kerékpárosklub, Magyar Politikai Foglyok Szövetsége, Magyar Szinergia Ház Közhasznú 

Egyesület, Magyar Vöröskereszt XV. Kerületi Szervezete, Magyarok Szövetsége Egyesület, 

Magyarországi Szocialista Romák Szervezete (MSzRSz), MÁV Telep Baráti Köre KHE, 

MEASZ – Összefogás a Demokráciáért, Meixner Alapítvány, Micimackó és Természet 

Alapítvány, Mini Manó Alapítvány, Mozgássérültek BP-i Szervezetének Rákospalotai 

Tagszerve, Munkarend Alapítvány, Nagycsaládosok Újpalotai Egyesülete, Nagyot Ugró Tinik 

Rohanó Ifjú Fiúk Edző Raja, Nádastóparki Óvodai Alapítvány,  Neptun Diáksport Egyesület, 

NIHON Újpalotai Sportegyesület, Nyírpalota Társaság, Nyitott Gondolkodók Egyesülete, 

Nyugodt Holnap Alapítvány, Nyújtsd a Kezed Alapítvány, Országos Gyermekvédő Liga, 

Orvosi Kamara XV. Kerületi Szervezete, Otthon Segítünk Alapítvány, Őszirózsa Alapítvány, 

Palotai Kincsőr Alapítvány, Palota Röplabda Sport Klub, Palotai Csokonai Asztali Labdarúgó 

Egyesület, Palotai Önvédelmi Védegylet, Palotai Polgárőrség, Palotai Sporthorgász 

Egyesület, Paulay Alapítvány, Páskomliget Szenvedélymentes Klub, Periféria Alapítvány, 

Perspektíva Nova Egyesület, Perspektíva Kulturális és Segítő Egyesület, Pestújhelyi Iskoláért 

Egyesület, Pestújhelyi Kertbarát Egyesület, Pestújhelyi Pátria Közhasznú Egyesület, 

Pestújhelyi Sport Club, Polgári Érdekképviseleti Egyesület, POFOSZ- Magyar Politikai 

Fogyok Szövetsége, Pro Minor Egyesület a Gyermekekért, Pro Scola Gregorius Dózsa 

Alapítvány, Rákospalota a Mi Otthonunk Egyesület, Rákospalota-Pestújhely-Újpalota 

Kiemelten Közhasznú Környezetvédelmi Közalapítvány, Rákospalota – Pestújhely – Újpalota 

Közrend és Vagyonvédelmi Kiemelten Közhasznú Közalapítvány, Rákospalota Kolozsvár 

DSE, Rákospalotai Szilas Néptáncegyüttes Egyesület, Rászorulókat Támogatók Egyesülete, 
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ROM-SOM Cigány Kulturális és Hagyományőrző Szervezet, Sclerosis Multiplex Budapesti 

Egyesület, Segítsd az Iskoládat! Közhasznú Egyesület, Sportiskola Sportegyesület, Szabó 

Miklós Lelki Pásztor Szellemi Hagyatékát Őrző Alapítvány, Szertelen-Kék Alapítvány, 

Szilvássy Andor Barlangkutató Egyesület, Szociális és Rehabilitációs Alapítvány, Szolidáris 

Kisnyugdíjasok Egyesülete, Szövőgyár utcai Óvoda Gyermekeiért Közhasznú Alapítvány, 

SZÖVTÁRS Egyesület, Szülők, Tanítványok a Kolozsvár úti Iskoláért Alapítvány, Támogasd 

a Rászorulókat Alapítvány, Tavasz Kórus Alapítvány, Toronyhír Újpalotai Média Alapítvány, 

Tündérképző Egyesület, UJPA STOMA Klub Egyesület, Újpalotaiak Baráti Köre Művelődési 

és Érdekvédelmi Egyesület, Újpesti Torna Egylet, Unilever Tömegsport Egyesület, Viperák 

Amerikai Futball Egyesület, VIVA VOCE Alapítvány, Viwal Tanoda Kézműveseket Képző 

Közhasznú Egyesület, XV. kerületi Cukorbetegek Klubja, XV. kerületi Köztisztviselők 

Sportegyesülete, Zene-Tánc-Mozgás Kulturális Egyesület, Zuglói Ilco Egyesület, BKIK XV. 

kerületi Szervezete. 

Jelen vannak: - 

 

A képviselő-testület ülésén részt vett Paulusz Katalin csoportvezető, Gulyásné Végh Katalin és 

Polonkainé Molnár Emese jegyzőkönyvvezetők. 

 

   Tajti Marianna Réka rendezvényszervező: A XV. kerületi 

Önkormányzat  nevében köszönti a „Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Érdemérem” díj 

adományozása alkalmából megjelent kitüntetetteket, a kerületi lakosokat, díszpolgárokat, a 

korábbi kitüntetetteket, az Önkormányzat vezetőit, képviselőit, a kerületi kisebbségi 

önkormányzatok képviselőit, a kerületi intézmények vezetőit. Budapest Főváros XV. kerület 

Önkormányzatának Képviselő-testülete 2014. június 25-én döntött a 2014. évi „Rákospalota, 

Pestújhely, Újpalota Érdemérem Díjak” adományozásáról. A Rákospalota, Pestújhely, 

Újpalota Érdemérem Díj annak a személynek adományozható, aki kerületi lakosként, vagy a 

kerületben tevékenykedőként a kerület fejlődése, a közjó előmozdítása érdekében 

példamutató és szakmailag kimagasló tevékenységet fejtett ki. Nagy örömünkre idén is sok 

felterjesztés érkezett a Díjra, ami azt bizonyítja, hogy kerületünket munkájával az élet minden 

területén sok kiemelkedő személyiség gazdagítja. 

 

   László Tamás polgármester: Köszönti a jelenlévőket, különösen 

azokat,  akik a következő percekben „Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Érdemérem Díj-at” 

kapnak. Az érdemérem átadása alkalmával jól látható, hogy a kerületben élők nagy 

figyelemmel kísérik azt a munkát, amit a közéleti emberek, különböző szakmákat képviselő 

emberek visznek a kerületiek szolgálatában. Ez egy élő társadalomról tanúskodik, hogy a 

kerületben az intézmények a legkülönbözőbb részei a világnak, figyelemmel vannak 

egymásra. Köszönetét fejezi ki azoknak, akik a több tucat jelölést adták, ez valójában az 

érdemérmesek érdemét növeli. 

 
   Tajti Marianna Réka rendezvényszervező: 2014-ben a Képviselő – 

testület „Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Érdemérem Díj-at” adományoz Kovács Mária 

Magdolna körzeti nővérnek az egészségügy területén végzett tevékenységéért, a XV. kerület 

lakosaiért, az egészségügyben végzett 30 éves odaadó munkájáért. Munkáját, ezt a nem 

mindennapi feladatot teljes szívvel, odaadással, az emberek szeretetével és bizalmával hosszú 

éveken keresztül lelkiismeretesen teljesítette. Elismeréséhez gratulál. 

 
Kovács Mária Magdolna körzeti nővér átveszi a „Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Érdemérem Díj-at” László Tamás polgármestertől.  
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   Tajti Marianna Réka rendezvényszervező: A Képviselő – testület 

„Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Érdemérem Díj-at” adományoz Dr. Király Balázs házi- és 

gyermekorvosnak az egészségügy területén végzett tevékenységéért, Újpalota lakosaiért, a 

gyermekekért, a családokért az egészségügy területén végzett kiemelkedő munkájáért. A 

gyermekek megnyugtatásán és a családok összefogásán túl, szaktudását a kerületi lakosok 

egészségnek megőrzése érdekében kamatoztatja. Elismeréséhez gratulál. 

 

Dr. Király Balázs házi- és gyermekorvos átveszi a „Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Érdemérem Díj-at” László Tamás polgármestertől.  

 

   Tajti Marianna Réka rendezvényszervező: A Képviselő – testület 

„Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Érdemérem Díj-at” adományoz Jobbágy Mária 

mentálhigiéniás szakembernek, a szociális és családvédelmi területen végzett 

tevékenységéért, az Egyesített Szociális Intézmény munkatársaként és a Levendula 60+ 

program koordinátoraként végzett munkájáért. A kerületben élő lakosok, családok, csoportok 

és szervezetek tevékenységének fejlesztéséért sokat tett. Munkájában fontosnak tartja a 

szemléletváltást és az összefogást, melyet tevékenysége során mindig szem előtt tart. 

Elismeréséhez gratulál. 
 
Jobbágy Mária mentálhigiéniás szakember átveszi a „Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Érdemérem Díj-at” László Tamás polgármestertől.  

 

 
   Tajti Marianna Réka rendezvényszervező: A Képviselő – testület 

„Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Érdemérem Díj-at” adományoz Sebők Irén 

hegedűtanárnak és karmesternek a nevelés-oktatás területén végzett tevékenységéért, a Hubay 

Jenő Alapfokú Művészeti Iskola diákjaiért és a Hubay Jenő Ifjúsági Zenekar életében végzett 

tevékenységéért. Áldozatos, 30 éve tartó munkájával jelentősen hozzájárult a kerület zenei 

életéhez, a fiatalok zenei műveltségének magasabb színvonalához. Elismeréséhez gratulál. 

 
Sebők Irén hegedűtanárnak és karmester átveszi a „Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Érdemérem Díj-at” László Tamás polgármestertől.  

 
   Tajti Marianna Réka rendezvényszervező: A Képviselő – testület 

„Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Érdemérem Díj-at” adományoz Székely-Mádai Lászlóné 

matematika és fizika tanárnak a nevelés-oktatás területén végzett tevékenységéért, a Dózsa 

György Gimnáziumban a kerület diákjaiért végzett áldozatos munkájáért. Rendkívül kedves, 

türelmes személyiséget ismerhettek meg benne kollégái és diákjai, természetével mindig 

megnyerte a gyerekek szimpátiáját a matematika és a fizika tárgyak iránt. Hatására, 

tanítványai közül többen is a pedagógusi pályát választották. Elismeréséhez gratulál. 
 
Székely-Mádai Lászlóné matematika és fizika tanár átveszi a „Rákospalota, Pestújhely, 

Újpalota Érdemérem Díj-at” László Tamás polgármestertől.  

 

   Tajti Marianna Réka rendezvényszervező: A Képviselő – testület 

„Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Érdemérem Díj-at” adományoz Kozák Zoltánné 

óvodapedagógusnak a nevelés-oktatás területén végzett tevékenységéért, a Régi Fóti úti 

Óvoda szakmai és erkölcsi hírnevét megalapozó óvodavezetői, óvodapedagógusi munkájának 
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elismeréseképpen. Munkájában több évtized után is örömét leli a szülők és gyermekek 

örömére. Elismeréséhez gratulál. 

 
Kozák Zoltánné óvodapedagógus átveszi a „Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Érdemérem 

Díj-at” László Tamás polgármestertől.  

 
   Tajti Marianna Réka rendezvényszervező: A Képviselő – testület 

„Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Érdemérem Díj-at” adományoz Kovács Ferencné kerületi 

pedagógusnak, testnevelés tanárnőnek a nevelés-oktatás, a művelődés és sport területén 

végzett tevékenységéért, az „1956-os Emlékfutás” bevezetéséért és éveken át tartó 

megszervezéséért, amely hagyománnyá vált  kerületünkben, neki köszönhetően.  

Elismeréséhez gratulál. 

 

Kovács Ferencné kerületi pedagógus átveszi a „Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Érdemérem Díj-at” László Tamás polgármestertől.  

 

   Tajti Marianna Réka rendezvényszervező: A Képviselő – testület 

„Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Érdemérem Díj-at” adományoz Fogarasi Gábor lelkésznek  

a köz érdekében, a közösségért végzett tevékenységéért. Az újpalotai lakótelep 

gyülekezetszervezői, valamint az Újpalotai Református Missziói Egyházközség missziói 

lelkészi feladatainak elismeréseképpen. Személyének köszönhetően a református 

egyházközség lélekszáma évről-évre gyarapodik, ezért az egyház templomalapításba kezdhet. 

Elismeréséhez gratulál. 

 

Fogarasi Gábor lelkész átveszi a „Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Érdemérem Díj-at” 

László Tamás polgármestertől.  

 

   Tajti Marianna Réka rendezvényszervező: A Képviselő – testület 

„Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Érdemérem Díj-at” adományoz Ifj. Malaky Mihály 

vállalkozónak a kerület lakosainak érdekeit és igényeit szem előtt tartó vállalkozói, 

kereskedői tevékenységért, munkáért. Édesapja nyomdokaiba lépve a nagy múltú rákospalotai 

családi vállalkozás továbbvitelének elismeréseképpen. Lehetőségeihez mérten támogatja a 

XV. kerület szociális és sport életét, hozzájárul kerületünk hagyományteremtő és – őrző 

programjaihoz. Elismeréséhez gratulál. 

 

Ifj. Malaky Mihály vállalkozó átveszi a „Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Érdemérem Díj-

at” László Tamás polgármestertől.  

 

   Tajti Marianna Réka rendezvényszervező: A Képviselő – testület 

„Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Érdemérem Díj-at” adományoz Németh Tibornak a XV. 

kerület Polgármesteri Hivatal Főépítészi, Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály 

főosztályvezetőjének a közel négy évtizedes közigazgatás területén végzett kiemelkedő 

szakmai, vezetői munkájáért. Számos kerületi infrastrukturális újítás, fejlesztés köszönhető 

személyének, szerteágazó feladatait mindig hatékonyan, jól szervezetten végzi. Elismeréséhez 

gratulál. 

 

Németh Tibor a XV. kerület Polgármesteri Hivatal Főépítészi, Városfejlesztési és 

Üzemeltetési Főosztály főosztályvezetője átveszi a „Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

Érdemérem Díj-at” László Tamás polgármestertől.  
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   László Tamás polgármester: Az érintett tíz ember 2014-ben a 

„Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Érdemérem Díj” tulajdonosává vált. Olyan személyekről 

van szó, akikkel kapcsolatban személyének és a képviselő-testület sok tagjának személyes 

benyomásai, élményei vannak. Egy pár szóban szeretné méltatni mindegyiküket: 
 

Kovács Mária Magdolna körzeti nővér  

Aki 30 évig odaadóan dolgozik egy közösségben, nagyon sok mindent átél. A háziorvosa 

mellett számtalan olyan helyzetbe került ,amikor titok kellett őrizni, a segítség olykor egy 

mosollyal kellett A 30 év, az 30 év. Nagyon köszöni. 

Dr. Király Balázs házi- és gyermekorvos  

A Zsókavár utcai rendelő kapcsán sokszor találkozott Király doktorral. Egy mondatot őriz 

vele kapcsolatban. Azt mondta;  többek között, emiatt a rendelő miatt nem ment el külföldre. 

Egy olyan közösséget alapított ott 5 gyermek háziorvos és hét nővér közreműködésével, amely 

példamutató. Balázst sokszor emlegeti, amikor jövőbeni orvosi hivatás kiterjesztéséről és  

kiteljesedéséről van szó. Köszöni a vidám családi napokat, melyeket szervez a munkatársaival 

együtt. Varázslatosak. 

Jobbágy Mária mentálhigiéniás szakember  

Mária úgy jött vissza a szociális intézmények kötelékébe, hogy képes volt saját magát 

megújítani és az egész idősügyi ellátást. A Levendula program nem egy lila ábránd, hanem 

nagyon alaposan végiggondolt, remek idősügyi program, aminek most már nagyon sok ága-

boga van. Ez a munka főváros szerte, és ország szerte is hírt fog kapni. Ami késik nem múlik. 

Máriának köszönhető, hogy ez az ügy ilyen szinten halad előre.  

Sebők Irén hegedűtanárnak és karmester  

Munkásságát évek óta figyeli, midig üdítő, ahogy megjelenik a Hubay Zeneiskola 

növendékeinek társaságában karmesterként vagy hegedűsként. Mindig hallatlan figyelmet, 

szuggesztív erőt érez benne, amely 30 év óta kifogyhatatlan. Nagyon köszöni. Nemrég látta 

egy tanár kollégájával sétálni a Széchényi felüljáró mellett. Számára az a séta is nagyon 

emlékezetes marad. 

Székely-Mádai Lászlóné matematika és fizika tanár  

A Dózsa Gimnáziumba visszament nyugdíjasként dolgozni, munkásságáról az egész tanári kar 

hihetetlen figyelemmel van. Hatására sok tanítványa a pedagógus pályát választotta. Számára 

ez fantasztikus elismerés, mert azt a pályát akarja vinni, élni egy diák, amit a tanárától látott. 

Nagyon köszöni. Nemcsak a Dózsa Gimnázium, hanem az egész kerület elismeri a tanárnő 

munkásságát.  

Kozák Zoltánné óvodapedagógus  

A hölgynek korábban csak a hírét ismerte, de ahogy megismerte, és mosolyát személyesen 

megkapta, úgy gondolja, ezzel minden nap meg tudja ajándékozni a gyermekeket akik esetleg 

szomorúan érkeznek az óvodába. Nemcsak a gyerekek, hanem a szülők is kapnak ebből a 

mosolyból és kedvességéből nap mint nap.  A mosolyból és az egész habitusából azt látja, 

hogy ezzel az egész kerületnek ajándékot ad. Nagyon köszöni.  

Kovács Ferencné kerületi pedagógus  

A hölgy újságíró férjétől – aki sajnos már régen elhunyt – kapott egy könyvet. Nemcsak a 

sportról, hanem a nemzetről írt remek írásokat, cikkeket. Kovács Ferencné életútja arról 

tanúskodik, érdemessé teszi a „Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Érdemérem Díj” 

átadására. Nagyon köszöni az egész életében tett tevékenységét. 

Fogarasi Gábor lelkész  

Örömhír, hogy a református telek, amit az önkormányzat kiszabályozott, elkészült. Bízik 

abban, hogy nemcsak a telek körvonala kerül a református templom és közösségi ház számára 

kitűzésre, hanem az a munka, amit a lelkész úr az utóbbi években tanúsított. Olyan közösséget 

építet, amelylehetővé tette, hogy templom épüljön.  
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Ifj. Malaky Mihály vállalkozó  

Ijf. Malaki Mihállyal egy-két hónapja találkozott a Karácsony Sándor u. végén, a patak 

mellett. Beszélgettek. Olyan rákospalotaiságot értett és ismert meg, amely nemcsak a 

Rákospalotai Tüzép telepből forrásozik, hanem az egész családi hagyományból, a 

gyökereiből. Ezt nagyon köszöni, mert nemcsak kereskedőről van szó, hanem lokálpatriótáról, 

aki a kerület javára tevékenykedik.  

Németh Tibor a XV. kerület Polgármesteri Hivatal Főépítészi, Városfejlesztési és 

Üzemeltetési Főosztály főosztályvezetője  

Vastapsot kapott a főosztályvezető úr. Közel négy évtized a közigazgatásban, ez nem egyszerű 

dolog. A szakma, a városgazdálkodás szolgálata kísérte végig a munkáját. Személyesen az 

elmúlt négy évet köszöni, de ebben az elismerésben, az előző ciklusok is benne vannak. 

Nagyon köszöni odaadó munkáját.  
 

Mint ahogy minden érdemérem átadását valamilyen gondolattal zárja most is ezt szeretné 

tenni:  

„Nem mi adtunk elismerést, mi kaptunk Önöktől és hálásan köszönjük.”  

 

 

   Tajti Marianna Réka rendezvényszervező: 2014. szeptember 5. és 7. 

között a Németországi Heilbronnban került megrendezésre az EGKF Európa Bajnokság, 

melyen a XV. kerületi Dynamic Karate Sportegyesület 21 versenyzője képviselte hazánkat 11 

éves kortól egészen a felnőttekig. Huszonegy versenyzőjükből tizenöten dobogós helyezést 

értek el, így éremmel térhettek haza. Közülük szeretne gratulálni az aranyérmet nyert 

versenyzőknek: 

Benkő Zsófia első helyezést ért el a 11-13 éves korosztály -50 kg-s súlycsoportjában; 

Vécsei Balázs aranyérmet hozhatott haza a 11-13 éves korosztály -53 kg-s súlycsoportjában; 

Goldfinger Dárió első helyezett lett a 11-13 éves korosztály +53 kg-s súlycsoportjában; 

Hallgat Gergely a legfelső dobogón végzett a kadet korosztály -52 kg-s súlycsoportjában; 

Czagány Dóra szintén aranyérmes lett a kadet korosztály +54 kg-s súlycsoportjában; (Díját 

edzője veszi át.) 

Győriványi Renáta első helyezést ért el a junior korosztály -59 kg-s súlycsoportjában; (Díját 

edzője veszi át.) 

Hárspataki Gábor aranyérmet hozhatott haza a senior korosztály -75 kg-s súlycsoportjában. 

Gratulál az első helyezetteknek, valamint felkészítőjüknek, Fischer Mihály vezetőedzőnek. 

Az egész csapatnak szívből kíván hasonló elismeréseket, sikeres szereplést a versenyeken.  

 
László Tamás polgármester: Egy olyan közösségről van szó, amely 21 

főből áll, közülük 15-en dobogós helyezést értek el. A Dinamic Karate Sportegyesület 

rendkívüli munkát végez, ezt nagyon köszöni a vezetőknek. A fiataloknak van kire felnézni, 

mert vannak felnőtt versenyzők is. Fantasztikus eredményeket értek el, köszönet illeti az 

edzőket és a fiatalokat egyaránt. Gratulál.  

 

   Tajti Marianna Réka rendezvényszervező: Gratulál a díjazottaknak. 

Megköszöni a figyelmet, bejelenti, hogy mindenkit szeretettel várnak a Házasságkötő terembe 

az ünnepeltek tiszteletére szervezett fogadásra.  

 

Állófogadás 

 

* * * 
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   László Tamás polgármester: Köszönti a képviselő-testület megjelent 

tagjait, tisztségviselőket, érdeklődőket, a hivatal vezetőit, dolgozóit. Megállapítja, hogy a 

képviselő-testület 19 fő jelenlétével határozatképes, a szeptemberi, munkaterv szerinti ülést 

megnyitja. Ismertet a meghívó szerinti napirendi javaslatot kiegészítve a sürgősséggel érkezett 

előterjesztésekkel, figyelembe véve a kiegészítő anyagokat az alábbiak szerint:  

1. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. Kerületi Önkormányzat 2014. évi 

költségvetésének VI. számú módosításáról (Ikt.sz. 1/54-219/2014. sz. és 1/54-

219/a/2014. sz. anyag)       

2. Előterjesztés a helyben központosított közbeszerzési rendszerről, valamint a helyi 

központi beszerző szervezet feladat- és hatásköréről szóló 35/2012. (IX. 28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról (Ikt.sz. 1/54-207/2014. sz. anyag)   

3. Előterjesztés a 2014. évre vonatkozó igazgatási szünet elrendeléséről szóló …/2014. 

(….) ök. rendelet megalkotásáról (Ikt.sz. 1/54-208/2014. sz. anyag)  

4. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. Kerületi Önkormányzat 2014. évi 

költségvetésének I-VI. havi végrehajtásáról (Ikt.sz. 1/54-209/2014. sz. és 1/54-

209/a/2014. sz. anyag)   

5. Előterjesztés a Budapest XV. kerületi Nemzetiségi Önkormányzatokkal kötött 

együttműködési megállapodások felülvizsgálatáról az Állami Számvevőszék által 

lefolytatott ellenőrzés során tett javaslatok alapján (Ikt.sz. 1/54-220/2014. sz. anyag) 

6. Előterjesztés a XV. Média Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit 

Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetője megbízatásának a meghosszabbításáról és 

javadalmazásáról (Ikt.sz. 1/54-213/2014. sz. anyag)  

7. Előterjesztés a PALOTA-HOLDING Ingatlan- és Vagyonkezelő Zártkörűen Működő 

Részvénytársaság vezérigazgatója munkaviszonyának a meghosszabbításáról és 

pályázat kiírásáról (Ikt.sz. 1/54-221/2014. sz. anyag)  

8. Előterjesztés a szabadon választható védőoltások önkormányzati támogatásáról (Ikt.sz. 

1/54-222/2014. sz. anyag)     

9. Előterjesztés a 2014/2015. nevelési év megkezdésének tapasztalatairól (Ikt.sz. 1/54-

211/2014. sz. anyag)   

10. Előterjesztés az Ifjúsági és Sportközpont szakmai irányítása alatt álló ifjúsági táborok 

működtetéséről (Ikt.sz. 1/54-214/2014. sz. anyag)  

11. Előterjesztés az Ifjúsági és Sportközpont és a REAC Sportiskola Sportegyesület között 

létrejövő bérleti szerződés jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-223/2014. sz. anyag) 

12. Előterjesztés a REAC Sportiskola Sportegyesületnek a Czabán Általános Iskola 

köznevelési típusú sportiskolai feladatellátáshoz nyújtott működési támogatásáról 

(Ikt.sz. 1/54-224/2014. sz. anyag) 

13. Előterjesztés a Bp. XV. Őrjárat utca 1-5. számú, 82285 helyrajzi számú ingatlan (volt 

Észak-pesti Kórház) I. ütemben bontandó épületei, építményei bontási 

engedélyokiratának jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-225/2014. sz. anyag és Ikt.sz. 1/54-

225/a 2014. sz. anyag,) 

14. Előterjesztés a RUP-15 Városfejlesztési Kft-vel megbízási szerződés megkötésére a 

volt Észak Pesti Kórház koncepcióterv készíttetés bonyolításáról (Ikt.sz. 1/54-

215/2014. sz. anyag)    

15. Előterjesztés a XV. kerületi Önkormányzat tulajdonában lévő Közvágóhíd utca 15. sz. 

(hrsz.:89404) alatti ingatlan épületegyüttesének  bontásáról (Ikt.sz. 1/54-226/2014. sz. 

anyag)  

16. Előterjesztés a nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérbeadásának feltételeiről szóló 

rendelet és a Palota Holding Ingatlan- és Vagyonkezelő Zrt-vel megkötendő 

vagyonkezelési szerződés előkészítéséről (Ikt.sz. 1/54-216/2014. sz. anyag)  
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17. Előterjesztés társasházi kamerarendszer pályázati felhívás kiírására (Ikt.sz. 1/54-  

210/2014. sz. anyag)   

18. Előterjesztés a 2014. IV. negyedévben, pályázat útján bérbe adható lakásokról (Ikt.sz. 

1/54-217/2014. sz. anyag és 1/54-217/a 2014. sz. anyag) 

19. Előterjesztés a Mezőségi Őrzőkör Közhasznú Alapítvány részére nyújtandó támogatás 

átutalásáról (Ikt.sz. 1/54-218/2014. sz. anyag) 

20. Előterjesztés elektromos és közvilágítási közmű-vagyon térítésmentes átadásáról 

(Ikt.sz. 1/54-230/2014. sz. anyag)   

21. Előterjesztés gépjármű megvásárlásáról (Ikt.sz. 1/54-232/2014. sz. anyag)  

22. Előterjesztés „Passzív zajvédelem” pályázati felhívás ismételt kiírására (Ikt.sz. 1/54-

235/2014. sz. anyag)   

23. Előterjesztés Csokonai Művelődési Központ gazdasági vezetőjének megbízásával 

kapcsolatos fenntartói egyetértésről (Ikt.sz. 1/54-237/2014. sz. anyag)   

24. Előterjesztés a XV. kerületi gyermekorvosi ügyelet megvalósításának módjáról (Ikt.sz. 

1/54-238/2014. sz. anyag)   

A Mötv. 46.§ (2) bekezdés a)-c) pontjai alapján zárt ülésen tárgyalandó: 

25. Előterjesztés a Budapest Rákospalota-Óvárosi Református Egyházközség által 

felajánlott 89793 helyrajzi számú ingatlan megvásárlásáról (Ikt.sz. 1/54-212/2014. sz. 

anyag)    

26. Előterjesztés a "Budapest XV. Kerületi 1956. október 23. Díj" adományozására (Ikt.sz. 

1/54-227/2014. sz. anyag)    

27. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás bérbeadásáról (Ikt.sz. 1/54-

231/2014. sz. anyag)     

28. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról (Ikt.sz. 

1/54-233/2014. sz. anyag)     

29. Előterjesztés a Budapest XV. kerület 90989 helyrajzi számú (Liva-malom) ingatlan 

megvásárlásáról (Ikt.sz. 1/54-234/2014. sz. anyag)    

30. Előterjesztés a Budapest XV. kerület 91158/46. hrsz-ú (1157 Budapest, Zsókavár u. 

41-47. szám alatt található) ingatlan bérlő részére történő eladásáról (Ikt.sz. 1/54-

236/2014. sz. anyag)   

Egyebek 

 Tájékoztató az önkormányzati ingatlangazdálkodás körében, a 2014. évre 

tervezett ingatlan elidegenítések teljesítéséről (Ikt.sz: 1/54-228/2014. sz. 

anyag) 

 Tájékoztató az Önkormányzat Képviselő-testülete határozatainak 

végrehajtásáról, illetve a lejárt határidejű, de még végre nem hajtott 

határozatok helyzetéről (Ikt.sz. 1/54-229/2014. sz. anyag) 

 Beszámoló a IV. kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság tevékenységéről, 

2013. január 1. – december 31. időszakban (Ikt.sz: 1/54-239/2014. sz. anyag) 

Kéri a napirendi javaslattal kapcsolatos kérdéseket. 

 

   Dr. Balogh András képviselő: Javasolja, hogy gyorsítsanak az 

ülésmeneten, hogy ne tartson sokáig a mai tárgyalás. 

 

   Vizér Klára alpolgármester: Köszönti a jelenlévőket. Általában, a 

képviselő-testület működésével kapcsolatos kérdést szeretne feltenni. A testületi ülésekről 

készült, un. nyers jegyzőkönyvnek milyen célja van, és kinek vagy kik számára lehet 

megkapnia? Kimehet a nyers jegyzőkönyv műfaját tekintve a Polgármesteri Hivatal 

épületéből? 
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László Tamás polgármester: Balogh András képviselő úr indítványával 

maximálisan egyetért, rajtuk képviselőkön múlik, hogy milyen hamar jutnak tovább a 

napirendeken. Ez ma azért is fontos, mert ünnepi, utolsó képviselő-testületi ülésről van szó. 

Ezt követően tisztelettel meg fogja hívni a képviselőket és a hivatal dolgozóit egy kis 

fogadásra a Házasságkötő terembe. Vizér Klára alpolgármester asszony kérdésére jegyző 

asszony válaszol.  

 

Juhászné dr. Baráth Márta jegyző: A hivatal megvizsgálja ezt a 

kérdést és írásban fognak választ adni.  

 

László Tamás polgármester: Hozzászólások következnek.  

 

Tóth Imre: Javasolja, hogy a 9. napirendi pontként szereplő 

előterjesztést a jelenlévő pedagógusokra tekintettel a lehető leghamarabb tárgyalja meg a 

képviselő-testület. 

 

Szilvágyi László képviselő: A meghívó szerinti 25.,29. és 30 napirendi 

pontról külön kér szavazást. Szeretné, ha nyilvános lenne, milyen vételről, illetve milyen 

eladásról döntenek az utolsó képviselő-testületi ülésen.   

 

Vizér Klára alpolgármester: Megköszöni jegyző asszonynak, hogy 

kérésére írásban fog válaszolni, de ő most szeretné elmondani ezzel kapcsolatban a 

véleményét. Nem jegyzőként, polgármesterként vagy jogászként, mégis úgy gondolja, hogy a 

képviselő-testületi ülésről készült zárt un. nyers jegyzőkönyv a hivatal munkáját segíti, abból 

készülnek a nyilvánosságra szánt, polgármester és jegyző által hitelesített jegyzőkönyvek, 

amelyek már publikus dokumentációk. A nyers jegyzőkönyv biztos nem tartozik a 

publikumra, mert ellenkező esetben minden fórumon olvasni lehetne. Az biztos nem publikus, 

hogy egy ilyen nyers jegyzőkönyv sorozat – többek között az ellene indított Fideszes 

pártfegyelmi eljárásban – evidenciaként van használva. Nemcsak az a gond, hogy elkerültek 

ezek a nyers jegyzőkönyvek a Fidesz vezérkarához, hanem az is jól látható, hogy pl. az 

MSZP-s, LMP-s és RÁTE (azaz ellenzéki) képviselők hogyan szavaztak adott esetekben. 

Ezen felül szép, női kézírással az is ki van dolgozva, hogy Vizér Klára alpolgármester így 

szavazott, a másik képviselő kiment a teremből, stb. Tehát, nemcsak a nyers jegyzőkönyv 

került ki, hanem ki is van jegyzetelve. Erős a gyanúja, hogy ezt egy köztisztviselő tette, aki a 

zárt ülésekről jelentéseket írogatott, annak ellenére, hogy nem volt jelen. Ez a magatartás a 

képviselő-testület munkáját zavarja. Erről a jegyző asszonynak már tudomása van. Ez 

törvénytelen, jogsértő magatartás. A város első embere nem adhat ki ilyen utasításokat 

párttársai ellen. A tavaly szeptember óta elindított ügy ott tart, hogy első fokon elutasításra 

került, várják, hogy a polgármester bizonyítsa be vádjait. Az érintett embereknek elő kellene 

állniuk, és vállalni a felelősséget. 

 

Dr. Balogh András képviselő:  Megköszöni a polgármester úr nem 

vártan rendkívül pozitív válaszát a kérdésére.  

 

László Tamás polgármester: A sorrendet illetően az alábbi javaslatot 

teszi:  
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nyilvános ülés:  

1. Előterjesztés a 2014/2015. nevelési év megkezdésének tapasztalatairól (Ikt.sz. 1/54-

211/2014. sz. anyag)   

A Mötv. 46.§ (2) bekezdés a)-c) pontjai alapján zárt ülésen tárgyalandó: 

2. Előterjesztés a Budapest Rákospalota-Óvárosi Református Egyházközség által 

felajánlott 89793 helyrajzi számú ingatlan megvásárlásáról (Ikt.sz. 1/54-212/2014. sz. 

anyag)    

3. Előterjesztés a "Budapest XV. Kerületi 1956. október 23. Díj" adományozására (Ikt.sz. 

1/54-227/2014. sz. anyag)    

4. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás bérbeadásáról (Ikt.sz. 1/54-

231/2014. sz. anyag)     

5. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról (Ikt.sz. 

1/54-233/2014. sz. anyag)     

6. Előterjesztés a Budapest XV. kerület 90989 helyrajzi számú (Liva-malom) ingatlan 

megvásárlásáról (Ikt.sz. 1/54-234/2014. sz. anyag) 

7. Előterjesztés a Budapest XV. kerület 91158/46. hrsz-ú (1157 Budapest, Zsókavár u. 

41-47. szám alatt található) ingatlan bérlő részére történő eladásáról (Ikt.sz. 1/54-

236/2014. sz. anyag)   

nyilvános ülés: 

8. Előterjesztés a REAC Sportiskola Sportegyesületnek a Czabán Általános Iskola 

köznevelési típusú sportiskolai feladatellátáshoz nyújtott működési támogatásáról 

(Ikt.sz. 1/54-224/2014. sz. anyag) 

9. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. Kerületi Önkormányzat 2014. évi 

költségvetésének VI. számú módosításáról (Ikt.sz. 1/54-219/2014. sz. és 1/54-

219/a/2014. sz. anyag)       

10. Előterjesztés a helyben központosított közbeszerzési rendszerről, valamint a helyi 

központi beszerző szervezet feladat- és hatásköréről szóló 35/2012. (IX. 28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról (Ikt.sz. 1/54-207/2014. sz. anyag)    

11. Előterjesztés a 2014. évre vonatkozó igazgatási szünet elrendeléséről szóló …/2014. 

(….) ök. rendelet megalkotásáról (Ikt.sz. 1/54-208/2014. sz. anyag)   

12. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. Kerületi Önkormányzat 2014. évi 

költségvetésének I-VI. havi végrehajtásáról (Ikt.sz. 1/54-209/2014. sz. és 1/54-

209/a/2014. sz. anyag)   

13. Előterjesztés Csokonai Művelődési Központ gazdasági vezetőjének megbízásával 

kapcsolatos fenntartói egyetértésről (Ikt.sz. 1/54-237/2014. sz. anyag)   

14. Előterjesztés a XV. kerületi gyermekorvosi ügyelet megvalósításának módjáról (Ikt.sz. 

1/54-238/2014. sz. anyag)   

15. Előterjesztés a Budapest XV. kerületi Nemzetiségi Önkormányzatokkal kötött 

együttműködési megállapodások felülvizsgálatáról az Állami Számvevőszék által 

lefolytatott ellenőrzés során tett javaslatok alapján (Ikt.sz. 1/54-220/2014. sz. anyag) 

16. Előterjesztés a XV. Média Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit 

Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetője megbízatásának a meghosszabbításáról és 

javadalmazásáról (Ikt.sz. 1/54-213/2014. sz. anyag)     

17. Előterjesztés a PALOTA-HOLDING Ingatlan- és Vagyonkezelő Zártkörűen Működő 

Részvénytársaság vezérigazgatója munkaviszonyának a meghosszabbításáról és 

pályázat kiírásáról (Ikt.sz. 1/54-221/2014. sz. anyag)  

18. Előterjesztés a szabadon választható védőoltások önkormányzati támogatásáról (Ikt.sz. 

1/54-222/2014. sz. anyag)     

19. Előterjesztés az Ifjúsági és Sportközpont szakmai irányítása alatt álló ifjúsági táborok 

működtetéséről (Ikt.sz. 1/54-214/2014. sz. anyag)  
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20. Előterjesztés az Ifjúsági és Sportközpont és a REAC Sportiskola Sportegyesület között 

létrejövő bérleti szerződés jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-223/2014. sz. anyag)  

21. Előterjesztés a Bp. XV. Őrjárat utca 1-5. számú, 82285 helyrajzi számú ingatlan (volt 

Észak-pesti Kórház) I. ütemben bontandó épületei, építményei bontási 

engedélyokiratának jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-225/2014. sz. anyag és Ikt.sz. 1/54-

225/a 2014. sz. anyag,) 

22. Előterjesztés a RUP-15 Városfejlesztési Kft-vel megbízási szerződés megkötésére a 

volt Észak Pesti Kórház koncepcióterv készíttetés bonyolításáról (Ikt.sz. 1/54-

215/2014. sz. anyag)    

23. Előterjesztés a XV. kerületi Önkormányzat tulajdonában lévő Közvágóhíd utca 15. sz. 

(hrsz.:89404) alatti ingatlan épületegyüttesének  bontásáról (Ikt.sz. 1/54-226/2014. sz. 

anyag)  

24. Előterjesztés a nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérbeadásának feltételeiről szóló 

rendelet és a Palota Holding Ingatlan- és Vagyonkezelő Zrt-vel megkötendő 

vagyonkezelési szerződés előkészítéséről (Ikt.sz. 1/54-216/2014. sz. anyag)  

25. Előterjesztés társasházi kamerarendszer pályázati felhívás kiírására (Ikt.sz. 1/54-  

210/2014. sz. anyag)   

26. Előterjesztés a 2014. IV. negyedévben, pályázat útján bérbe adható lakásokról (Ikt.sz. 

1/54-217/2014. sz. anyag és 1/54-217/a 2014. sz. anyag) 

27. Előterjesztés a Mezőségi Őrzőkör Közhasznú Alapítvány részére nyújtandó támogatás 

átutalásáról (Ikt.sz. 1/54-218/2014. sz. anyag) 

28. Előterjesztés elektromos és közvilágítási közmű-vagyon térítésmentes átadásáról 

(Ikt.sz. 1/54-230/2014. sz. anyag)   

29. Előterjesztés gépjármű megvásárlásáról (Ikt.sz. 1/54-232/2014. sz. anyag)  
30. Előterjesztés „Passzív zajvédelem” pályázati felhívás ismételt kiírására (Ikt.sz. 1/54-

235/2014. sz. anyag)  

Egyebek 

 Tájékoztató az önkormányzati ingatlangazdálkodás körében, a 2014. évre 

tervezett ingatlan elidegenítések teljesítéséről (Ikt.sz: 1/54-228/2014. sz. 

anyag) 

 Tájékoztató az Önkormányzat Képviselő-testülete határozatainak 

végrehajtásáról, illetve a lejárt határidejű, de még végre nem hajtott 

határozatok helyzetéről (Ikt.sz. 1/54-229/2014. sz. anyag) 

 Beszámoló a IV. kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság tevékenységéről, 

2013. január 1. – december 31. időszakban (Ikt.sz: 1/54-239/2014. sz. anyag) 

Elsőként arról kér szavazást, hogy a 2-7-ig ismertetett napirendi pont zárt ülésen legyen 

tárgyalva, mivel vagyoni kérdésekről van szó.  

 

   Tóth Imre képviselő: Ügyrendi hozzászólásában kéri a polgármestert, 

hogy úgy tegye fel a szavazást, ahogy azt a képviselő kéri. A kérés az volt, hogy a képviselő-

testület nyilvános ülésen tárgyalja meg ezeket a napirendeket. 

 

László Tamás polgármester: Tehát, aki egyetért a nyilvános üléssel 

igennel szavaz, aki nem, az nemmel szavaz. Javasolja a határozati javaslat elutasítását. Kéri a 

képviselők szavazatát.  
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681/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete nem fogadta el azt a javaslatot, hogy az 1/54-212/2014. iktatószámú, „a 

Budapest Rákospalota-Óvárosi Református Egyházközség által felajánlott 89793 helyrajzi 

számú ingatlan megvásárlásáról” szóló előterjesztést, az 1/54-234/2014. iktatószámú, „a 

Budapest XV. kerület 90989 helyrajzi számú (Liva-malom) ingatlan megvásárlásáról” szóló 

előterjesztést és az 1/54-236/2014. iktatószámú, „a Budapest XV. kerület 91158/46. hrsz-ú 

(1157 Budapest, Zsókavár u. 41-47. szám alatt található) ingatlan bérlő részére történő 

eladásáról” szóló előterjesztést nyilvános ülésen tárgyalja.  

(Szavazati arány: 7 igen szavazat, 10 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

László Tamás polgármester: A teljes zárt ülés anyagáról első napirendi 

pontokként javasol tárgyalni. Kéri a képviselőket, szavazzanak a javaslatról.  

 

Tóth Imre képviselő: Mivel négy év áll mögöttük, nem érti, miért kell 

mindig megváltoztatni az eredeti meghívó szerinti napirendi javaslatot? Korábban mindig az 

átláthatóság és a nyilvánosság mellett érveltek. Most miért nem erre törekednek? 

Polgármester úr javaslatát nem támogatja, mert nem ért egyet azzal, hogy most változtatják a 

beterjesztett sorrendet. 

 

Dr. Balázs Zoltán képviselő: Véleménye szerint, megoldható, hogy a 

jelenlévőkre tekintettel vannak, és ezért változtatnak a sorrenden.  

 

   László Tamás polgármester: Szavazást kér arról, hogy „a 2014/2015. 

nevelési év megkezdésének tapasztalatairól” szóló előterjesztést első napirendi pontként 

tárgyalja meg a képviselő-testület. Kéri a képviselők szavazatát.  

 

682/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 1/54-211/2014. iktatószámú, „a 2014/2015. nevelési év 

megkezdésének tapasztalatairól” szóló előterjesztést első napirendi pontként tárgyalja.  

(Szavazati arány: 17 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

   László Tamás polgármester: Szavazást kér, arról, hogy a zárt ülésre 

javasolt előterjesztéseket 2-7. napirendi pontként zárt ülésen tárgyalja meg a képviselő-

testület. 

 

 

 

 

 

 

 



 15 

683/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 1/54-212/2014., 1/54-227/2014., 1/54-231/2014., 1/54-

231/2014., 1/54-233/2014., 1/54-234/2014., és 1/54-236/2014. iktatószámú előterjesztéseket 

zárt ülésen, a nyilvános ülés 1. napirendi pontja után, 2-7. napirendi pontokként tárgyalja.  

(Szavazati arány: 11 igen szavazat, 5 ellenszavazat, 2 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

   László Tamás polgármester: Szavazást kér arról, hogy a „a REAC 

Sportiskola Sportegyesületnek a Czabán Általános köznevelési típusú sportiskolai 

feladatellátáshoz nyújtott működési támogatásáról” szóló előterjesztést 8. napirendi pontként 

tárgyalja meg a képviselő-testület. 

 

684/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 1/54-223/2014. iktatószámú, „a REAC Sportiskola 

Sportegyesületnek a Czabán Általános köznevelési típusú sportiskolai feladatellátáshoz 

nyújtott működési támogatásáról” szóló előterjesztést 8. napirendi pontként tárgyalja.  

(Szavazati arány: 11 igen szavazat, 1 ellenszavazat, 5 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 17 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

   László Tamás polgármester: Szavazást kér arról, hogy a „Csokonai 

Művelődési Központ gazdasági vezetőjének megbízásával kapcsolatos fenntartói 

egyetértésről” szóló előterjesztést 13. napirendi pontként, és „a XV. kerületi gyermekorvosi 

ügyelet megvalósításának módjáról” szóló előterjesztést 14. napirendi pontként tárgyalja meg 

a képviselő-testület. 

 

685/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 1/54-237/2014. iktatószámú, a „Csokonai Művelődési 

Központ gazdasági vezetőjének megbízásával kapcsolatos fenntartói egyetértésről” szóló 

előterjesztést 13. napirendi pontként, és az 1/54-238/2014. iktatószámú, „a XV. kerületi 

gyermekorvosi ügyelet megvalósításának módjáról” szóló előterjesztést 14. napirendi 

pontként tárgyalja.  

(Szavazati arány: 10 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 6 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 16 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

   László Tamás polgármester: Szavazást kér a napirendi javaslat 

elfogadásáról.  
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686/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 681-685/2014. (IX.17.) ök. számú határozatok 

figyelembevételével elfogadja az előterjesztett napirendi pontokat és azok tárgyalási 

sorrendjét. 

(Szavazati arány: 12 igen szavazat, 5 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

Elfogadott napirend:  

 

nyilvános ülés:  

1. Előterjesztés a 2014/2015. nevelési év megkezdésének tapasztalatairól (Ikt.sz. 

1/54-211/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

A Mötv. 46.§ (2) bekezdés a)-c) pontjai alapján zárt ülésen tárgyalandó: 

2. Előterjesztés a Budapest Rákospalota-Óvárosi Református Egyházközség által 

felajánlott 89793 helyrajzi számú ingatlan megvásárlásáról (Ikt.sz. 1/54-212/2014. 

sz. anyag)     

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
 

3. Előterjesztés a "Budapest XV. Kerületi 1956. október 23. Díj" adományozására 

(Ikt.sz. 1/54-227/2014. sz. anyag)     

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
 

4. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás bérbeadásáról (Ikt.sz. 1/54-

231/2014. sz. anyag)     

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
 

5. Előterjesztés önkormányzati tulajdonban lévő lakás ismételt bérbeadásáról 

(Ikt.sz. 1/54-233/2014. sz. anyag)     

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
 

6. Előterjesztés a Budapest XV. kerület 90989 helyrajzi számú (Liva-malom) 

ingatlan megvásárlásáról (Ikt.sz. 1/54-234/2014. sz. anyag)   

  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
 

7. Előterjesztés a Budapest XV. kerület 91158/46. hrsz-ú (1157 Budapest, Zsókavár 

u. 41-47. szám alatt található) ingatlan bérlő részére történő eladásáról (Ikt.sz. 

1/54-236/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
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nyilvános ülés: 

8. Előterjesztés a REAC Sportiskola Sportegyesületnek a Czabán Általános Iskola 

köznevelési típusú sportiskolai feladatellátáshoz nyújtott működési 

támogatásáról (Ikt.sz. 1/54-224/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
 

9. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. Kerületi Önkormányzat 2014. évi 

költségvetésének VI. számú módosításáról (Ikt.sz. 1/54-219/2014. sz. és 1/54-

219/a/2014. sz. anyag)        „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
 

10. Előterjesztés a helyben központosított közbeszerzési rendszerről, valamint a helyi 

központi beszerző szervezet feladat- és hatásköréről szóló 35/2012. (IX. 28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról (Ikt.sz. 1/54-207/2014. sz. anyag)  „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

11. Előterjesztés a 2014. évre vonatkozó igazgatási szünet elrendeléséről szóló 

…/2014. (….) ök. rendelet megalkotásáról (Ikt.sz. 1/54-208/2014. sz. anyag) „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

12. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. Kerületi Önkormányzat 2014. évi 

költségvetésének I-VI. havi végrehajtásáról (Ikt.sz. 1/54-209/2014. sz. és 1/54-

209/a/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

13. Előterjesztés Csokonai Művelődési Központ gazdasági vezetőjének megbízásával 

kapcsolatos fenntartói egyetértésről (Ikt.sz. 1/54-237/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

14. Előterjesztés a XV. kerületi gyermekorvosi ügyelet megvalósításának módjáról 

(Ikt.sz. 1/54-238/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

15. Előterjesztés a Budapest XV. kerületi Nemzetiségi Önkormányzatokkal kötött 

együttműködési megállapodások felülvizsgálatáról az Állami Számvevőszék által 

lefolytatott ellenőrzés során tett javaslatok alapján (Ikt.sz. 1/54-220/2014. sz. 

anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

16. Előterjesztés a XV. Média Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit 

Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetője megbízatásának a 

meghosszabbításáról és javadalmazásáról (Ikt.sz. 1/54-213/2014. sz. anyag) 

    

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

17. Előterjesztés a PALOTA-HOLDING Ingatlan- és Vagyonkezelő Zártkörűen 

Működő Részvénytársaság vezérigazgatója munkaviszonyának a 

meghosszabbításáról és pályázat kiírásáról (Ikt.sz. 1/54-221/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
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18. Előterjesztés a szabadon választható védőoltások önkormányzati támogatásáról 

(Ikt.sz. 1/54-222/2014. sz. anyag)     

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
 

19. Előterjesztés az Ifjúsági és Sportközpont szakmai irányítása alatt álló ifjúsági 

táborok működtetéséről (Ikt.sz. 1/54-214/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

20. Előterjesztés az Ifjúsági és Sportközpont és a REAC Sportiskola Sportegyesület 

között létrejövő bérleti szerződés jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-223/2014. sz. anyag)

   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
 

21. Előterjesztés a Bp. XV. Őrjárat utca 1-5. számú, 82285 helyrajzi számú ingatlan 

(volt Észak-pesti Kórház) I. ütemben bontandó épületei, építményei bontási 

engedélyokiratának jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-225/2014. sz. anyag és Ikt.sz. 1/54-

225/a 2014. sz. anyag,) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

22. Előterjesztés a RUP-15 Városfejlesztési Kft-vel megbízási szerződés megkötésére 

a volt Észak Pesti Kórház koncepcióterv készíttetés bonyolításáról (Ikt.sz. 1/54-

215/2014. sz. anyag)    

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

23. Előterjesztés a XV. kerületi Önkormányzat tulajdonában lévő Közvágóhíd utca 

15. sz. (hrsz.:89404) alatti ingatlan épületegyüttesének  bontásáról (Ikt.sz. 1/54-

226/2014. sz. anyag)    

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

24. Előterjesztés a nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérbeadásának feltételeiről 

szóló rendelet és a Palota Holding Ingatlan- és Vagyonkezelő Zrt-vel megkötendő 

vagyonkezelési szerződés előkészítéséről (Ikt.sz. 1/54-216/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

25. Előterjesztés társasházi kamerarendszer pályázati felhívás kiírására (Ikt.sz. 1/54-  

210/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

26. Előterjesztés a 2014. IV. negyedévben, pályázat útján bérbe adható lakásokról 

(Ikt.sz. 1/54-217/2014. sz. anyag és 1/54-217/a 2014. sz. anyag) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
 

27. Előterjesztés a Mezőségi Őrzőkör Közhasznú Alapítvány részére nyújtandó 

támogatás átutalásáról (Ikt.sz. 1/54-218/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

28. Előterjesztés elektromos és közvilágítási közmű-vagyon térítésmentes átadásáról 

(Ikt.sz. 1/54-230/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 
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29. Előterjesztés gépjármű megvásárlásáról (Ikt.sz. 1/54-232/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

30. Előterjesztés „Passzív zajvédelem” pályázati felhívás ismételt kiírására (Ikt.sz. 

1/54-235/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

Egyebek 

 Tájékoztató az önkormányzati ingatlangazdálkodás körében, a 2014. évre 

tervezett ingatlan elidegenítések teljesítéséről (Ikt.sz: 1/54-228/2014. sz. 

anyag) 

 Tájékoztató az Önkormányzat Képviselő-testülete határozatainak 

végrehajtásáról, illetve a lejárt határidejű, de még végre nem hajtott 

határozatok helyzetéről (Ikt.sz. 1/54-229/2014. sz. anyag) 

 Beszámoló a IV. kerületi Hivatásos Tűzoltóparancsnokság 

tevékenységéről, 2013. január 1. – december 31. időszakban (Ikt.sz: 1/54-

239/2014. sz. anyag) 

 

 

* * * 

 

 

 

1. Előterjesztés a 2014/2015. nevelési év megkezdésének tapasztalatairól (Ikt.sz. 

1/54-211/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

   László Tamás polgármester: Megadja a szót Herczeg István 

osztályvezető úrnak.  

 

   Herczeg István osztályvezető: A szokásos év eleji előterjesztésről van 

szó, amelyben taglalják a nevelési évkezdés szeptember 1-jei statisztikai adatait, 

csoportszámok, alkalmazottak száma, stb. szempontok alapján. Beszámolnak a köznevelési 

intézmények nyári műszaki felújításairól, a köznevelési koncepció intézkedési tervének 

időarányos teljesítéséről, és végül azon óvodákról szólnak néhány szót, amelyekben nincs 

tornaszoba. Javaslatot tesznek tornaszoba kialakítására bizonyos óvodák esetében.  

 

   László Tamás polgármester: Megadja a szót a bizottsági elnököknek.  

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: A Közoktatási, Közművelődési, 

Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolta az előterjesztésben 

foglaltakat, 5 igen egyhangú szavazattal.  

 

   Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság  az 

első határozati javaslatot 4 igen egyhangú szavazattal támogatta, a 2. határozatot módosítani 

javasolják azzal, hogy még ne határozzák meg, melyik óvodában alakítanak ki tornaszobát.  

 

   László Tamás polgármester: Kérdés hiányában kéri a hozzászólásokat. 
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   Tóth Imre képviselő: Köszöntené Tyukász Tamás urat, de nincs jelen. 

Nem érti, miért nem érdekli, hogy a képviselő-testület hogyan vélekedik a tanévkezdés 

tekintetében. Lehet, hogy azért nem érdeklődik, mert minden rendben van. Sajnos erre nem 

fognak választ kapni. Meg kell köszönni az óvodapedagógusoknak, hogy őket valóban 

érdekli, mi a képviselők véleménye. Sajnálatos, hogy mindegyik tornaszobával nem 

rendelkező óvodában nincs lehetőség kialakítani a tornaszobát, amivel a többi óvoda már 

rendelkezik, és az előnyeit élvezik. Jó munkát kíván az óvodavezetőknek erre a pedagógiai 

tanévre. 

 

   Vizér Klára alpolgármester: Szeretettel köszönti az 

óvodapedagógusokat, nagyon jó, hogy jelen vannak, érdeklődnek az előterjesztés iránt. 

Megköszöni a mindig nyílt és az innovációra nagyon nyitott együttműködésüket. Sajnálja, 

hogy a kezdeti intenzív együttlét után egyre ritkultak azok az alkalmak, amikor az 

óvodavezetőkkel találkozni tudott. Szeretné jelezni, hogy ez nem önszántából történt, a 

polgármester hatáskör elvonása eredményezte. Nem örült annak, hogy a kapcsolatuk nem 

tudott úgy kibontakozni ahogy indult, de szeretné megköszöni a négy éves együttműködést.  

 

   Gyurcsánszky János képviselő: A bizottsági ülésen is megkérdezte, 

hogyan alakul a Klebelsber Kunó intézmény és az óvodák szakmai munkája? Erre nem kapott 

választ, mert érdemi kapcsolat nincs. Óvodavezetőkkel és óvodapedagógusokkal beszélt arról, 

hogy a korábbi kapcsolat milyen eredményes volt. Összehangolták az óvodák az iskolába 

járás tapasztalatait, segítették, hogy a gyermekek beilleszkedjenek az első osztályba. Ma 

ennek nyomát sem látni. A tankerület igazgatója nincs jelen a mai ülésen, ez annál is inkább 

méltánytalan, mert tapasztalatot szerezhetne. Nyitniuk kellene az óvodák felé, az átjárást meg 

kell könnyíteni a gyermekek számára, ez közös érdek.  

 

   Donga Árpádné  képviselő: A KLIK elvitte az iskolákat, tudomásul 

vették, az üzemeltetés maradt az önkormányzat feladatkörében, de az iskolák felett nem 

rendelkeznek. Az óvodák és bölcsődék nehéz helyzetben vannak, van olyan óvoda, ahol még 

tornaszoba sincs. Örül annak, hogy legalább az utolsó testületi ülésen erről szó van, de 

sajnálja, hogy csak két óvodát érint. Miért nem lehetett ezt mind a négy óvodában megoldani? 

 

   Dr. Balázs Zoltán képviselő: Nemcsak az óvodákról van szó, az 

iskolák üzemeltetéséről is. Szintén nehezményezi, hogy a KLIK igazgatója nincs jelen, de a 

GMK részéről jelen vannak, most és a bizottsági ülésen is ott voltak, válaszoltak minden 

feltett kérdésre. Minden kritika mellett úgy gondolja, hogy a közös elhatározás megmarad, és 

az iskoláknak mindent meg fognak adni, amit csak lehet.  

 

   Gyurkovics Miklós képviselő: Nem látja az előterjesztésben a nehéz 

tanévkezdésre utaló sorokat. Nem ért egyet azzal sem, hogy az intézményvezető miért nincsen 

jelen. Az óvodák önállósága ellen az óvodavezetők nem ágáltak, örülnek, hogy önállóan 

dolgozhatnak. Valamennyi pedagógus idén szeptemberben 10%-os béremelést kapott, ez is a 

munkájuk elismertségét jelenti.  

 

   Tóth Imre képviselő: A nehéz tanévkezdés nemcsak az 

óvodapedagógusokat érinti, hanem a szülőket is. Sikerült a vezetésnek egy bölcsődei térítést 

akasztani a szülők nyakába. Az euro a magaslatokban, az élelmiszerárak növekednek. A 

szülők nehéz helyzetben vannak, gondot okoz számukra az ebédbefizetés.  
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   László Tamás polgármester: Jól látható, hogy minden mindennel 

összefügg. Az iskolákat nem államosította senki sem, az összes iskola állami tulajdonban van. 

Néhányan összekeverik a fogalmakat. A fenntartói feladatokat vette át az állam, vagyis a 

tartalom szolgáltatást, a vezetést és az ellenőrzést. A működtetést az önkormányzat edukációs 

feladatnak tartja. A Klebelsberg Központ vezetője lehet, azért nincs jelen, mert a 9. napirendi 

pontról elsőre hozták az előterjesztés tárgyalását. Vizér Klára alpolgármester hatásköre nem 

lett elvonva. Az iskolák a kerületben maradtak. Az előterjesztésben szerepel, hogy fizikai 

akadályok vannak, ezért nem szerepel mind a négy tornaszoba a javaslatban. A nevelési-

oktatási központok megszüntetésével az óvodák előnyös helyzetbe kerültek, önállóságuk 

megerősödött. A szabadságukból rengeteg pozitívumot lát. Több mint 70 millió ft + ÁFA 

összeget költöttek az óvodák felújítására. Pl. a Patyolat utcai óvodát sikertörténetnek tartja.  

 

   Tóth Imre képviselő: A kiváló vezetői tulajdonságaik mellett úgy 

látszik gondolatolvasással rendelkeznek az óvodapedagógusok, mert ők is abban a hiszemben 

voltak, hogy a képviselő-testület 9. pontként tárgyalja meg az előterjesztést. Köszönet ezért 

nekik.  

 

   Gyurcsánszky János képviselő: A polgármester véleménye nem 

egyezik a többi képviselő véleményével, ez rendben van, joga van vitatkozni, véleményt 

mondani a vitában. Az nem fair dolog, hogy zárásképpen az összefoglalóban tagad minden.  

 

   Vizér Klára alpolgármester: Nem kíván a polgármesterrel arról 

vitatkozni, hogy a hatáskörét megvonta–e vagy sem, mert akit érint, az úgy is tudja. 

Megtanulta, ha valahova meghívják és nem tud elmenni, akkor ki kell mentenie magát, ha 

pedig el tud menni, akkor meg kell jeleni, megtisztelni a jelenlétével az ott lévőket. A 

hivatalon belüli vagy azon kívüli szakmai megbeszéléseken azért nem volt ott, mert nem 

értesült róla. A sok távollétnek nem az volt az oka, hogy a munkája nem érdekli. Volt pár 

ember, aki ezt terjesztette kerületszerte, de erre csak azt tudja válaszolni, hogy ahová 

meghívták, ott jelen is volt, ahová nem tudott elmenni, ott kimentette magát.  

 

   László Tamás polgármester: Határozathozatal következik. Az 

előterjesztés szerinti első határozati javaslatról kér szavazást. 

 

687/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy elfogadja a 270/2013. (IV.24.) ök. számú határozattal 

jóváhagyott XV. kerületi Köznevelési koncepció végrehajtási ütemtervének 2013/2014-es 

nevelési évi időszakára vonatkozó beszámolót. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. (elfogadásra) 

(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CXC. törvény 83. § (2) bekezdés c), d) pontjai; I. és II. 

számú melléklet) 

(Szavazati arány: 19 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

   László Tamás polgármester: Határozathozatal következik. Az második  

határozati javaslatról kér szavazást az alábbiak szerint: „A képviselő-testület felkéri a 

polgármestert, hogy készítesse el legalább két óvodára vonatkozóan, az óvodai tornaszoba 
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kialakítására vonatkozó tervdokumentációt. Felkéri a polgármestert, hogy a tervdokumentáció 

elkészítésének becsült költségét, bruttó 3.000e Ft-ot a 2015. évi költségvetés tervezésekor 

terveztesse be.” 

 

688/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, felkéri a polgármestert, hogy készítesse el legalább két óvodára 

vonatkozóan, az óvodai tornaszoba kialakítására vonatkozó tervdokumentációt.  

Felkéri a polgármestert, hogy a tervdokumentáció elkészítésének becsült költségét, bruttó 

3.000e Ft-ot a 2015. évi költségvetés tervezésekor terveztesse be. 

Felelős: polgármester 

Határidő: a 2015. évi önkormányzati költségvetési rendelet megalkotása a forrás 

biztosítására, a 2015. évi önkormányzati költségvetési rendelet megalkotását követő 90 nap a 

tervdokumentáció elkészítésére.  

(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CXC. törvény 83. § (2) bekezdés c), d) pontjai; I. és II. 

számú melléklet) 

(Szavazati arány: 19 igen szavazat, egyhangú) 

(Megerősítve a PJB 388/2014. (IX.15.) számú határozata)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

   László Tamás polgármester: Bejelenti, hogy a képviselő-testület zárt 

ülésen folytatja tovább munkáját.  

 

 

A Képviselő-testület a 2-7 napirendi pontról zárt ülésen tárgyalt, így a 689-707/2014. 

(IX.17.) ök. számú határozatait zárt ülésen hozta! 

 
8. Előterjesztés a REAC Sportiskola Sportegyesületnek a Czabán Általános Iskola 

köznevelési típusú sportiskolai feladatellátáshoz nyújtott működési 

támogatásáról (Ikt.sz. 1/54-224/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

   László Tamás polgármester: A Czabán iskola a Magyar Olimpiai 

Bizottság szakvéleménye alapján jogosult ellátni a köznevelési típusú sportiskolai feladatokat. 

Ez egy igazolás köznevelési típusú sportiskolai funkció ellátásáról. Jelentős lépés abba az 

irányba, hogy a Budai II. Stadion környezetében a Czabán iskola is részt vehessen a sport- 

rendezvényközpont és egyéb fejlesztések koncepciójában.  

 

   László Tamás polgármester: A bizottsági elnököknek ad szót. 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: A Közoktatási, Közművelődési, 

Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolta az előterjesztést 5 

igen szavazattal.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 5 igen 

egyhangú szavazattal megtárgyalásra és elfogadásra javasolta az előterjesztést.  
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   László Tamás polgármester: Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, 

hozzászólás nincs. Ismerteti a határozati javaslatokat az alábbiak szerint: 

„(1) a REAC Sportiskola Sportegyesület (1152 Budapest, Széchenyi tér 8-10.) kérelme 

alapján, 2014. évben a Czabán Általános Iskolában működő köznevelési típusú sportiskolával 

kapcsolatos működési kiadások fedezésére a REAC Sportiskola Sportegyesület számára a 

2014. évi költségvetés VI. számú módosításában bruttó 2.800 eFt összegű támogatást biztosít. 

A támogatás forrása a 2014. évi költségvetés 7. mellékletében az ÉPK bontás soron 

elkülönített előirányzat terhére 2.000 eFt, a 3.1 mellékletében az Általános tartalék terhére 

437 eFt, valamint a 4.3 mellékletében, a 107060 szakfeladat számon lévő Egyéb szociális 

ellátások, pénzbeli és természetbeni támogatások működési kiadásai terhére 363 eFt. A 

támogatás összege 2014. szeptember 1-től 2014. december 31-ig köznevelési típusú 

sportiskolai feladatellátás működési céljára használható fel. Felhatalmazza a polgármestert, 

hogy a REAC Sportiskola Sportegyesülettel kötendő működési támogatásról szóló támogatási 

szerződést írja alá.”  

„(2) a 2015. évben a Czabán Általános Iskolában működő köznevelési típusú sportiskolával 

kapcsolatos működési kiadások fedezésére a REAC Sportiskola Sportegyesület számára 

bruttó 4.200 eFt összegű működési támogatást biztosít. A támogatás összege 2015. január 1-

től 2015. június 30-ig köznevelési típusú sportiskolai feladatellátás működési céljára 

használható fel.” Határozathozatal következik, kéri a képviselő-testület szavazatát. 

 

708/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a REAC Sportiskola Sportegyesület (1152 Budapest, 

Széchenyi tér 8-10.) kérelme alapján, 2014. évben a Czabán Általános Iskolában működő 

köznevelési típusú sportiskolával kapcsolatos működési kiadások fedezésére a REAC 

Sportiskola Sportegyesület számára a 2014. évi költségvetés VI. számú módosításában bruttó 

2.800 eFt összegű támogatást biztosít. A támogatás forrása a 2014. évi költségvetés 7. 

mellékletében az ÉPK bontás soron elkülönített előirányzat terhére 2.000 eFt, a 3.1 

mellékletében az Általános tartalék terhére 437 eFt, valamint a 4.3 mellékletében, a 107060 

szakfeladat számon lévő Egyéb szociális ellátások, pénzbeli és természetbeni támogatások 

működési kiadásai terhére 363 eFt. A támogatás összege 2014. szeptember 1-től 2014. 

december 31-ig köznevelési típusú sportiskolai feladatellátás működési céljára használható 

fel. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a REAC Sportiskola Sportegyesülettel kötendő 

működési támogatásról szóló támogatási szerződést írja alá. 

Felelős: polgármester 

Határidő: értesítésre: 2014. évi költségvetés VI. számú módosítását követő 10. nap,  

a szerződés aláírására az értesítést követő 15. nap;  

a támogatás kifizetésére: a szerződés aláírását követő 8. nap 
(Jogszabályi hivatkozás: 2004. évi I. törvény 77. § m) pont, 1/2014. (I.6.) önkormányzati rendelet 7. § 

b) pont, 6/2014. (II.21.) önkormányzati rendelet 3.1, 4.3 és a 7. melléklet) 
(Szavazati arány: 18 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -  

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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709/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2015. évben a Czabán Általános Iskolában működő 

köznevelési típusú sportiskolával kapcsolatos működési kiadások fedezésére a REAC 

Sportiskola Sportegyesület számára bruttó 4.200 eFt összegű működési támogatást biztosít. A 

támogatás összege 2015. január 1-től 2015. június 30-ig köznevelési típusú sportiskolai 

feladatellátás működési céljára használható fel.  

Felkéri a polgármestert, hogy a támogatás összegét a 2015. évi költségvetés tervezésekor 

terveztesse be. 

Felelős: polgármester 

Határidő: elfogadásra: 2014. szeptember 17.,  

az előirányzat biztosítására a 2015. évi költségvetés tervezése 
(Jogszabályi hivatkozás: 2004. évi I. törvény 77. § m) pont, 1/2014. (I.6.) önkormányzati rendelet 7. § 

b) pont, 6/2014. (II.21.) önkormányzati rendelet 3.1, 4.3 és a 7. melléklet) 
(Szavazati arány: 18 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -  

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 
9. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. Kerületi Önkormányzat 2014. évi 

költségvetésének VI. számú módosításáról (Ikt.sz. 1/54-219/2014. sz. és 1/54-

219/a/2014. sz. anyag)        „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

   László Tamás polgármester: A bizottsági elnököknek ad szót. 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: A Közoktatási, Közművelődési, 

Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolta az előterjesztést 5 

igen szavazattal.  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: A Szociális, Családvédelmi és 

Tulajdonosi Bizottság 4 igen 1 ellenszavazattal támogatta az előterjesztésben foglaltakat.  

 

   dr. Balogh András bizottsági elnök: A Településfejlesztési, 

Városüzemeltetési, Érték és Környezetvédelmi Bizottság 4 igen szavazattal és 1 

tartózkodással megtárgyalásra és elfogadásra javasolta az előterjesztésben foglaltakat. 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 3 igen 

1 tartózkodás mellett támogatta az előterjesztést, azzal a módosító javaslattal, hogy egy adott 

paragrafusnál elírás történt a céltartaléknál. A 250 millió helyett, 251.070 ezer forint a helyes 

összeg.  

 

   László Tamás polgármester: Megadja a szót Aradi Gizella 

előterjesztőnek.  

 

   Aradi Gizella főosztályvezető: A költségvetés VI. számú 

módosításában a költségvetés főösszege 5.423 ezer forinttal fog emelkedni. Elsősorban 

működési célú támogatásból, az egyéb bevételek és pénzeszköz átvételekből származik a 

főösszeg változás. A költségvetés módosításban átvezették a képviselő-testület által hozott 
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határozatokat, illetve az ebből származó módosításokat. A költségvetés 1. számú táblázata 

mutatja be azokat a többletigényeket, amelyekre forrást kellett teremteni ebben a költségvetési 

módosításban. A források elsősorban a kiadási források csökkentéséből származnak, melyet 

az 1. számú táblázatban részleteztek. Az általános tartalék új előirányzata 40 millió forint. A 

likviditási tartalék változatlan az előző módosításhoz képest, tehát 129.741 ezer forint. A 3. 

oldalon található a polgármesteri célkeret felhasználásának a részletezése, további 500 ezer 

forintról döntött a polgármester, melynek a felhasználása a Csokonai Művelődési Központ 

Képzőművészeti kiállítóhely világítására történik. Összesen a céltartalék változása 5.269 ezer 

forint. A költségvetés módosítása összességében 5.423 ezer forint főösszeg emelkedést jelent, 

így összesen 18.685.112 ezer forint a költségvetés főösszege.  

 

   Kolbert Ferenc könyvvizsgáló: A költségvetés módosításakor azt 

vizsgálják, hogy az önkormányzat költségvetési pozícióját milyen módon befolyásolja a 

módosítás. Ha a főösszeg alacsony mértékben növekszik, akkor azt nézik, hogy a bevételi 

oldal mennyiben biztosított. Tapasztalatuk szerint azok a pénzek - amellyel megemelésre 

került a költségvetés – többségében már be is folytak az önkormányzathoz. A VI. számú 

módosítás a költségvetési pozícióját az önkormányzatnak nem befolyásolja, ezért javasolja a 

VI. számú költségvetés rendelet módosítás elfogadását.  

 

   László Tamás polgármester: Kérdések következnek. 

 

   Vizér Klára alpolgármester: Több ügyfele is megkereste a fogadó 

óráján egy üggyel kapcsolatban, ez iránt szeretne érdeklődni. Van-e tudomása a polgármester 

úrnak arról, hogy a kerületben önkormányzati forrásból, vagy állami támogatásból a roma 

foglalkoztatási projekt elindult-e, hol lehet ehhez csatlakozni és milyen forrásból indult el? 

Tudomása szerint ez kb. 10-12 családot érintene. 

 

   László Tamás polgármester: A RÉPSZOLG Kft. foglalkoztat 2 

brigádot a saját feladatainak az ellátására, mely nem igényel költségvetési forrást. Tudomása 

szerint 6 fő – főleg asszonyok – a kertépítésben dolgozik és 6 fő járda- és mélyépítési 

munkákban.   

 

   László Tamás polgármester: Hozzászólások következnek. 

 

   Vizér Klára alpolgármester: Továbbra is az a kérdése, hogy lehet 

ehhez a projekthez csatlakozni, illetve a RÉPSZOLG milyen feltételekkel válogatta ki azokat 

az embereket akiket alkalmaz? 

 

   László Tamás polgármester: Nem érinti a kérdés és a hozzászólás a 

költségvetés módosítását, a RÉPSZOLG-ot fel kell keresni és az igazgató úrral tárgyalni.  

 

   László Tamás polgármester: A vitát lezárja. Határozathozatal 

következik. A rendeletalkotási javaslatban a PJB 378/2014. (IX.15.) számú határozati 

javaslatát is kéri beépíteni az alábbiak szerint:  

„A Képviselő-testület úgy dönt, hogy megalkotja Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, 

Pestújhely, Újpalota Önkormányzat ……/2014. (……..) önkormányzati rendeletét a 2014. évi 

költségvetésről szóló 6/2014. (II. 21.) önkormányzati rendelet módosításáról azzal, hogy a 2. 

§ (3) pontjában a működési céltartalék összeg 251.070 ezer Ft.” Szavazást kér az ismertetett 

határozati javaslatról. 
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Rendeletalkotás 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy megalkotja Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, 

Pestújhely, Újpalota Önkormányzat 29/2014. (……..) önkormányzati rendeletét a 2014. évi 

költségvetésről szóló 6/2014. (II. 21.) önkormányzati rendelet módosításáról azzal, hogy a 2. 

§ (3) pontjában a működési céltartalék összeg 251.070 ezer Ft.  

Felelős: polgármester 

Határidő: kihirdetésre 2014. szeptember 19. 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény. 111. § (2)-(3) bekezdése) 

(Szavazati arány: 13 igen szavazat, 3 ellenszavazat, 3 tartózkodás)  

(Megerősítve a PJB 378/2014. (IX.15.) számú határozata) 
Döntéshozatalban résztvevők száma:19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -  

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 
10. Előterjesztés a helyben központosított közbeszerzési rendszerről, valamint a helyi 

központi beszerző szervezet feladat- és hatásköréről szóló 35/2012. (IX. 28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról (Ikt.sz. 1/54-207/2014. sz. anyag)  „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

   László Tamás polgármester: A bizottsági elnöknek ad szót. 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 4 igen 

egyhangú szavazattal megtárgyalásra és elfogadásra javasolta az előterjesztést.  

 

   László Tamás polgármester: Az előterjesztés módosításának az indoka 

az, hogy a GMK égisze alól kikerült a Csokonai Művelődési Központ és az Egészségügyi 

Intézmény, mivel önálló működésgazdálkodó szervé minősült.  

 

   László Tamás polgármester: Kérdések, észrevételek, hozzászólások 

nincsenek. Rendeletalkotás következik: „Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, 

Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy megalkotja a 

……/2014. (…) önkormányzati rendeletét a helyben központosított közbeszerzési rendszerről, 

valamint a helyi központi beszerző szervezet feladat- és hatásköréről szóló 35/2012. (IX. 28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról.” Szavazást kér az ismertetett határozati javaslatról. 

 

Rendeletalkotás 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy megalkotja a 31/2014. (…) önkormányzati rendeletét a 

helyben központosított közbeszerzési rendszerről, valamint a helyi központi beszerző 

szervezet feladat- és hatásköréről szóló 35/2012. (IX. 28.) önkormányzati rendelet 

módosításáról. 

Felelős: polgármester 

Határidő: kihirdetésre: 2014. szeptember 22. 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CVIII. törvény 23. § (5) bekezdés, 182. § (3) bekezdés) 

(Szavazati arány: 14 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 4 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma:18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -  

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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11. Előterjesztés a 2014. évre vonatkozó igazgatási szünet elrendeléséről szóló 

…/2014. (….) ök. rendelet megalkotásáról (Ikt.sz. 1/54-208/2014. sz. anyag) „R” 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

   László Tamás polgármester: A bizottsági elnöknek ad szót. 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 4 igen 

egyhangú szavazattal megtárgyalásra és elfogadásra javasolta az előterjesztést.  

 

   László Tamás polgármester: Megállapítja, hogy kérdés, észrevétel, 

hozzászólás nincs, szavazás következik a rendeletalkotási javaslatról.  

 

Rendeletalkotás 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy megalkotja a 30/2014. (…) önkormányzati rendeletét a 

2014. évre vonatkozó igazgatási szünet elrendeléséről. 

Felelős: polgármester 

Határidő: kihirdetésre 2014. szeptember 22. 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CXCIX. törvény 232. § (3) bekezdése, 30/2012.(III.7.) 

Kormányrendelet 13-15. §) 

(Szavazati arány: 17 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma:18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -  

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 
   László Tamás polgármester: A határozati javaslat elfogadásáról kér 

szavazást.  

 

710/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, felkéri a polgármestert, hogy a jegyzőn keresztül az elrendelt 

2014. évi igazgatási szünetről tájékoztassa a lakosságot és a társszerveket. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. október 31. 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CXCIX. törvény 232. § (3) bekezdése, 30/2012.(III.7.) 

Kormányrendelet 13-15. §) 

(Szavazati arány: 17 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma:18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -  

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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12. Előterjesztés a Budapest Főváros XV. Kerületi Önkormányzat 2014. évi 

költségvetésének I-VI. havi végrehajtásáról (Ikt.sz. 1/54-209/2014. sz. és 1/54-

209/a/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 
   László Tamás polgármester: A bizottsági elnököknek ad szót. 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: A Közoktatási, Közművelődési, 

Egészségügyi és Sport Bizottság megtárgyalásra és elfogadásra javasolta az előterjesztést 5 

igen szavazattal.  

 

   Donga Árpádné bizottsági elnök: A Szociális, Családvédelmi és 

Tulajdonosi Bizottság 4 igen 1 tartózkodással támogatta az előterjesztésben foglaltakat.  

 

   dr. Balogh András bizottsági elnök: A Településfejlesztési, 

Városüzemeltetési, Érték és Környezetvédelmi Bizottság 4 igen szavazattal és 1 

tartózkodással megtárgyalásra és elfogadásra javasolta az előterjesztésben foglaltakat. 

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 3 igen 

1 tartózkodással megtárgyalásra és elfogadásra javasolta az előterjesztést.  

 

   László Tamás polgármester: Kérdések, észrevételek, hozzászólások 

nincsenek. Határozathozatal következik, kéri a képviselők szavazatát. 

 

711/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2014. évi költségvetés I. félévi teljesítéséről szóló 

tájékoztatót elfogadja. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CXCV. törvény 87 §. (1) bekezdése) 

(Szavazati arány: 12 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 6 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma:18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -  

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

13. Előterjesztés Csokonai Művelődési Központ gazdasági vezetőjének megbízásával 

kapcsolatos fenntartói egyetértésről (Ikt.sz. 1/54-237/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

   László Tamás polgármester: Tisztelettel köszönti Tóth Lajos urat a 

Csokonai Művelődési Központ igazgatóját és Lengyelné Schalkház Juditot a leendő gazdasági 

vezetőt.  

 

   László Tamás polgármester: A bizottsági elnököknek ad szót. 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: A Közoktatási, Közművelődési, 

Egészségügyi és Sport Bizottság nem tárgyalta az előterjesztést.  
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   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 5 igen 

egyhangú szavazattal megtárgyalásra és elfogadásra javasolta az előterjesztést.  

 

   László Tamás polgármester: Kérdések, észrevételek, hozzászólások 

nincsenek. Határozathozatal következik, szavazást kér a képviselő testülettől. 

 

712/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, egyetért azzal, hogy a polgármester Lengyelné Schalkház 

Juditot megbízza a Budapest Főváros XV. kerületei Önkormányzat fenntartásában működő 

Csokonai Művelődési Központ gazdasági vezetői (magasabb vezető) feladatainak ellátásával 

2014. szeptember 18. napjától 2019. szeptember 17. napjáig terjedő határozott időre. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CXCV. törvény 9. § (6) bekezdés, 1992. évi XXXIII. törvény 23. § 

(2) bekezdés, 150/1992. (XI.20.) Kormányrendelet 7. § (9) bekezdés, 28/2012. (VII.2.) önkormányzati 

rendelet 38. § (1) bekezdés) 

(Szavazati arány: 17 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 2 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma:19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: -  

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 
   László Tamás polgármester: Gratulál Lengyelné Schalkház Juditnak a 

magasabb vezetői, gazdasági vezetői feladatok ellátásához, sok sikert és jó munkát kíván.  

 

 

14. Előterjesztés a XV. kerületi gyermekorvosi ügyelet megvalósításának módjáról 

(Ikt.sz. 1/54-238/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 
   László Tamás polgármester: Tisztelettel köszönti a Heim Pál 

Gyermekkórház képviselőjét dr. Kiss András orvos-igazgatót és az egészségügyi intézmény 

orvos-igazgatóját dr. Buzna Andreát.  

 

   László Tamás polgármester: A bizottsági elnököknek ad szót. 

 

   Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: A Közoktatási, Közművelődési, 

Egészségügyi és Sport Bizottság nem tárgyalta az előterjesztést.  

 

   dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 5 igen 

szavazattal megtárgyalásra javasolta az előterjesztést.  

 

   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: Tíz éve már, hogy nem a 

kerület látja el a gyermekorvosi ügyeletet, nem helyben kell - a gyermek betegsége esetén - az 

orvosokat felkeresni. Egy megállapodás keretében a XIII. kerület, Révész utcában van a 

gyermekügyeleti központ. Kapacitás, finanszírozás és kihasználás volt az oka, hogy az akkori 

testület úgy döntött, hogy csatlakozik a XIII. kerülethez - együtt több kerülettel - és közösen 

működtetik a gyermekorvosi ügyeletet. Ez a közbeszerzési eljárás, amelyet a XIII. kerület 

bonyolít le, az lejárt és megkereste őket a XIII. kerületi polgármester, hogy kikérje a 

véleményüket a továbbiakkal kapcsolatban. Megkeresték az egészségügyi intézményt, a 
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szakmát, hogy véleményezzék a folytatás lehetőségét. Szakmai indokok alapján azt 

javasolták, hogy nézzenek még más lehetőséget is az orvosi ügyelet lebonyolítására. A nagy 

hírű Heim Pál Gyermekkórház vállalná ennek a kivitelezését oly módon, hogy az ügyeletben 

a gyermekorvosok kimennek hívásra a szülőkhöz. Nem jelent anyagi többletet, hiszen az OEP 

és az egészségügyi intézmény finanszírozásából ugyanolyan kondíciók mellett meg tudnának 

állapodni. Az előterjesztés tartalmazza a lehetőségét a Révész utca folytatásának, illetve a 

Heim Pál Gyermekkórházban az ügyeletet. Jelen van az orvos-igazgató úr a Heim Pál 

Gyermekkórház képviseletében, az esetleges kérdéseket meg fogja válaszolni.  

 

   László Tamás polgármester: Kérdések következnek. 

 

   Szilvágyi László képviselő: Érkezett-e bármilyen probléma, feljegyzés, 

hogy rossz minőségben látta el az eddigi gyermekorvosi ügyelet a munkáját? Ahova most 

tartoznak ott hat kerület gyermekeit látják el? A Heim Pál kórházban 16 kerület gyermekeit 

látják el? Mi a biztosíték arra vonatkozóan, hogy egy „zsúfoltabb” ellátási rendszerben 

hasonló, színvonalasabb ellátást kapnak a gyerekek? 

 

   Vizér Klára alpolgármester: Az előterjesztés többféle határozatot 

„kitett” a képviselő-testület asztalára. A Révész utcai érintettek tudnak a mai tárgyalásról, 

hogy el lehet jönni és képviselhetik magukat? 

 

   László Tamás polgármester: További kérdés nincs. Felkéri Reiszné 

Naszádi Magdolna főosztályvezetőt, hogy válaszoljon a kérdésekre.  

 

   Reiszné Naszádi Magdolna főosztályvezető: A Révész utcából szülői 

panaszt nem kaptak egyetlen egy ízben sem. A gyermekorvosok részéről érte őket kritika.  

 

   László Tamás polgármester: Felkéri a Heim Pál Gyermekkórház orvos 

igazgatóját, hogy válaszoljon a feltett kérdésekre.  

 

   dr. Kiss András orvos-igazgató: A pesti oldalon látják el a 

gyermekügyeletet, mindösszesen hét kerületet. Ehhez összesen 18 orvos áll a 

rendelkezésükre, akik csak ezt a feladatot látják el. Éjszaka és munkanapokon két kocsi áll 

készenlétben, két nagy gyakorlattal rendelkező szakorvossal, akik minden hívásra kimennek. 

Szombaton, vasárnap és munkaszüneti napokon megduplázódik a létszám ami a betegek 

rendelkezésére áll. Hosszú idő óta nem kaptak reklamációt a tevékenységgel kapcsolatban. A 

szomszédos kerületeket a XVI., XVII., XVIII., és a XIX. is ők látják el. A Heim Pál 

Gyermekkórház nagy előnye, hogy nagyon nagy háttér áll rendelkezésükre, minden 

diagnosztikai, ultrahang, labor és a sürgős eseteket azonnal át tudják venni. Ez 

Magyarországon az egyetlen gyereksürgősségi osztály, melyet évek óta minden panasz nélkül 

végeznek a szomszédos kerületekkel.  

 

   László Tamás polgármester: Megadja a szót dr. Buzna Andrea orvos-

igazgatónak.  

 

   dr. Buzna Andrea orvos-igazgató: Szakmai okokra szeretne néhány 

szóban kitérni. Ellenőrizték a Révész utcai rendelést, az ott zajló munkát. Sok esetben azt 

tapasztalták, hogy nem szakorvos rendel és nagyon sok esetben nem ment ki kérésre sem a 

beteghez. Írásos panasz nem érkezett a szakrendelő felé, de számtalan a szóbeli panasz a 

gyermek házi orvosoktól és szülőktől. Ellenőrzést végzett, hogyan működik a XIII. kerületi 
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rendelés és ügyelet. 850 fő ellátásában vesznek részt, azt is tudják, hogy több mint 100 

esetben a Heim Pál Gyermekkórházba mentek a kerületből a gyerekek, mert nem látták el 

őket a XIII. kerületben. Azt gondolja, hogy szakmai okok miatt feltétlenül váltani kell, annak 

ellenére, hogy ennek eddig írásos nyoma nem volt. 

 

   László Tamás polgármester: Hozzászólások következnek. 

 

   dr. Pintér Gábor képviselő: Velük is mindig a hétvégén történik 

valami a gyerekkel, ezért saját bőrükön tapasztalnak bizonyos dolgokat. Ha valamiről írásos 

panasz nincs, az nem azt jelenti, hogy feltétlenül jól működik. Szakmailag nem tudja 

megítélni, hogy hol jó a gyermekorvos, hol bánnak jól, szakszerűen a gyermekekkel. Úgy 

gondolja, hogy a Heim Pál Gyermekkórházban sem lesznek rossz kezekben a gyerekek, ez a 

személyes véleménye és más szülőknek is. Jó munkát és eseménymentes napokat kíván a 

kerület orvosainak.  

 

   Szilvágyi László képviselő: Mint szülő tudja mondani, hogy szóbeli 

panaszokat mindenhol lehet hallani. A Révész utcait sokkal szimpatikusabbnak találta, de ez 

csak a szubjektív véleménye. Amit az előterjesztésben nem lát, hogy mi az a plusz, ami a 

testületet arra ösztönzi, hogy váltsanak. Látja, hogy pár millió forintról van szó, de nem egy 

jelentős összegről és nem szeretné, hogyha a pénz miatt lenne döntés. Biztos abban, hogyha 

egy gyermek nagyon rosszul van, akkor nem a Révész utcába fogja vinni a szülő, hanem 

valamelyik kórházba. Azt gondolja, hogy a sürgős esetek mindig a Bethesdába, vagy a Heim 

Pál Gyermekkórházban fognak lecsapódni. Mindenképpen szubjektíven meg tudja erősíteni, 

hogy egy felújított épülettel, gyermekbarát környezettel és viszonylag modern felszereléssel 

találkozott a Révész utcában, de ugyanezt nem tudja elmondani a Heim Pál Korházról. Nem 

látja az előterjesztésben, hogy mi az a plusz, mi az ami motiválja őket arra, hogy indokolt 

legyen a váltás.   

 

   Vizér Klára alpolgármester: Dr. Buzna Andrea részéről az hangzott el, 

hogy a Révész utcában rezidensek látják el az oda érkező gyerekeket, míg a Heim Pál 

ügyeletén szakorvosok dolgoznak. Megnyugtatta volna, hogyha a Révész utcából is jött volna 

valaki, mert nehéz úgy beszélni egy szolgáltatásról, hogy a képviseletükben nincs senki jelen. 

A Révész utcai ellátásról elhangzanak olyan dolgok, melyek sem megerősíteni, sem pedig 

megcáfolni nem tudják, hiszen nincsenek jelen az ülésen. A Heim Pál Gyermekkórház 

részéről itt van a kórház képviselője aki elmondta, hogy a szakorvosok kimennek lakásra a 

beteg gyerekekhez. A Bethesda Kórház van a kerülethez a legközelebb, könnyen 

megközelíthető tömegközlekedéssel és autóval is, de ők ezt a fajta szolgáltatást nem vállalják 

el, tehát ebből kiesnek.  

 

   László Tamás polgármester: Kéri, hogy valamennyi résztvevő 

foglaljon állást a felvetett hozzászólásokhoz. Jelentkezik dr. Mezősi Andrea doktornő. 

Szavazást kér arról, hogy dr. Mezősi doktornőnek szót ad-e a képviselő.-testület. 

 

Budapest Főváros XV. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 3 percben 

szót ad dr. Mezősi Andrea háziorvos részére. 

(Szavazati arány: 15 igen szavazat,2 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 

 

   dr. Mezősi Andrea háziorvos: Kéri a polgármestert, hogy legyen hozzá 

elnéző, ha túllépi a 3 perces felszólalási időt, vegye figyelembe, hogy gyerekek életéről van 

szó. Megdöbbentette ez az előterjesztés, mert teljesen szembemegy a FIDESZ politikájával, 
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ami nagyon kedvező és barátságos a családok számára. Ebben az előterjesztésben László 

Tamás polgármester úr az anyagi oldalt helyezi előtérbe. Három variációt vetett fel az 

előterjesztés, de a harmadikról még nem esett szó, hogy itt a kerületben hozzanak létre 

gyermekügyeletet, mely 25 millió forintba kerülne évente. Véleménye szerint 20 milliárd 

forintos költségvetéssel gazdálkodó önkormányzat számára a 25 millió forint bagatell, mert a 

gyermekek egészségügyi ellátása mindenki számára érintő probléma. Nem érti, hogy miért 

mellőzik ennek a megtárgyalását. Felhívná a figyelmet arra, hogy sem a jelenleg érvényben 

lévő, sem a Heim Pál Gyermekkórház árajánlata nem felel meg a jogszabályoknak. Az 

önkormányzat jogszabályban előírt kötelezettsége, hogy legalább 24 órában biztosítsa az 

alapellátást és a gyermekellátást is. Az lenne a reális az ügyeleteken, hogy este 8 és reggel 8 

óra között kell biztosítani az ellátást. Négy éve úgy működik a kerületnek a gyermekek 

alapellátása, hogy a gyerekek napi négy órában nem jutnak orvoshoz. A XV. kerületben nem 

fedi le a gyermekorvosok munkaideje a 12 órát, hiszen a háziorvosok munkaideje 8 óra. 

Régebben azért tudott működni a 12 órás rendelési idő, mert volt közti ügyelet, ami most 

nincs meg. A másik probléma a 14 és 18 év közötti gyerekek ellátása, mert 14 éves kortól házi 

felnőttorvosokhoz tartozhatnak, de szakrendelésen nem fogadhatják őket. Nincs 

meghatározva a felnőtt ügyelettel kötött szerződésben, és a gyermekügyeletekkel kötött 

szerződésben sem, hogy hány éves kortól látják el a betegeket. Kinek a feladata, 

kötelezettsége, hogy ellássa a 14 éves kor alatti gyerekeket és a 18 éves kor fölöttieket? A 

VII. kerületben a nappali egészségügyi ellátást egy cég biztosítja, megkapják az OEP-től az 

összes körzet finanszírozását, úgy vannak kialakítva a rendelési idők, hogy lefedik a napi 12 

órát. A VII. kerületben működőképes, hogy csak 12 órás rendelési időt tartanak fenn. Ebben a 

kerületben ez nem működik, itt napi 16 órát kell fenntartani, mert a háziorvosok csak napi 8 

órában látják el a betegeket. Ha az előterjesztést elfogadják, az a foglalkozás körében 

elkövetett gondatlan veszélyeztetés kategóriája lesz, ha ezt így a továbbiakban fenn kívánják 

tartani. A XV. kerületnek nincsenek olyan egészségügyi vezetői, akik a szívükön viselnék a 

betegek érdekeit és tennének is értük valamit. Amit még nagyon hiányol az előterjesztésből 

azok a konkrét számok. A Heim Pál Gyermekkórház és a XIII. kerület által hány 14 és 18 év 

alatti gyerek van jelenleg ellátva? A másik probléma a távolság, hány km-re van a kerülettől a 

Heim Pál kórház, melynek a környékét nagyon nehéz megközelíteni. Az idő szintén 

számokban mérhető paraméter, hogy mennyi idő alatt ér a kerületbe egy autó a Heim Pál 

kórházból és mennyi idő alatt a XIII. kerületből? Ez az összehasonlítás teljesen hiányzik 

ebből az előterjesztésből. Szomorúan érinti, ahogy beszélnek azokról az orvos kollégákról 

akik nincsenek jelen, ez teljesen etikátlan és az orvosi kódexnek nem megfelelő magatartás. A 

másik céggel kötött szerződésbe bele kellene venni, hogy csak szakorvosokkal szeretnének 

szerződni. Kétli, hogy a polgármesternek nem tetsző fél meghívót kapott volna a testületi 

ülésre. Nem tudják bizonyítani, hogy rezidensként dolgoznak, amit szakorvos felügyelete 

nélkül nem is végezhetnek. A szakmai kvalitás evidencia kell hogy legyen valamennyi ellátó 

helyen. Mi lenne azokkal a gyerekekkel, akik másik területen élnek, azoknak jó lesz a 

gyengébb szolgáltató? A Vizér Klára kérdésére szeretne válaszolni: szerinte az a gond a 

privatizált háziorvosi ügyeletekkel, hogy profitorientált. Működtetnek egy céget azért, hogy 

minél nagyobb haszonra tegyenek szert, ezért olyan orvosokat dolgoztatnak, akik - 

helyzetükből adódóan - valamilyen kényszerhelyzetben vannak és sokkal olcsóbban elmennek 

dolgozni, mint egy tapasztalt szakorvos. Ezeken a helyeken azért dolgoznak rezidensek és 

nyugdíjas kollégák, mert minél kevesebb bérért dolgoztatnak, annál nagyobb profit marad a 

cégeknek. A telefonhívásokat fogadó kollégák általában asszisztensek, de vannak olyan 

helyek, ahol kizárólag orvosok vehetik fel a telefont, ők arra vannak betanítva, hogy minél 

kevesebb hívást eszközöljenek, a költségek miatt.  

 

 



 33 

 

 

Kevesebb legyen a benzin, kevesebb km menjen az autóba, kevesebb injekciót, fecskendőt 

kelljen használni. Az lenne a kívánatos, hogyha nagyon komoly beteg garanciákat beépítve 

kötnének szerződést ilyen cégekkel. Az előnye a Heim Pál kórháznak, hogy ott ezek a 

problémák nincsenek meg, de problémát jelent a távolság és az időfaktor. Véleménye szerint 

egyik fél sem felel meg a kerület számára a jogszabályok szerint, mert csak 12 órában 

biztosítják az ügyeleti ellátást, nem 16 órában.  

 

   dr. Balogh András bizottsági elnök: Biztos abban, hogy a gyerekek 

mindenképpen el lesznek látva, ezért szeretné, hogyha a Heim Pál kórházzal kötnének 

szerződést.  

 

   Szilvágyi László képviselő: Azt szeretné kérni, hogyha a jövőben 

bármelyik egészségügyi intézménnyel is kötik a szerződést, - de nem tartják be a 

szerződésben foglaltakat - akkor mondják fel, mivel benne van a szerződésben, hogy két 

szakorvossal kell ellátni a munkát. Amiről dr. Mezősi Andrea beszélt – és valóban úgy van - 

akkor miért nem került felmondásra a szerződés, mivel ez kétoldalú és bármikor felmondható. 

 

   László Tamás polgármester: Felkéri dr. Kiss András orvos-igazgatót a 

Heim Pál kórház képviselőjét, hogy válaszoljon a kérdésekre.  

 

   dr. Kiss András orvos-igazgató: A Bethesda kórháznak jó pár évvel 

ezelőtt volt gyermekorvosi ügyeleti szolgáltatása, de már nincs. Igazából a betegek döntenek 

arról, hogy hová mennek ebből a kerületből a sima körzeti ügyeletre, amely a hétvégén is van. 

A kerületből százas nagyságrendben mennek a kórházba attól függetlenül, hogy van 

szerződés, vagy nincs szerződés, de mindenki ellátást kap. Jogilag megtehetnék, hogy 

visszaküldik a betegeket, hiszen van a kerületnek szerződött partnere, aki ezt a tevékenységet 

ellátja és ezért pénzt kap. A Heim Pál kórházban nagyon sokat költöttek mind pénzben, mind 

munkában, mind hozzáállásban ahhoz, hogy egy gyerekközpontú kórház legyen. Abszolút egy 

„mesés” kórházprogramban dolgoznak, európai szintű ellátás folyik, ez minősíti a munkájukat 

és az, hogy milyen gyorsan tudnak kimenni egy híváshoz. Két autó és két orvos áll ehhez 

rendelkezésre. Komoly minőségügyi osztály van, aki rendszeresen felméri, hogy a hívások és 

a kimenetel között mennyi idő telik el és ha csúszás van, akkor beállítanak egy harmadik 

autót. Rengeteg panaszt kapnak, de ez ügyben nem. A kolléganő hozzászólásához két dologra 

szeretne válaszolni az egyik, hogy itt minden a gyerekekről szól, az a fontos, hogy a gyerekek 

komolyan el legyenek látva. A másik, hogy ha ezt egy magánszolgáltató végzi az komolyan 

profitorientált, de ők nem. Azt gondolja, hogy a kolléganő komoly fogalomzavarban szenved, 

mert nekik kötelességük 18 éves korig ellátni mindenkit. A felnőtt háziorvos 14 éves kortól 

elláthatja a gyerekeket. Azt nem tudja megmondani, hogy egy év alatt hány 14 éves kor alatti 

gyereket látnak el, ezt nem mérik fel csak az összesen beteglétszámot.  

 

   László Tamás polgármester: Megadja a szót dr. Buzna Andrea orvos-

igazgatónak. 

 

   dr. Buzna Andrea orvos-igazgató: Igyekszik mindenre válaszolni. 

Elsőként arra, hogy nagyon szeretné visszautasítani azt, hogy az intézményük nem törődik a 

gyerek ügyelettel és a vezetőség nem foglalkozik a gyerekek ellátásával. Hetek óta azzal 

foglalkozik, hogy találjanak egy olyan szakmailag megfelelő ellátó rendszert, amit el tudnak 

fogadni és a kerület gyerekei részére a legjobb lenne. Ezt a kerületben úgy megoldani, ahogy 
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a kolléganő a beszédében elmondta, hogy napi 24 órában legyen szakorvosi ügyelet, 

gyakorlatilag megoldhatatlan, mivel nagyon kevés a szakorvos. Próbált minden irányban 

érdeklődni, megmozdulni, de egész Budapesten senki sem vállalta. Az, hogy a Heim Pál 

kórház elvállalta a kerület gyerekeinek az ellátását, sem az önkormányzatnak, sem nekik egy 

fillérjükbe sem került. A dugókra vonatkozóan annyit szeretne elmondani, hogy hétvégén és 

éjszaka nincs, valamint a távolságot is lemérték és a Heim Pál kórház nincs messzebb, mint a 

jelenlegi ellátó rendszer. A Bethesda kórház főigazgatójával is többször beszélt, de nem 

tudják elvállalni ezt a fajta ügyeleti rendszert, mindazok mellett, hogy csak 3-4 esetről van szó 

egy nap. Nem tudják azt sem megszervezni, hogy „ott ülős” gyermekorvosok legyenek. A fő 

szempont, – mellyel a Szilvágyi úrnak is szeretne válaszolni – hogy mi a valós szakmai 

különbség a két ellátó rendszer között az, hogy amíg a XIII. kerületi rendelőben három 

lépcsős ellátás folyik, addig ebben csak kettő. A legfontosabb, hogy a gyermekeknek és a 

szülőknek időben is és diagnosztikai szempontból is sokkal gyorsabb ellátást biztosít. A XIII. 

kerületben nincs meg az a diagnosztikai, fekvőbeteg háttér, mint a Heim Pál kórházban. Ha a 

beteg gyermek a Heim Pál kórházba bekerül, ott fel is veszik, kivizsgálják, diagnosztizálják. 

Ezt a XIII. kerületben plusz lépcső beiktatásával tudják elérni és végül is a Heim Pál 

kórházban fog kerülni a gyerek. Ezt a lépcsőt szerették volna kiiktatni, mert így sokkal 

gyorsabb és hatékonyabb a gyermekek ellátása. Napközben reggel 8 és este 8 óra között a 

háziorvosok látják el a gyerekeket. Az ellátási forma amit az intézmény köt a Heim Pál 

kórházzal arra vonatkozik, hogy este 8 órától reggel 8-ig, illetve hétvégén és ünnepnapokon 

biztosítják a kerületi gyermekek ellátását. 

 
Vizér Klára alpolgármester: Érdeklődve hallgatta a vitát. Köszöni, 

hogy Mezősi doktornő mikrofonja nem lett kikapcsolva a hosszú felszólalás közben. Négy 

kerületi lakos jelent meg az ülésen saját maguk képviseletükben, és nem intézményt 

képviselve. Megnyugtató volt és örömmel hallgatta a doktor úr, az igazgató úr, és dr. Buzna 

Andrea igazgató asszony reflektálását. Mezősi doktornő hozzászólásában felvetett egy négy 

órás időszakot illetően az esti és az éjszakai orvosi ellátás közötti időszakra, ahol nem lefedett 

az ellátás. Erről szeretne többet megtudni. 

 

dr. Buzna Andrea igazgató: A gyermekorvosi szakrendelőben reggel 

nyolctól este nyolcig lefedett az ellátás, a szerződött partner este nyolc órától venné át az 

orvosi ügyeletet. 

 

László Tamás polgármester: dr. Mezősi Andrea 15 perces 

hozzászólásában súlyosan vádolta a gyermekorvosi rendszert. Nem kap újra szót, ezért kéri, 

hogy a további gondolatait írásban nyújtsa be. A vitát lezárja. Az országban a legmagasabb 

szintű ellátást biztosító intézménnyel kívánnak szerződést kötni a gyermekorvosi ügyelet 

biztosításáról. Bizonyos estekben a Révész utcai ügyeletről a Heim Pál kórházba 

továbbküldik a beteget, így egy lépcső ki is marad. Az orvosi ügyelet a biztonságról és a 

garanciáról szól, amit a Heim Pál kórház biztosítja a legjobban. Kéri a szavazást az 

előterjesztés b) határozati javaslatáról, mely így szól. Budapest Főváros XV. kerület 

Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, 

támogatja, hogy a XV. kerületi gyermekorvosi ügyeletet 2015. január 1. napjától a Heim Pál 

Gyermekkórházzal együttműködve lássa el az Egészségügyi Intézmény. 
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713/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, támogatja, hogy a XV. kerületi gyermekorvosi ügyeletet 2015. 

január 1. napjától a Heim Pál Gyermekkórházzal együttműködve lássa el az Egészségügyi 

Intézmény. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 

(Jogszabályi hivatkozás: 1997. évi CLIV. törvény 152. § (1) bekezdése, 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 41. § (3) bekezdése) 

(Szavazati arány: 15 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 3 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 
László Tamás polgármester: Köszöni az orvos-igazgató úr jelenlétét, 

higgadtságát és állásfoglalását. További jó munkát kíván. 

 

 

15. Előterjesztés a Budapest XV. kerületi Nemzetiségi Önkormányzatokkal kötött 

együttműködési megállapodások felülvizsgálatáról az Állami Számvevőszék által 

lefolytatott ellenőrzés során tett javaslatok alapján (Ikt.sz. 1/54-220/2014. sz. 

anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

László Tamás polgármester: A bizottsági elnököknek adja meg a szót. 

 

Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: A Közoktatási, Közművelődési, 

Egészségügyi és Sport Bizottság ezt az előterjesztést nem tárgyalta. 

 

dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 5 

igen szavazattal támogatta az előterjesztést. 

 

László Tamás polgármester: Kérdés, hozzászólás nincs. Kéri a 

szavazást az előterjesztés szerinti határozati javaslatról. 

 

714/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 1/54-220/2014. számú előterjesztés 1-8. sz. melléklete 

szerinti tartalommal a 2014. évre, a XV. kerületi Bolgár, Cigány, Görög, Horvát, Német, 

Örmény, Román és Szerb Nemzetiségi Önkormányzattal megkötött  együttműködési 

megállapodásokat megerősíti. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXIX. törvény 80. § (1)-(5) bekezdései) 

(Szavazati arány: 15 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 16 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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715/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, felhatalmazza a polgármestert, hogy az együttműködési 

megállapodások megerősítéséről szóló, az 1/54-220/2014. számú előterjesztés 9. melléklete 

szerinti záradékot  a Bolgár, Cigány, Görög, Horvát, Német, Örmény, Román, Szerb 

Nemzetiségi Önkormányzatok elnökeivel írja alá és csatolja az eredeti megállapodásokhoz. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 30. 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXIX. törvény 80. § (1)-(5) bekezdései) 

(Szavazati arány: 15 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 16 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

16. Előterjesztés a XV. Média Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit 

Korlátolt Felelősségű Társaság ügyvezetője megbízatásának a 

meghosszabbításáról, és javadalmazásáról (Ikt.sz. 1/54-213/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

    

László Tamás polgármester: A bizottsági elnököknek adja meg a szót.  

 

dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 

megtárgyalásra javasolja az előterjesztést 3 igen szavazattal és 1 tartózkodással. 

 

László Tamás polgármester: Kérdésre Németh Angélának adja meg a 

szót.  

 

Németh Angéla képviselő: Az ügyvezető igazgató úr szerződése 2014. 

december 31-ig szól. Mi indokolja, hogy ilyen hamar döntsenek a meghosszabbításról? 

 

László Tamás polgármester: Előrelátás miatt hosszabbítják meg 

korábban. Hozzászólások következnek. 

 

Tóth Imre képviselő: Tartózkodni fog a szavazásnál, mivel az igazgató 

úr szerződése 2014. december 31-ig szól, az új Képviselő-testület is fog tudni dönteni. Nem 

elegáns, hogy előre látásból szeretné a polgármester úr meghosszabbítani a szerződést. Volt 

már hasonló eset. Amennyiben az igazgató úr munkájával a következő Képviselő-testület meg 

lesz elégedve, bizonyosan meg fogják hosszabbítani a szerződését.  

 

Szilvágyi László képviselő: Annak idején az ügyvezető úr kinevezését 

támogatta, és azóta nem is csalódott benne, és továbbra is támogatná. A polgármester úr előre 

látása nem mindig sikeres, ez bebizonyosodott Alexa Károly és Liebmann Katalin esetében is. 

Ragaszkodni fog a jövőben ahhoz, hogy minden igazgató pályázat útján legyen kinevezve. 

Sass Csaba bebizonyította, hogy alkalmas a feladatra. Annak nincs értelme, hogy 

kinevezzenek valakit évekre és esetlegesen kellemetlen helyzetbe hozzák. Egy pályázaton 

Sass Csaba eséllyel indul, ezért támogatni fogja. 
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Donga Árpádné bizottsági elnök: Véleménye szerint is a pályázat a 

megoldás az ügyben. Bízzon a polgármester úr abban, hogy a FIDESZ nyer, és akkor minden 

jó úton megy tovább, nem lesz probléma. 

 

Tóth Imre képviselő: Az igazgató urat képesnek látja arra, hogy  a 

munkát folytassa, hisz idáig is jó munkát végzett. A polgármester úr megtehette volna az 

utóbbi egy évben is bármikor, hogy meghosszabbítsa a szerződését. 

 

Donga Árpádné bizottsági elnök: Még azt szeretné megkérdezni, 

milyen feltételekkel lehet ezt a szerződést felmondani? 

 

László Tamás polgármester: Kéri, hogy jogászok adjanak választ a 

kérdésre. 

 

dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető: A polgári törvénykönyv 

meghatározza a feltételeket, de a megállapodás az elsődleges a szerződésben. 

 

László Tamás polgármester: A vitát lezárja, az egyes határozati 

javaslatról kéri a szavazást. 

 

716/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Sass Csabának, a XV. Média Kommunikációs és 

Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatójának a megbízását 2015. január 1-

től 2019. december 31-ig, határozott időtartamra meghosszabbítja. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. § 2. pontja, 2013. évi CLXXVII. törvény 12. 

§ (1) és (2) bekezdése, a 2006. évi IV. törvény 21. § (1) és (3) bekezdése, 22. § (2) bekezdés a) pontja, 

24. § (1) és (2) bekezdése, 141. § (2) bekezdés j) pontja, 168. § (1) bekezdése) 

(Szavazati arány: 11 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 7 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 
László Tamás polgármester: A kettes számú határozati javaslatról kéri 

a szavazást. 
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717/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a XV. Média Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú 

Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatójának, Sass Csabának a megbízási díját 2015. január 1-jei 

hatállyal havi bruttó 480.000 Ft-ban állapítja meg. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. § 2. pontja, 2013. évi CLXXVII. törvény 12. 

§ (1) és (2) bekezdése, a 2006. évi IV. törvény 21. § (1) és (3) bekezdése, 22. § (2) bekezdés a) pontja, 

24. § (1) és (2) bekezdése, 141. § (2) bekezdés j) pontja, 168. § (1) bekezdése) 

(Szavazati arány: 11 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 7 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 
László Tamás polgármester: A hármas számú határozati javaslatról 

kéri a szavazást. 

 

718/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy felhatalmazza a polgármestert, hogy Sass Csaba 

ügyvezető igazgatóval 2015. január 1-től 2019. december 31-ig, határozott időtartamra szóló 

megbízási szerződést aláírja. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. október 31. ( a szerződés aláírására) 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. § 2. pontja, 2013. évi CLXXVII. törvény 12. 

§ (1) és (2) bekezdése, a 2006. évi IV. törvény 21. § (1) és (3) bekezdése, 22. § (2) bekezdés a) pontja, 

24. § (1) és (2) bekezdése, 141. § (2) bekezdés j) pontja, 168. § (1) bekezdése) 

(Szavazati arány: 11 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 7 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 
László Tamás polgármester: Köszöni Sass Csabának az eddigi 

eredményes munkáját és a jövőben is számítanak rá. 

 

 

17. Előterjesztés a PALOTA-HOLDING Ingatlan- és Vagyonkezelő Zártkörűen 

Működő Részvénytársaság vezérigazgatója munkaviszonyának a 

meghosszabbításáról és pályázat kiírásáról (Ikt.sz. 1/54-221/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

László Tamás polgármester: Az előterjesztés nem kívánja kiegészíteni, 

megadja a szót a bizottsági elnököknek. 

 

Donga Árpádné bizottsági elnök: A Szociális, Családvédelmi és 

Tulajdonosi Bizottság 1 igen szavazattal és 4 tartózkodással nem támogatta az előterjesztést. 
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dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 5 

igen szavazattal megtárgyalásra javasolja az előterjesztést. 

 

László Tamás polgármester: Kérdések feltevésére adja meg a szót. 

 

Szilvágyi László képviselő: Mivel a Szociális, Családvédelmi és 

Tulajdonosi Bizottság ülésen nem volt jelen Kiss Gyula, most hozzá fordulna a kérdésével. A 

Palota-Holding Zrt. a társasházak képviseletében érdekes módon nem támogatja a panelházak 

szigetelését, pedig köztudott, hogy ez a rezsicsökkentés alapja. Kérdése, hogy milyen objektív 

számításos dolgok alapján nem támogatják a panelházak külső szigetelését. 

 

Vizér Klára alpolgármester: Eredetileg az előterjesztés csak az idei év 

végéig hosszabbították volna meg a mandátumát, miért nem lehet a következő Képviselő-

testületre bízni a döntést. 

 

Báder György képviselő: Kéri, hogy a Szociális, Családvédelmi és 

Tulajdonosi bizottság indokolja meg az előterjesztés elutasítását. 

 

László Tamás polgármester: Dr. Kiss Gyula vezérigazgató úrnak adja 

meg a szót válaszadásra. 

 

Dr. Kiss Gyula vezérigazgató: Köszöni a szót. A Palota-Holding Zrt 

támogat minden megfelelő műszaki és gazdasági panelprogramos beruházást. Az 

önkormányzati tulajdonú lakásokban átlagosan több energiagazdálkodási felújítás valósul 

meg, mint amit a lakóközösség átlaga meg tud tenni. Egyes társasházi közgyűléseknél 

tartózkodott a szavazásnál a Palota-Holding Zrt, melyek a közös képviselő felé kifejtették 

álláspontjukat. Ezeknél a társasházaknál nem volt megfelelően előkészítve, vagy hiányos volt 

a felújítás menete, vagy finanszírozása. Jellemzően a födém, vagy a pince szigetelésére nem 

gondoltak, melyek további energia megtakarításokhoz vezetnek. Mivel a társasházakban a 

legnagyobb tulajdonosok közé tartoznak, így a szakembereik a társasházak állapotát 

folyamatosan véleményezik, ezek tudatában tudják a képviseletet ellátni. Ha a beruházási 

program megfelelő, akkor igen szavazattal elősegítik a beruházás elindítását. A Palota-

Holding Zrt. szakemberei segítik azoknak a lakóknak a képviseletét is, akik laikusok a 

műszaki felújítások terén. Elutasító szavazattal sohasem élnek, tartózkodni szoktak, hogy az 

előkészítetlen beruházások ne induljanak el, mivel a lakókra nagyon hosszú távú anyagi 

kötelezettséggel járna a lakókra nézve. Ha a beruházás mértéke megfelelő megtérülést 

eredményez akkor támogatják a beruházást. Tartózkodnak attól a felújítástól, amely nem vesz 

igénybe állami támogatást, döntő részben saját erőből valósítják meg. Hamarosan újabb 

támogatások bevezetésére fog sor kerülni, közös érdek, hogy várjanak rá pár hónapot, mely a 

lakók költségeinek a csökkentését teszi lehetővé. 

 

László Tamás polgármester: A Palota-Holding Zrt. helytáll az 

önkormányzati tulajdonú lakások képviseletében. Hozzászólások következnek. 

 

Szilvágyi László képviselő: Aggodalomra ad számára okot, hogy van 

olyan társasház, ahol kétszer került írásban sor szavazásra, ahol megszerették volna oldani a 

feladatot, de a Palota-Holding Zrt volt, aki miatt nem valósult meg. Milyen kormányrendelet, 

vagy bármely jogszabály szól arról, hogy kétszer a lakosok akarata ellenére szavaz és meg 

kell várni a majd egyszer valamikor bekövetkező támogatást.  
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Reméli, hogy a vezérigazgató úr vállalja a felelősséget, hogy ha nem válik valóra ez a  jóslat. 

Ha van egy lakóközösség aki szeretne valamit megvalósítani, akkor azt a beruházást 

támogatni kell és nem több csatornán keresztül érkező ígéretre várni. Kéri, hogy objektív és 

már létező információkra alapozzanak döntéseket. 

 

Vizér Klára alpolgármester: Tekintettel arra, hogy a 

lakásgazdálkodásért felelős alpolgármester, ezért megköszöni a lakásügyekkel foglalkozó 

Hivatali kollégáknak, a Palota-Holding Zrt-nél dolgozó kollégáknak, kiemelten Zsiska 

Zoltánné közreműködését, természetesen a vezérigazgató úrnak, a lakásügyekkel foglalkozó 

Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság négy éves munkáját. Továbbá köszöni a 

több mint kétezer ügyfélnek, aki a hétfői fogadó óráin megtisztelték a bizalmukkal. Köszöni 

Donga Árpádné elnök asszony és Zsiska Zoltánné, a Palota-Holding Zrt munkatársának 

együttműködését, hiszen ez az ügy iránt való elkötelezettségük példás kinyilatkoztatása 

részükről. Az ügyek gördülékenyebben haladtak a segítségükkel. Köszöni a bizalmat a 

hozzájuk fordulóktól, nagyon sok ügyfélnek tudtak segíteni, akinek nem, azt is 

megindokolták. A fogadó óráin már hónapok óta állandó kérdés, hogy mi lesz a választások 

után. Nem szeretne sem a fővárosi, sem az országos politikai életben részt venni, mert a 

kerületben szeretné tovább folytatni a 12 éve elkezdett munkáját. Szeret emberek közelében 

lenni és apró segítséggel az életüket segíteni. Sajnos a polgármester úr és a kerületi FIDESZ-

es vezetése nem jelöltette, úgy gondolták, jobb ha ezt a munkát nem folytatja. Nem igazak a 

hírek, hogy külföldre megy, más pártnál politizál, vagy egyéb legenda. Jelenleg 53 társa által 

indított fegyelmi ügye folyik, mégis a párthoz hű marad, mert számára ez elvi kérdés. A 

lakásgazdálkodás terén elindult gyümölcsöző kapcsolat zátonyra futott, melyet nagyon sajnál. 

Az a hozzá állás, jót akarás amely a Palota-Holding Zrt-ben, a Szociális, Családvédelmi és 

Tulajdonosi Bizottságban, és saját magában, az sajnos nem mindig tudott összhangba kerülni. 

2012. márciusban a Palota-Holding Zrt vezérigazgatója úgy vette át a mandátumát, hogy már 

csak a polgármester úrral konzultál, mely akadályozza az ügyek kibontakoztatását. Szakmai 

kritikát nem kíván ezzel kapcsolatban megfogalmazni, az nem lenne fair. A képviselő 

társainak további jó kampányolást, sikeres választásokat kíván. Bízik benne, hogy egy 

gyümölcsöző, konstruktív Képviselő-testületet alakul meg. Köszöni a vezérigazgató úrnak az 

együttműködést.  

 

László Tamás polgármester. A vitát lezárja. Kéri a szavazást az egyes 

számú határozati javaslatról.  

 

 

719/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy visszavonja a dr. Kiss Gyula vezérigazgató 

megválasztásakor, 2012. január 25-én hozott 17/2012. (I.25.) ök. számú határozatnak azon 

rendelkezését, amely a vezérigazgatói jogviszony meghosszabbítását pályázati kiírás nélkül 

legkésőbb 2014. október 31-ig teszi lehetővé. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 
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(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. § 2. pontja, 2013. évi CLXXVII. törvény 12. 

§ (1) és (2) bekezdése, a 2006. évi IV. törvény 21. § (1) és (3) bekezdése, 22. § (2) bekezdés b) pontja, 

24. § (1) és (2) bekezdése,  168. §,302. § e) pontja) 

(Szavazati arány: 12 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 6 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 
László Tamás polgármester: Szavazást kér a kettes számú határozati 

javaslatról.  

 

720/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy dr. Kiss Gyula vezérigazgatói jogviszonyát a PALOTA-

HOLDING Ingatlan- és Vagyonkezelő Zrt.-nél 2014. november 1-től 2015. december 31-ig 

terjedő határozott időtartamra pályázaton kívül meghosszabbítja. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. § 2. pontja, 2013. évi CLXXVII. törvény 12. 

§ (1) és (2) bekezdése, a 2006. évi IV. törvény 21. § (1) és (3) bekezdése, 22. § (2) bekezdés b) pontja, 

24. § (1) és (2) bekezdése,  168. §,302. § e) pontja) 

(Szavazati arány: 13 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 6 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

  
László Tamás polgármester: Szavazást kér a hármas számú határozati 

javaslatról.  

 

721/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy dr. Kiss Gyula munkabérét havi bruttó 700.000-Ft-ban 

(hétszázezer forintban) határozza meg. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. § 2. pontja, 2013. évi CLXXVII. törvény 12. 

§ (1) és (2) bekezdése, a 2006. évi IV. törvény 21. § (1) és (3) bekezdése, 22. § (2) bekezdés b) pontja, 

24. § (1) és (2) bekezdése,  168. §,302. § e) pontja) 

(Szavazati arány: 13 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 6 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 
László Tamás polgármester: Szavazást kér a négyes számú határozati 

javaslatról.  
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722/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, felhatalmazza a polgármestert, hogy dr. Kiss Gyulával a 

munkaszerződést kösse meg. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. október 31. (a szerződés aláírására) 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. § 2. pontja, 2013. évi CLXXVII. törvény 12. 

§ (1) és (2) bekezdése, a 2006. évi IV. törvény 21. § (1) és (3) bekezdése, 22. § (2) bekezdés b) pontja, 

24. § (1) és (2) bekezdése,  168. §,302. § e) pontja) 

(Szavazati arány: 13 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 6 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 
László Tamás polgármester: Megköszöni a Palota-Holding Zrt 

vezérigazgatójának a jelenlétét és munkáját. 

 

 

18. Előterjesztés a szabadon választható védőoltások önkormányzati támogatásáról 

(Ikt.sz. 1/54-222/2014. sz. anyag)     

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

László Tamás polgármester: Az előterjesztés nem kívánja kiegészíteni, 

megadja a szót a Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi bizottsági elnökének. 

 

Donga Árpádné bizottsági elnök: A Szociális, Családvédelmi és 

Tulajdonosi bizottság egyhangú 5 igennel támogatta az előterjesztést. 

 

László Tamás polgármester: Kérdés, hozzászólás nincs. Kéri a 

szavazást az előterjesztés szerinti első határozati javaslatról. 

 

723/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 2015. január 1-jétől támogatja és finanszírozza a 

kerületben bejelentett lakóhellyel rendelkező szülők 0 és 2 éves kor közötti gyermekei 

részére, választásuk szerint a rotavírus elleni védőoltás, varicella (bárányhimlő) elleni 

védőoltás, meningococcus által okozott agyhártyagyulladás elleni védőoltások 

finanszírozását, összesen 20.000,- Ft/gyermek összegben. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 4. pontja) 

(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 17 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

László Tamás polgármester: Szavazást kér az előterjesztés szerinti 

határozati javaslatról. 
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724/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, felkéri a polgármestert, hogy a rotavírus elleni védőoltás, 

varicella (bárányhimlő) elleni védőoltás, meningococcus által okozott agyhártyagyulladás 

elleni védőoltás költségének átvállalásáról szóló önkormányzati rendeletet készíttesse el és 

terjessze a Képviselő-testület elé. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. november 30. 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 4. pontja)  
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 17 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 
László Tamás polgármester: Szavazást kér az előterjesztés szerinti 

határozati javaslatról. 

 

725/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, felkéri a polgármestert, hogy a védőoltások 20.000 eFt összegét 

a 2015. évi költségvetésbe terveztesse be. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2015. évi költségvetés elfogadása 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 4. pontja)  
(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 17 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

László Tamás polgármester: Köszöni az előkészítő munkát az 

egészségügyi intézménynek és a főosztályvezető asszonynak. 

 

 

19. Előterjesztés az Ifjúsági és Sportközpont szakmai irányítása alatt álló ifjúsági 

táborok működtetéséről (Ikt.sz. 1/54-214/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

László Tamás polgármester: Megadja a szót a bizottsági elnököknek. 

 
Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: A Közoktatási, Közművelődési, 

Egészségügyi és Sport Bizottság 5 igen szavazattal megtárgyalásra javasolták. 

 

dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolták. 

 

László Tamás polgármester: Kérdés nincs, hozzászólások 

következnek. 
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Gyurcsánszky János képviselő: Most is beigazolódott, hogy szükség 

van a táborra és a napközisek ellátására, sajnos a résztvevők aránya meglehetősen alacsony. 

Mindhárom objektummal többet kellene foglalkozni. A Bernecebaráti komfortos ellátást 

biztosít, melyet kevés ráfordítással javítani lehet,  a Siófoki lepusztult állapotban van, melyre 

kell találni megoldást. A MÁV-val lehetne egy hosszabb távú, kedvezményes vagy ingyenes 

bérleti szerződés kötni a kerületben létrejövő projektekkel egyidejűleg. Megoldás lehet az 

Agárdi ingatlan értékesítése, Siófokról elvonni a forrásokat, a Velencei tónál vagy a 

Balatonnál olyan 80-100 gyermeket befogadó komfortosabb tábort létrehozni. 50 gyermek az 

egész nyár folyamán igénybe vette a tábort. Javasolta, hogy 10-15 gyermeket elvihettek volna 

Bernecebaráti vagy a Balatoni nyaralóba, hogy ők is nyaralhassanak. 

 

dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A jelen lévő igazgató úrnak 

szeretné megköszönni a munkáját. Sajnos az Önkormányzat a Bernecebaráti nyaralóra nem 

gondolt, ezt az előző években meg lehetett volna oldani, de mindenképpen meg kell tartani és 

fejleszteni. Az érezhető, hogy a szakmai előterjesztők is bizonytalanok a nyári táborok 

fenntartásával kapcsolatosan, ez egy akut probléma. Ez a kérdés a következő Képviselő-

testület és a Hivatal kemény munkájával fog megoldódni. Az ISK igazgatójának szakmai 

hozzáértésére a jövőben még nagyobb szükség lesz. 

 

dr. Pintér Gábor képviselő: Szeretné felhívni a figyelmet, hogy 

Bernecebarátiban a telek mögötti erdő és a tábor használatában lévő zöld terület egy része, 

egy jelenleg felszámolás alatt álló gazdasági társaság tulajdonában van. Ilyenkor nagyon jó 

áron lehet megvásárolni a területet. Ez azért is fontos, hogy ne egy hozzá nem értő 

tulajdonába kerüljön. 

 

Báder György képviselő: Az Ifjúsági és Sportközponthoz tartozott a 

Hejcei erdei iskola, mely kihasználatlanul áll és most a Palota-Holding Zrt kezel. Ennek az 

eladásából származó bevétel a többi tábor felújítására fordítható forrást képezne. Akár a 

Bernecebaráti tábort, akár a Siófoki felújítást segíthetnék ebből.  

 

Szilvágyi László képviselő: Az előterjesztésben a Siófoki tábor 

sorsáról van szó. A MÁV-os hátsó telek ügyében évek után megjelent egy magánszemély és 

ajánlatot kívánt tenni. Figyelni kell a telekre, ha az a személy eláll a vásárlástól és az 

atlétikásoknak is volt ezzel a területtel tervük akkor élni kell a lehetőséggel. Valószínűleg jó 

áron lehet hozzá jutni. 

 

Bitvai Nándor alpolgármester: A Bernecebaráti táborban 

fantasztikusan jó rendezvényeket szerveztek. Valószínűleg vannak olyan képviselő társai 

akink nem voltak még ott így nem tudhatják, hogy milyen jó rendezvényeket bonyolítottak ott 

le. Ennek a tábornak a beruházására nem elegendő a 16 millió forint, reméli, hogy a 

következő ciklusban a Képviselő-testület ezt figyelembe fogja venni és nagyobb összeggel 

segítik a tábort. Országos szinten példa értékű rendezvényeket szerveztek, szeretné, hogy a 

tábor megmaradjon. A felújítási munkákat 2015. május 31-ig kell megvalósítani, de vannak 

olyan feladatok, melyeket a tél folyamán el lehet végezni, kéri a GMK vezetőjét, hogy a 

munkafolyamatok összeállításánál gondoljon arra, hogy ezt a határidőt próbálja meg előre 

hozni és a felújítási munkákat gyorsabban megvalósítani. 

 

László Tamás polgármester: A vitát lezárja. Kéri, hogy minden 

javaslatot kísérjenek figyelemmel. Az előterjesztés szerinti határozati javaslatról kéri a 

szavazást. 
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726/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Bernecebaráti Gyermektábor (2639 Bernecebaráti, 

Szokoly u. 5.) felújítására bruttó 16.000 eFt-ot biztosít a 2015. évi költségvetésben.  

Felkéri a polgármestert, hogy a 2015. évi költségvetés tervezésekor a költséget terveztesse be. 

Felelős: polgármester 

Határidő: a 2015. évi önkormányzati költségvetési rendelet megalkotása 
(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 23. § (5) bekezdés 17. pont, 1/2014. (I.6.) 

önkormányzati rendelet 5. §) 

(Szavazati arány: 17 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 
20. Előterjesztés az Ifjúsági és Sportközpont és a REAC Sportiskola Sportegyesület 

között létrejövő bérleti szerződés jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-223/2014. sz. anyag) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

László Tamás polgármester: Megadja a szót a bizottsági elnököknek. 

 

Donga Árpádné bizottsági elnök: A Szociális, Családvédelmi és 

Tulajdonosi bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. 

 

dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 4 

igen szavazattal támogatták az előterjesztést. 

 

László Tamás polgármester: Kérdés, hozzászólás nincs. Kéri a 

szavazást a határozati javaslatról. 

 

727/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 1/54-223/2014. ikt. sz. előterjesztés melléklete szerinti 

tartalommal jóváhagyja az Ifjúsági és Sportközpont (1152 Budapest, Széchenyi tér 8-10.) és a 

REAC Sportiskola Sportegyesület (1152 Budapest, Széchenyi tér 8-10.) közötti, 2014. 

augusztus 1. és 2019. július 31. napjáig terjedő időszakra vonatkozó bérleti szerződést. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 
(Jogszabályi hivatkozás: 33/2013. (IX.30.) szóló önkormányzati rendelet 14. § (8) bekezdés) 

(Szavazati arány: 17 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 17 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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21. Előterjesztés a Bp. XV. Őrjárat utca 1-5. számú, 82285 helyrajzi számú ingatlan 

(volt Észak-pesti Kórház) I. ütemben bontandó épületei, építményei bontási 

engedélyokiratának jóváhagyásáról (Ikt.sz. 1/54-225/2014. és 1/54-225/a/2014. sz. 

anyagok) 

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

László Tamás polgármester: Megadja a szót a bizottsági elnököknek. 

 

Gyurkovics Miklós bizottsági elnök: A Közoktatási, Közművelődési, 

Egészségügyi és Sport Bizottság 3 igen szavazattal, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodással 

megtárgyalásra és elfogadásra javasolta. 

 

dr. Balogh András bizottsági elnök: A Településfejlesztési, 

Városüzemeltetési, Érték- és Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalásra javasolta. 

 

dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 3 

igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadásra javasolja az előterjesztést. 

 

László Tamás polgármester: A módosító előterjesztés szerinti 

határozati javaslatról kéri a szavazást. Az egyes határozati javaslatban a kikötés a bontási 

munkák megkezdése a Magyar Állam tulajdoni hányadának ingyenes átadása után kerülhet 

sor. Kéri a képviselők szavazatát. 

 

728/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete az 1/54-225/a/2014. iktatószámú módosító előterjesztésben foglaltak 

alapján úgy dönt, hogy jóváhagyja a Bp. XV. Őrjárat utca 1-5. számú, 82285 helyrajzi számú 

ingatlan (volt Észak-pesti Kórház) I. ütemben bontandó épületeinek, építményeinek bontási 

engedélyokiratát az 1/54-225/2014. iktatószámú előterjesztés 4. melléklete szerinti 

tartalommal, azzal a kikötéssel, hogy a bontási munkák megkezdésére csak a Magyar Állam 

tulajdoni hányadának a Bp. Főv. XV. Kerületi Önkormányzat részére történő ingyenes átadás 

ingatlan-nyilvántartási bejegyzését követően kerülhet sor. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 
(Jogszabályi hivatkozás: 49/2011. (XII. 1.) önkormányzati rendelet 7.§) 

(Szavazati arány: 14 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 2 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 16 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

László Tamás polgármester: Kéri az előterjesztés szerinti határozati 

javaslatról a szavazást. 
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729/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete az 1/54-225/a/2014. iktatószámú módosító előterjesztésben foglaltak 

alapján úgy dönt, felkéri a polgármestert, hogy bízza meg a Palota Holding Zrt-t a Bp. XV. 

Őrjárat utca 1-5. számú, 82285 helyrajzi számú ingatlan (volt Észak-pesti Kórház) I. ütemben 

bontandó épületei, építményei bontási munkáinak elvégzésével. 

Felelős: polgármester 

Határidő: a 82285 helyrajzi számú ingatlan tulajdonjogának 1/1 arányban a Bp. Főv. XV. 

Kerületi Önkormányzat részére történő ingatlan-nyilvántartási bejegyzését 

követő 15. nap. 
(Jogszabályi hivatkozás: 49/2011. (XII. 1.) önkormányzati rendelet 7.§) 

(Szavazati arány: 12 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 3 tartózkodás) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 15 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: 
 

730/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete az 1/54-225/a/2014. iktatószámú módosító előterjesztésben foglaltak 

alapján úgy dönt, felkéri a polgármestert, hogy a Bp. XV. Őrjárat utca 1-5. számú, 82285 

helyrajzi számú ingatlan 50%-os állami tulajdonrésze önkormányzati tulajdonba adására 

irányuló eljárásban szükségessé váló nyilatkozatokat az Önkormányzat kinyilvánított 

szándékaival egyezően tegye meg. 

Felelős: polgármester 

Határidő: megkeresést követő 15 napon belül 
(Jogszabályi hivatkozás: 49/2011. (XII. 1.) önkormányzati rendelet 7.§) 

(Szavazati arány: 12 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 3 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 15 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: 
 

 
22. Előterjesztés a RUP-15 Városfejlesztési Kft-vel megbízási szerződés megkötésére 

a volt Észak Pesti Kórház koncepcióterv készíttetés bonyolításáról (Ikt.sz. 1/54-

215/2014. és 1/54-215/a/2014. sz. anyagok) 

 Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

Dr. Balogh András bizottsági elnök: A Településfejlesztési, 

Városüzemeltetési, Érték- és Környezetvédelmi Bizottság 3 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság az 

eredeti határozati javaslatot 4 ellenszavazattal nem támogatta, helyette 3 igen és 1 

tartózkodással egy másik határozati javaslatról döntött, melyet ismertetni fog a későbbiekben. 

László Tamás polgármester: Kérdések következnek. 

Dr. Novák Ágnes alpolgármester: Hogyan fogja a Képviselő-testület 

ellenőrizni, hogy a RUP Kft-nél mit pályáztatnak? Hogyan lesz tartalommal megtöltve? A 

RUP Kft.-nek negyedévente beszámolót kellene adni a pályázatokról.  A korábbi 

pályázatokról sem kapták meg a beszámolókat. Hogyan lehet megbízni abban, hogy  a 

későbbiekben pontosan fogja szolgáltatni az adatokat? Azokról a pályázatokról beszámolnak, 
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melyekben nyertek, azokat viszont meg sem említik, melyeket hiába adtak be. Költöttek rá 

pénzt, de mégsem nyertek. Mikor lehet majd látni, hogy a sikeres és a kevésbé sikeres 

pályázatok hogyan alakultak? A mai Képviselő-testületi ülésre miért nem került elkészítésre a 

RUP Kft. beszámolója? 

 

Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 

ülésén hosszas vitát folytattak ennek az előterjesztésnek a határozati javaslatairól. Tudva levő, 

hogy az Észak-pesti Kórház hasznosításához hasonló program a kerületben még nem volt. 

Ismerteti a határozati javaslatát, mely szerint a határozati javaslat első pontját javasolja 

kiegészíteni azzal, hogy a korábban már elkészített terveket vegyék figyelembe. Második 

határozati javaslata egy új pont beillesztése, hogy a projekt előkészítése során a kerületi-, 

fővárosi- és országos szervekkel egyeztetéseket kell folytatni. Törölné az előterjesztésből a 

teljes telek üzemeltethetőségi elemzését. Kéri, hogy polgármester úr is mondja el véleményét 

ezzel kapcsolatosan. Az Észak-pesti Kórház hasznosítása a jövőben is nagyon sok munkát fog 

igényelni. Amennyiben a későbbiekben fenti munkát a RUP Kft. fogja koordinálni, valószínű, 

hogy több szakértőt is be tudnak majd vonni. Munkájukról rendszeresen be fognak számolni 

az új Képviselő-testület részére. Azzal a céllal is maximálisan egyetért, hogy a kerületnek 

legyen egy saját uszodája az Észak-pesti Kórház területén. 

 

Gyurcsánszky János képviselő: Ennek a munkának már régen el 

kellett volna kezdődnie. Jónak tartaná, ha a következő ciklus Képviselő-testületének a 

véleményét is figyelembe vennék az Észak-pest Kórház hasznosításával kapcsolatosan.  A 

széleskörű szakmai egyeztetések valóban szükségesek a munka megkezdéséhez. A RUP 15 

Kft. fogja koordinálni ezt a leendő csapatot. Egy igényes szakmai csapatot kell létrehozni, 

akiknek munkája hosszú hónapokat, akár egy évet is igénybe fog venni. Bízik abban, hogy 

ennek a hatalmas munkának hamarosan konkrét eredménye is lesz. 

 

Király Csaba képviselő: A bontással kapcsolatban szeretett volna 

hozzászólni, így most eláll a hozzászólástól. 

 

László Tamás polgármester: dr. Novák Ágnes alpolgármester által 

feltett garanciális kérdésre dr. Balázs Zoltán elnök úr fogalmazta meg az 1-es pont második 

bekezdésében azt a gondolatot, hogy  „A program előkészítése során az érintett kerületi 

intézményekkel, fővárosi, országos programban érdekelt szervekkel egyeztetéseket kell 

folytatni.”  Javasolja, hogy kerüljön beépítésre a határozati javaslatba az is, hogy az 

”előkészítésének során, az önkormányzati szakmai bizottságokkal, az érintett kerületi 

intézményekkel”.  Így Gyurcsányszky János képviselő úr által javasoltak is megfogalmazásra 

kerülnek. Kéri, hogy a RUP Kft. a negyedévente elkészült jelentését bocsássa a Képviselő-

testület rendelkezésére. Felkéri a RUP Kft. igazgatóját, hogy a későbbiekben foglaljon állást 

ebben a témában. Ügyrendi hozzászólás következik. 

 

Dr. Novák Ágnes alpolgármester: Előzőleg nem garanciális kérdést, 

hanem koncepcionális kérdést kívánt feltenni. Miért nem a Képviselő-testület szeretne dönteni 

a későbbiekben abban, hogy mi fog történni az Észak-pesti Kórház területén? A 

hozzászólásában dr. Balázs Zoltán elnök úrnak fog válaszolni, hogy szeptember 30-ig kötendő 

szerződés esetén milyen mélységű előkészítésre lehet számítani. 

 

László Tamás polgármester: Olyan horderejű ügyekről, mint például 

az Észak-pesti Kórház  fejlesztésének ügye, valóban nem dönthet más, mint a Képviselő-

testület. A RUP Kft-vel kell megkötni a szerződést, arról, hogy ők folytassák le az eljárást. 
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Nem a szakmai program, és a koncepció terv készítésével kapcsolatos szerződésről van szó, 

hanem az önkormányzat és a RUP Kft. közötti szerződéskötésről. Kéri a képviselőtársait, 

hogy jobban figyeljenek. Hozzászólásra jelentkezett Sumics János kerületi lakos. 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy Sumics János kerületi lakosnak 3 percben szót ad.  

(Szavazati arány: 14 igen szavazat, 2 ellenszavazat, 0 tartózkodás)  

 

Sumics János kerületi lakos: Köszöni a szót. Nagyon szerencsésnek 

tartja, hogy a Képviselő-testület elé került az Észak-pesti Kórház rehabilitációja. Örömmel 

fogadja, hogy több év után, már foglalkoznak vele. Szerencsének tartja, hogy az 

önkormányzat egyik vállalata megbízást fog kapni ennek a feladatnak a teljes rendezésére. 

Remélni tudja, hogy megfelelő szakemberek hozzáállásával fog ez megtörténni. Bízik abban, 

hogy olyan szakemberek véleményt is ki fogják kérni, akik már építettek uszodát.  

„Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselő Testület! A Magyar Köztársaság Alaptörvénye. 

XXV.cikkelye, valamint a 2013. évi CLXV tv. 1-es §. 1), 2), 3)-as bekezdésének 

felhatalmazása alapján közérdekű kérelmet terjesztünk elő. Alulírottak azzal a kéréssel 

fordulunk Önhöz és a Tisztelt Képviselő-testülethez, hogy az Észak-pesti Kórház, Budapest 

XV., Őrjárat u. 1-5. alatt lévő 7,5 ha területre termál strandfürdőt (uszoda) kialakítását 

sürgősséggel megoldani szíveskedjenek. Ismereteink szerint 1932-ben történt egy próba fúrás, 

mely pénz hiány miatt  félbeszakadt. A jelenleg jó állapotú épületek egy részére elkészült a 

hasznosítási terv, már csak a beruházási program hiányzik, amelyet – információi szerint – a 

kormány fog finanszírozni. A terület strandfürdő (uszoda) kialakítására alkalmas. A 80 ezer 

fős kerületi lakosok ugyan úgy megérdemelnek egy strandfürdőt, mint a szomszéd kerületek 

lakói. A fennmaradt épületegyüttesek a strand kiszolgálását meg tudják oldani. Orbán Viktor 

miniszterelnök 2014. március 11-én tett kerületi látogatása kapcsán ígéretként azt mondta, 

hogy hajlandóak az uszodát megfinanszírozni. Ezen értelmezés alapján a finanszírozást a 

kormány magára vállalja. A megvalósítási tervet és előterjesztéseket a kerület Képviselő-

testületének kell elkészíteni. Ezzel összefüggésben az aláírók közössége azt a gondolatot is 

támogatja, hogy termálvíz kutatást folytassanak a földalatti vízkészlet feltérképezésére. Az 

1700 méter mélységben fellelhető 70°C víz kerületünk javát és jogos használatát teszi 

lehetővé. Ismert a Széchenyi fürdő, valamint Veresegyháza esete, ahol a termálstrand 

működtetése nullszaldós, Pásztor Béla polgármester úr tájékoztatása alapján. Ezzel 

megcáfolja dr. Balázs Zoltán képviselő úr 2014. március 26-i Képviselő-testületi ülésén tett 

hozzászólását, hogy évi 5-600 millió forintos fenntartási költségre van szükség. Példaként 

lehet említeni a bogács termálfürdőt, ahol 2000 fős a lakosság és 1 milliárd forintos a 

költségvetés, valamint Sándorfalva, ahol egy magánvállalkozó 80 millió forint hitelt vett fel 

azért, hogy termálvíz után kutasson és azzal fűtse a fóliasátrakat. Merjünk nagyok lenni! Az 

évi 20 milliárd forintos költségvetés keretébe bele kell férjen ennek finanszírozása. A 

termálvízben található ásványi sók gyógyhatásúak. A létesítményt januártól-decemberig 

használni lehetne. Ennek szükségszerűségét senki nem vitathatja el a 80 ezer fős kerületi 

lakosságtól. Tisztelt Polgármester úr! Tisztelt Képviselő-testület! A jelenlegi kutakban 

percenként 440 m3 fakad. A föld alatti termálvíz készlet mennyiségét 200 évre becsülték. Az 

osztott felhasználás ezt a becsült mennyiséget nem változtatja meg. Kéri a mély-fúrás 

tervezését megindítani. Az elkészült tervezéssel együtt a jól körülírt kérelmet a Közép-

Dunavölgyi Vízügyi Igazgatóság Budapest VIII., Rákóczi út 41 szám alá kell eljuttatni. 

Fentieket a megkérdezettek 90%-a 100 oldalon aláírta. Több mint 2400 kerületi lakos, 

szavazó állampolgár alátámasztásával kérik, hogy a hivatalos eljárást megindítani 

szíveskedjenek.  
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Továbbiakban kijelentjük, hogy 2013. évi V. tv. a személyiségjog betartása mellett csak és 

kizárólag a fentiekben megjelölt feladatok megvalósítása céljából adtuk nevünket és 

címünket. Ezzel egy időben kérem Tisztelt Polgármester urat, hogy az aláírt íveket 

szíveskedjék átvenni, melyet személyesen egyedül gyűjtöttem össze. Köszönöm szépen.” 

 

Vizér Klára alpolgármester: Sumics úr felszólalása kapcsán szeretne 

köszönetet mondani azoknak az embereknek  akik az elmúlt 4 év során jelenlétükkel 

megtisztelték a Képviselő-testület hosszú üléseit. Különös tekintettel mond köszönetet Sumics 

úrnak, aki szinte minden alkalommal részt vett és hozzászólt a Képviselő-testület ülésein. 

Köszönetet mond Mezősi doktornőnek és Sárközi Ferenc úrnak is, aki elsősorban a 

fogyatékos emberek ügyében látogatta a Képviselő-testület üléseit. Köszönet azért, hogy a 

véleményüknek mindig hangot adtak. Elnézést kér a saját maga és a Képviselő-testület 

nevében azért, ha esetleg nem mindig kaphattak szót az üléseken az elmúlt négy évben. Jó 

egészséget kíván mindenkinek és kívánja, hogy a későbbiekben is érdeklődjenek a közügyek 

iránt és a következő Képviselő-testület munkáját is segítsék jelenlétükkel és 

hozzászólásukkal. 

 

László Tamás polgármester: További hozzászólás nincs. A vitát 

lezárja. Sumics úr beadványára megjegyzi, hogy a kormány részéről egyenlőre egy olyan 

program körvonalazódik, amelyben a döntés elsősorban az uszoda elhelyezéséről szól. 

Beadásra került dr. Vígh László kormánybiztos részére, egy levél, melyben a kerület 

bejelentette igényét arra, hogy köznevelési intézményeket kiszolgáló uszoda építésére a XV. 

kerületben is legyen lehetőség. Ez a leendő uszoda elsősorban az iskolai mindennapos 

testnevelés szolgálatában fog állni, valamint úszás oktatási lehetőséget fog biztosítani az 

óvodás korosztály számára is. Bízik abban, hogy néhány hónapon belül ez az uszoda 

elhelyezési döntés megszületik. A kormány szeptemberi, utolsó ülésén fog megszületni az a 

döntés, hogy a kerület ingyenesen megkapja az Észak-pesti Kórház másik 50%-os 

tulajdonjogát.  Ezzel kapcsolatban az EMI egészségügyi államtitkára nyilatkozott, hogy 

gyakorlatilag minden akadály elhárult, hogy a kormány ezt a döntését meghozza. Az uszoda 

elhelyezésének gondolata saját ötlete volt. A mélyfúrás ügyében most nem kíván reflektálni. 

Vita már lezárásra került, ezért Sárközi úrnak a továbbiakban nem tud szót adni. Elsőként a 

Pénzügyi és Jogi Bizottság két határozati javaslatáról kell dönteni. Kéri, hogy a Képviselő-

testület ne fogadja el a Pénzügyi és Jogi Bizottság 384/2014. (IX.15.) számú  határozati 

javaslatát. Szavazást rendel el. 

 

731/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete nem fogadta el azt a javaslatot, hogy a RUP-15 Városfejlesztési Kft-vel 

megbízási szerződés megkötésére a volt Észak-pesti Kórház koncepcióterv készíttetés 

bonyolításáról szóló előterjesztés 1. számú határozati javaslata az alábbiakkal módosuljon: 

…a Budapest XV. kerület, volt Észak-pesti Kórház (Budapest, XV. kerület Őrjárat utca 1-5., 

hrsz.: 82285) épületegyüttes hasznosítása érdekében készíttessen M 1:200 léptékű, vázlattervi 

szinten kidolgozott, minimum egy 50 m-es nagy medencét és egy 25 m-es tanmedencét, 

valamint a szükséges kiszolgáló helyiségeket magába foglaló uszoda épülettervet, a 

megvalósíthatóság ütemezhetőségével, valamint a becsült költségekkel kiegészítve. 
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Felelős: polgármester 

Határidő: 2015. március 31. 

(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 10. § (1) és (2) bekezdés) 

(Szavazati arány: 2 igen szavazat, 12 ellenszavazat, 4 tartózkodás)  

(Nem erősítette meg a PJB 384/2014. (IX.15.) számú határozatát)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

Dr. Balogh András képviselő: Új szavazást kér a PJB 384/2014. 

(IX.15.)-i határozatáról. 

 

László Tamás polgármester: Ismételten szavazásra teszi fel a Pénzügyi 

és Jogi Bizottság 384/2014. (IX.15.)-i határozati javaslatát. 

 

732/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete ismételt szavazással nem fogadta el azt a javaslatot, hogy a RUP-15 

Városfejlesztési Kft-vel megbízási szerződés megkötésére a volt Észak-pesti Kórház 

koncepcióterv készíttetés bonyolításáról szóló előterjesztés 1. számú határozati javaslata az 

alábbiakkal módosuljon: 

…a Budapest XV. kerület, volt Észak-pesti Kórház (Budapest XV. kerület Őrjárat utca 

1-5., hrsz.: 82285) épületegyüttes hasznosítása érdekében készíttessen M 1:200 léptékű, 

vázlattervi szinten kidolgozott, minimum egy 50 m-es nagy medencét és egy 25 m-es 

tanmedencét, valamint a szükséges kiszolgáló helyiségeket magába foglaló uszoda 

épülettervet, a megvalósíthatóság ütemezhetőségével, valamint a becsült költségekkel 

kiegészítve. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2015. március 31. 

(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 10. § (1) és (2) bekezdés) 

(Szavazati arány: 2 igen szavazat, 14 ellenszavazat, 2 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

(Ismételt szavazással nem erősítette meg a PJB 384/2014. (IX.15.) számú határozatát)  

 

László Tamás polgármester: Kéri, hogy utasítsák el a Pénzügyi és Jogi 

Bizottság 385/2014 (IX.15.) határozati javaslatát. Szavazást rendel el. 

 

733/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete nem fogadta el azt a javaslatot, hogy a RUP-15 Városfejlesztési Kft-vel 

megbízási szerződés megkötésére a volt Észak-pesti Kórház koncepcióterv készíttetés 

bonyolításáról szóló előterjesztés 2. számú határozati javaslata az alábbiakkal 

módosuljon: 
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…a Budapest XV. kerület, volt Észak-pesti Kórház (Budapest, XV. kerület Őrjárat utca 

1-5., hrsz.: 82285) épületegyüttes hasznosítása érdekében egy 50 m-es nagy medence és 

egy 25 m-es tanmedence koncepciótervének készíttetésével, külön térítés nélkül a RUP-

15 Városfejlesztési Kft-t bízza meg azzal, hogy a bonyolítás során a társaság a saját 

közbeszerzési szabályzata alapján járjon el, egyúttal felhatalmazza a polgármestert a 

megbízási szerződés megkötésére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2015. március 31. 

(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 10. § (1) és (2) bekezdés) 

(Szavazati arány: 2 igen szavazat, 14 ellenszavazat, 2 tartózkodás)  

(Nem erősítette meg a PJB 385/2014. (IX.15.) számú határozatát)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

László Tamás polgármester:  Kiosztásra került dr. Balázs Zoltán 

bizottsági elnök úr módosító indítványa. Ez a módosító javaslat annyiban bővülne, hogy az 1-

es pont második bekezdésébe kerüljön beírásra, hogy „A program előkészítésének során az 

önkormányzati szakmai bizottságokkal és az érintett kerületi intézményekkel, fővárosi és 

országos, a programban érdekelt szervekkel egyeztetéseket kell folytatni. Kéri a kiegészített 

határozat javaslat támogatását. Szavazást rendel el. 

 

734/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete az 1/54-215/a/2014. iktatószámú módosító javaslatban foglaltak alapján 

úgy dönt, a Budapest XV. kerület, volt Észak-pesti Kórház (Budapest XV. ker. Őrjárat u. 1-

5., hrsz.: 82285) épületegyüttes hasznosítása érdekében, a már elkészült tervek alapján azokat 

aktualizálva szakmai programot, építészeti koncepciótervet készíttet az alábbiak 

figyelembevételével: 

 A szakmai programnak a 190/2014.(III.26.) ök. számú határozat mellékletében 

szereplő funkciók elhelyezhetőségét kell vizsgálnia, azok szükségességét 

alátámasztó vizsgálatokkal, adatokkal kell igazolni, figyelembe véve a terület 

felére elvárt egészségügyi hasznosítást. 

 A program előkészítésének során az önkormányzati szakmai bizottságokkal és 

az érintett kerületi intézményekkel, fővárosi és országos, a programban 

érdekelt szervekkel egyeztetéseket kell folytatni.  

 Az építész koncepciótervnek az alábbiakat kell tartalmaznia: 

o a teljes terület geodéziai felmérését, meglévő fák, meglévő épületek 

bejárati szintjeinek, jellemző magassági (eresz, gerinc) adatainak 

felmérésével, a terepszint alatt lévő műtárgyak feltüntetésével, 

o a területen megtartandó, hasznosítandó épületek teljes közmű (víz, 

csatorna, gáz és/vagy távhő, elektromos, hírközlés, tüzivíz) ellátás 

biztosítás lehetőségeinek rajzi és szöveges bemutatását a meglévő 

közmű viszonyok és rendelkezésre álló kapacitások feltárásával, a 

területen keletkező csapadékvizek locsolásra történő hasznosításának 

elemzésével, 

o M 1:2000 léptékű beépítési tervlapot, melynek tartalmaznia kell a 

meglévő, hasznosításra javasolt épületeket, a terület belső közlekedési 

struktúráját, a szükséges parkolási igények biztosításával, 

feltüntetésével,  
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o M 1:500 léptékű koncepcióterveket az egyes meglévő és tervezett 

épületekre, hasznosítási tervváltozatokkal,  

o M 1:200 léptékű, vázlattervi szinten kidolgozott, minimum egy 50 m-es 

nagy medencét és egy 25 m-es tanmedencét, valamint a szükséges 

kiszolgáló helyiségeket magába foglaló uszoda épület terveit, 

o a megvalósíthatóság ütemezhetőségét, becsült költségekkel 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2015. március 31. 

(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 10. § (1) és (2) bekezdés) 

(Szavazati arány: 12 igen szavazat, 1 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 14 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 

László Tamás polgármester: Szavazást rendel el az Észak-pesti Kórház 

hasznosításáról szóló eredeti 2-es számú határozati javaslatról. 

 

735/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a volt Észak-pesti Kórház (Budapest XV. ker. Őrjárat u. 

1-5., hrsz.: 82285) épületegyüttes hasznosítása érdekében koncepcióterv készíttetésével, külön 

térítés nélkül a RUP-15 Városfejlesztési Kft-t bízza meg azzal, hogy a bonyolítás során a 

társaság a saját közbeszerzési szabályzata alapján járjon el, egyúttal felhatalmazza a 

polgármestert a megbízási szerződés megkötésére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 30. szerződéskötésre 

(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 10. § (1) és (2) bekezdés) 

(Szavazati arány: 15 igen szavazat, 1 ellenszavazat, 2 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

László Tamás polgármester: Köszöni az előterjesztők munkáját. 

 

23. Előterjesztés a XV. kerületi Önkormányzat tulajdonában lévő Közvágóhíd utca 

15. sz. (hrsz.:89404) alatti ingatlan épületegyüttesének bontásáról (Ikt.sz. 1/54-

226/2014. sz. anyag)    

 

László Tamás polgármester: Megadja a szót a bizottsági elnököknek. 

 

Dr. Balogh András bizottsági elnök: A Településfejlesztési, 

Városüzemeltetési, Érték- és Környezetvédelmi Bizottság támogatta az előterjesztést.  

 

Donga Árpádné bizottsági elnök: A Szociális, Családvédelmi és 

Tulajdonosi Bizottság 4 igen és 1 tartózkodással támogatta az előterjesztést. 

 

Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 4 

igen szavazattal támogatta az előterjesztést, azzal a kiegészítéssel, hogy az állományból való 

kivonás és bontás érdekében tegyen javaslatot a telekingatlan hasznosítására is. 
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László Tamás polgármester: Kérdés nincs, hozzászólásra megadja a 

szót Vizér Klára alpolgármester asszonynak. 

 

Vizér Klára alpolgármester: Felhívja a képviselő-testület figyelmét, 

hogy tudomása szerint mind a mai napig nincsenek lakható állapotú havária- lakások kijelölve 

a kerületben. Így a kerület nem felel meg a törvényi előírásoknak. A kerületnek jelenleg nincs 

olyan bebútorozott lakása, mely földrengés, vagy tűz esetén azonnal beköltözhető lenne a 

károsultak számára. Kéri, hogy javítsák ki amennyiben nem így van. Az előző káreseménynél 

a Palota Holding Kft. kolléganőjének kellett gondoskodnia a gondozóház és a nyugdíjas ház 

mellett lévő egyik üresen álló lakás beköltözhetővé tétele érdekében. Katasztrófa bármelyik 

percben előfordulhat ezért ilyen lakásokra szükség lehet. 

 

László Tamás polgármester: Vizér Klára alpolgármester asszony által 

említett esetre reagálva megemlíti, hogy mindkét károsult, az édesanya és a fia  elhelyezését is 

sikerült egy napon belül megoldani. Egy esetleges további káreseménynél is lesz lehetőség 

arra, hogy a károsultakat azonnal be tudják költöztetni.  

 

Vizér Klára alpolgármester: Az előző eset konkrétan úgy zajlott, hogy 

a Palota Holding Zrt. kolléganője vasárnap délután oldotta meg a két károsult elhelyezését. 

Elnézését kéri a képviselő-testületnek, ha nem jó időpontban említette meg ezt a konkrét 

esetet. 

László Tamás polgármester: Alpolgármester asszony, most olyan 

dolgokról beszélt, mely jelenleg nincs napirenden. A vitát lezárja. Az 1-es számú határozati 

javaslatról kér szavazást. 

 

736/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a XV. ker. Önkormányzat tulajdonában lévő, 1151 

Budapest Közvágóhíd utca 15. sz. (hrsz.:89404) alatti ingatlan romos lakóépületét és 

melléképületét  törli a lakás- és  helyiségállományból, egyben tulajdonosi hozzájárulását adja 

ezen épületek bontásához. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 

(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 13.§ (1) bekezdés 1. és 9. pontja, 107.§, 

33/ 2013.(IX.30.) önkormányzati rendelet 11. § (1) bekezdése) 

(Szavazati arány: 16 igen szavazat, 1 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

László Tamás polgármester: Ismerteti a 2-es számú határozati 

javaslatot, mely szerint a Képviselő-testülete úgy dönt, felkéri a polgármestert, hogy az 

állományból való kivonás és bontás érdekében tegyen javaslatot a telekingatlan hasznosítására 

is. Szavazást rendel el. 
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737/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, felkéri a polgármestert, hogy az állományból való kivonás és 

bontás érdekében tegyen javaslatot a telekingatlan hasznosítására is.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. november 30. 

(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 13.§ (1) bekezdés 1. és 9. pontja, 107.§, 

33/ 2013.(IX.30.) önkormányzati rendelet 11. § (1) bekezdése) 

(Szavazati arány: 16 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 2 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

24. Előterjesztés a nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérbeadásának feltételeiről 

szóló rendelet és a Palota Holding Ingatlan- és Vagyonkezelő Zrt-vel megkötendő 

vagyonkezelési szerződés előkészítéséről (Ikt.sz. 1/54-216/2014. sz. anyag)  

 Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

László Tamás polgármester: Megadja a szót a bizottsági elnököknek. 

 

Dr. Balogh András bizottsági elnök: A Településfejlesztési, 

Városüzemeltetési, Érték- és Környezetvédelmi Bizottság tárgyalta ezt az előterjesztést? 

 

László Tamás polgármester: A Településfejlesztési, 

Városüzemeltetési, Érték- és Környezetvédelmi Bizottság 3 igen és 2 tartózkodással 

támogatta az előterjesztést. 

 

Donga Árpádné bizottsági elnök: A Szociális, Családvédelmi és 

Tulajdonosi Bizottság 5 fő tartózkodással nem támogatta az előterjesztést. 

 

László Tamás polgármester: A kivonatban az szerepel, hogy 4 igen 0 

ellenszavazattal és 1 fő tartózkodással elfogadták az előterjesztést. 

 

Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 4 

igen szavazattal támogatta az előterjesztést, azzal a módosítással, hogy a határidő ne 2014. 

november 30-a, hanem 2015. január 31-a legyen. Kéri polgármester úr támogatását. 

 

László Tamás polgármester: Egyetért dr. Balázs Zoltán bizottsági 

elnök úr javaslatával. Kérdés, hozzászólás nincs. Határozathozatal következik. Javasolja, 

hogy fogadják el a Pénzügyi és Jogi Bizottság javaslatát, hogy a november 30-i határidő 

mindenhol változzon 2015. január 31.-re. Szavazást rendel el. 
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738/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 
 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 1061/2012. (XI. 28.) és 1064/2012. (XI. 28.) számú 

határozatait visszavonja. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 

(Jogszabályi hivatkozás: 1993. évi LXXVIII. törvény, 2011. évi CLXXXIX. törvény, 2011. évi 

CXCVI. törvény)  

(Szavazati arány: 15 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 4 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 

739/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 
 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Palota Holding Zrt. készítse el a vagyonkezelési 

szerződés gyakorlati alkalmazásához szükséges, az adatszolgáltatásokra, nyilvántartási 

kötelezettségekre, ellenőrzési folyamatokra, valamint a rendelkezésre álló források 

szabályszerű, szabályozott, gazdaságos, hatékony és eredményes felhasználásának 

biztosítására vonatkozó szabályzókat, továbbá készíttessen elemzést és kimutatást arra 

vonatkozóan, hogy a rendelet és a vagyonkezelési szerződés alapján a nem lakás célú 

helyiségekkel való gazdálkodás folyamata hogyan alakul, a jelenlegi állománnyal képes-e és 

mi módon a feladat ellátására, milyen pozitív /esetleg negatív/ eredmény várható a 

szerződéstől, milyen költségekkel, megtakarításokkal jár a tulajdonos önkormányzat számára 

és azokat a Képviselő-testület részére nyújtsa be.  

Felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a Palota Holding Zrt. vezérigazgatóját tájékoztassa. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2015. január 31. 

(Jogszabályi hivatkozás: 1993. évi LXXVIII. törvény, 2011. évi CLXXXIX. törvény, 2011. évi 

CXCVI. törvény) 

(Szavazati arány: 15 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 4 tartózkodás)  

(Megerősítve a PJB 396/2014. (IX.15.) számú határozata)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 

740/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, felkéri a polgármestert az Önkormányzat tulajdonában lévő 

nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérbeadásának feltételeiről szóló rendelet tervezetet 

készíttesse el és terjessze a Képviselő-testület elé elfogadásra. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2015. január 31. 

(Jogszabályi hivatkozás: 1993. évi LXXVIII. törvény, 2011. évi CLXXXIX. törvény, 2011. évi 

CXCVI. törvény) 

(Szavazati arány: 15 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 4 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

(Megerősítve a PJB 396/2014. (IX.15.) számú határozata)  
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741/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, felkéri a polgármestert, hogy a nem lakás céljára szolgáló 

helyiségek vonatkozásában a Palota Holding Ingatlan- és Vagyonkezelő Zrt-vel kötendő 

Vagyonkezelési Szerződés tervezetét készíttesse el és terjessze a Képviselő-testület elé 

elfogadásra. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2015. január 31. 

(Jogszabályi hivatkozás: 1993. évi LXXVIII. törvény, 2011. évi CLXXXIX. törvény, 2011. évi 

CXCVI. törvény) 

(Szavazati arány: 15 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 4 tartózkodás)  

(Megerősítve a PJB 396/2014. (IX.15.) számú határozata)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

742/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Palota Holding Ingatlan- és Vagyonkezelő Zrt. készítse 

el az Áht. 10. §-ában és az Ávr-ben foglaltaknak megfelelő, egyértelmű szervezeti struktúrát, 

felelősségi, hatásköri viszonyokat és feladatokat tartalmazó Szervezeti és Működési 

Szabályzatát.  

Felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a Palota Holding Zrt. vezérigazgatóját tájékoztassa. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. október 31. 

(Jogszabályi hivatkozás: 1993. évi LXXVIII. törvény, 2011. évi CLXXXIX. törvény, 2011. évi 

CXCVI. törvény) 

(Szavazati arány: 15 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 4 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

743/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Palota Holding Ingatlan- és Vagyonkezelő Zrt. készítsen 

felújítási tervet, amely az egyes bérleményekhez kapcsolódóan tartalmazza a felújítás műszaki 

tartalmát, várható költségeit, illetve gazdasági és/vagy kerületfejlesztési célszerűség szerint 

rangsorolja a felújítások sorrendjét és időbeli ütemezését, valamint azt, hogy a felújítási terv 

keretében készített felmérések során tételesen ki kell jelölni azokat az üres bérleményeket, 

amelyekre a jövőben már nem kívánatos állagmegóvási, felújítási címen újabb összegeket 

fordítani, hanem a hasznosítás egyéb módját irányozzák elő és azt a Képviselő-testület részére 

nyújtsa be. Felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a Palota Holding Zrt. vezérigazgatóját 

tájékoztassa. 

Felelős: polgármester 

Határidő: a számszerűsített irányvonal és az előzetes összegek meghatározására 2014. 

december 31., a szükséges előirányzatok meghatározására a 2015. évi 

költségvetés 
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(Jogszabályi hivatkozás: 1993. évi LXXVIII. törvény, 2011. évi CLXXXIX. törvény, 2011. évi 

CXCVI. törvény) 

(Szavazati arány: 15 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 4 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

744/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy amennyiben a lakás-, illetve nem lakás célú helyiséget 

bérlők pénztartozásának teljesítéseként fizetett összeg az egész tartozás kiegyenlítésére nem 

elegendő, úgy a befizetett összeget Palota Holding Ingatlan- és Vagyonkezelő Zrt. elsősorban 

a költségekre, másodsorban a kamatokra, harmadsorban a főtartozásra köteles elszámolni. 

Felkéri a polgármestert, hogy a döntésről a Palota Holding Zrt. vezérigazgatóját tájékoztassa. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 

(Jogszabályi hivatkozás: 1993. évi LXXVIII. törvény, 2011. évi CLXXXIX. törvény, 2011. évi 

CXCVI. törvény) 

(Szavazati arány: 15 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 4 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

25. Előterjesztés társasházi kamerarendszer pályázati felhívás kiírására (Ikt.sz. 1/54-  

210/2014. sz. anyag)   

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

László Tamás polgármester: Fenti előterjesztés egy előző pályázat 

folytatása. Megadja a szót a bizottsági elnököknek. 

 

Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 5 

igen szavazattal támogatta az előterjesztést. Az eredeti előterjesztés szövegében úgy szerepel, 

hogy a beadási határidő október 15-től december 15-ig tart. Logikusabb lenne, hogy ne legyen 

a pályázat benyújtására kezdő időpont megjelölve, hanem csak a pályázat benyújtásának a 

végső határidejét szabják meg.  

 

László Tamás polgármester: Egyetért dr. Balázs Zoltán elnök úr 

javaslatával. Kérdés, hozzászólás nincs. Határozathozatal következik. Javasolja, hogy ennek 

értelmében a pályázati felhívás szövegében a pályázat benyújtásának csak a végső határideje 

december 15. legyen megjelölve. 

 

 

745/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy ismételten pályázatot ír ki az 1/54-210/2014. számú 

előterjesztés 1. és 2. melléklete szerinti tartalommal a Bp. XV. kerület közigazgatási területén 

található társasházak és lakásszövetkezetek részére kamerarendszer működtetéséhez nyújtott 

önkormányzati támogatásra a 2014. évi költségvetésről szóló 6/2014. (II.21.) ök. rendelet 3.2 
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mellékletében „Társasházi kamerarendszer pályázati keret” címen biztosított 10.000 eFt 

előirányzat terhére, az abból rendelkezésre álló 9.000 e Ft felhasználásra azzal, hogy a 

pályázat benyújtásának a határideje 2014. december 15-e legyen.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 

(Jogszabályi hivatkozás: 6/2014. (II.21.) önkormányzati rendelet 3.2 melléklete, 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 13.§ (1) bekezdés 17. pontja, 2003. évi CXXXIII.  törvény 25. §, 2004. évi 

CXV. törvény 14/A. §) 

(Szavazati arány: 18 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

(Megerősítve a PJB 404/2014. (IX.15.) számú határozata)  

 

746/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, felkéri a polgármestert, hogy az 1/54-210/2014. iktatószámú 

előterjesztés 1. sz. melléklet szerinti pályázati felhívás – melyben a pályázat benyújtásának a 

határideje 2014. december 15-e legyen – közzététele érdekében a szükséges intézkedéseket 

tegye meg.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. október 10. 

(Jogszabályi hivatkozás: 6/2014. (II.21.) önkormányzati rendelet 3.2 melléklete, 2011. évi 

CLXXXIX. törvény 13.§ (1) bekezdés 17. pontja, 2003. évi CXXXIII.  törvény 25. §, 2004. évi 

CXV. törvény 14/A. §) 

(Szavazati arány: 18 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

(Megerősítve a PJB 404/2014. (IX.15.) számú határozata)  

 

 

26. Előterjesztés a 2014. IV. negyedévben, pályázat útján bérbe adható lakásokról 

(Ikt.sz. 1/54-217/2014. és az 1/54-217/a/2014. sz. anyagok) 

 Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

László Tamás polgármester: Megadja a szót a bizottsági elnököknek. 

 

Donga Árpádné bizottsági elnök: Az eredeti határozati javaslatot a 

Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság 5 fő tartózkodással nem fogadta el. A 

Bizottság egy módosító javaslatot nyújtott be a képviselő-testületnek, mely szerint kérje fel a 

polgármestert, hogy az előterjesztésben szereplő lakások mellett kerüljön feltüntetésre a 

beköltözhető személyek száma is, és kerüljön megvizsgálásra, hogy a költségelvű 

lakáspályázatra kiírandó lakások között, alacsonyabb komfortfokozatú, földszintes és kisebb 

alapterületű lakások is szerepeljenek.  Ezt a módosító javaslatot a bizottság 5 igen szavazattal 

támogatta. 
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László Tamás polgármester: A Szociális, Családvédelmi és 

Tulajdonosi Bizottság módosító javaslatát figyelembe vették. Elkészült egy táblázat, melyben 

feltüntetésre került a beköltözhető személyek száma is. Javasolja, hogy a későbbiekben 

hagyományos építésű lakások is kerüljenek át a költségelvű lakások közé. 

 

Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 5 

egyhangú igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek elfogadni, a költségelvű- és a 

piaci- alapon bérbe adandó lakáspályázatok határozati javaslatát. Ott ahol a lakás 

egybenyitások szerepelnek, először kerüljenek egybenyitásra a lakások és utána kerüljenek 

csak kiírásra. 

 

Donga Árpádné bizottsági elnök: Korábban is fordult elő olyan eset, 

hogy egy bérlő az önkormányzathoz fordult azért, hogy a mellette lévő üres lakás kerüljön 

egybenyitásra a saját lakásával. Akkor az volt a probléma, hogy az Alapító okirat módosítását 

a bérlőnek kellett volna kifizetni. Ez olyan magas összeg lett volna, hogy a bérlő nem tudta 

kifizetni. Az lenne a javaslata, hogy az önkormányzat vállalja magára ennek megfizetését. 

Ezúton ragadja meg a szót, hogy a Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság 

tagjainak, a bizottsági titkároknak, a lakásosztálynak és mindenkinek akivel 

munkakapcsolatban volt, hogy megköszönje elmúlt 4 évben végzett munkáját. A Bizottság az 

elmúlt négy évben próbált körültekintő döntéseket hozni. Polgármester úr javaslatára a 

mostani választásokon nem indul. Mindenkinek nagyon jó egészséget kíván. 

 

Vízér Klára alpolgármester: Az előterjesztéssel kapcsolatban 

elmondja, hogy menet közben alakult ki az irányelv, hogy a panelszigetelésen átesett 

házakban lévő lakásokat csak piaci alapon adja bérbe az önkormányzat. Fenti előterjesztésből 

viszont kiderül, hogy jelenleg ezekben a szigetelt házakban már költségelven is kiadnak 

lakásokat. Szerencsére már sok épület átesett panelszigetelésen. Piaci alapon nem könnyű 

bérlőket találni. A probléma az, hogy volt olyan előkészített lakás, ahol a bérlő egy évet várt, 

hogy megfelelő lakást találjanak számára, közben a kinézett cserelakást hőszigetelték és így 

csak piaci alapon kerülhetett volna kiadásra. Felhívja a  Palota Holding Zrt. és a polgármester 

úr figyelmét arra, hogy remek dolog ez a mostani pályáztatási módszer, de ennek 

következtében lassan oda jut a kerület, hogy nem marad bérbe adható lakása. Azok a bérlők, 

akik nem tudják fenntartani a nagyobb méretű lakásaikat, így lehet, hogy a későbbiekben nem 

tudnak majd kisebb méretű cserelakásba költözni.  

 

Gyurcsánszky János képviselő: A Pénzügyi és Jogi Bizottságnak az 

volt az álláspontja, hogy mindhárom lakáspályázati kiírást azonnal ki kell írni. Az 

összevonásra javasolt 10 lakás egybenyitásának jogi lépéseit elvégezheti a Palota Holding Zrt. 

is. Az összevonás elvégzése után kerüljenek kiírásra ezek a lakások is. Esetleg az összenyitott 

lakásokra új speciális pályázati feltételeket is ki lehetne dolgozni. 

 

Donga Árpádné képviselő: Javasolja, hogy a lakások összevonásánál 

az új Alapító okirat elkészítését a Palota Holding Zrt. fizesse ki. Javasolja, hogy erről 

szavazzon a Képviselő-testület. 

 

László Tamás polgármester: A vitát lezárja. Az első határozati javaslat 

a módosító előterjesztés I/1-es a szociális alapon bérbe adható lakásokról szól. Szavazást 

rendel el. 
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747/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete az 1/54-217/a/2014. iktatószámú módosító előterjesztésben foglaltak 

alapján úgy dönt, hogy a 2014. IV. negyedévben az alábbi üres, önkormányzati tulajdonban 

lévő lakásokat jelöli ki szociális alapú lakáspályázat kiírására: 

 

Sorszám Cím 
Szobák 

száma 

Félszobák 

száma 
Komfortfokozat 

alapterület 

m
2
 

1 Bethlen G. u. 66. fszt. 5. 1 0 komfortos 30 

2 Bocskai u. 92. fszt. 6. 1 0 komfortos 30 

3 Kinizsi u. 90. fszt. 7. 1 0 komfortos 25 

4 Kozák tér 20. fszt. 6. 1 0 komfortos 28 

5 Körvasút sor 30. fszt. 3. 1 0 komfortos 34 

6 Madách u. 27/c. fszt. 4. 1 0 komfortos 25 

7 Pázmány P. u. 30. fszt. 7. 1 0 komfortos 30 

8 Pázmány P. u. 85. fszt. 1. 1 0 összkomfortos 39 

9 Pozsony út 17. fszt. 4. 1 0 komfortos 41 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 

(Jogszabályi hivatkozás: 26/2003. (VI. 30.) önkormányzati rendelet) 

(Szavazati arány: 16 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 2 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

László Tamás polgármester: Kéri, hogy szavazzanak a módosító 

előterjesztés a I/2-es határozati javaslatáról, kiegészítve a Pénzügyi és Jogi Bizottság 

409/2014. (IX.15.) számú határozati javaslatával, mely szerint a Képviselő-testület úgy dönt, 

hogy az 1/54-217/a/2014. iktatószámú előterjesztés I/2 határozati javaslatban szereplő lakások 

esetében felkéri a polgármestert, hogy a lakások összenyitásához szükséges intézkedéseket – 

beleértve a társasházi alapító okirat módosítását is –  tegye meg.  

 

 

748/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 1/54-217/a/2014. iktatószámú előterjesztés I/2 

határozati javaslatban szereplő lakások esetében felkéri a polgármestert, hogy a lakások 

összenyitásához szükséges intézkedéseket – beleértve a társasházi alapító okirat módosítását 

is –  tegye meg.  

 

 

 

 



 62 

Sorszá

m. 
Cím 

Szobák 

száma 

Félszobá

k 

száma 

Komfortfokozat 
alapterület 

m
2
 

1 Apolló u. 44. fszt. 5. 1 0 komfort nélküli 26 57 

2 Apolló u. 44. fszt. 6. 1 0 komfortos 31  

3 Bethlen G. u. 99. fszt. 2. 1 0 komfortos 26 55 

4 Bethlen G. u. 99. fszt. 3. 1 0 félkomfortos 29  

5 
Bethlen G. u. 103. fszt. 

3. 
1 0 komfortos 

31 61 

6 
Bethlen G. u. 103. fszt. 

5. 
1 0 komfortos 

30  

7 
Pázmány P. u. 108. fszt. 

2. 
1 0 komfortos 

31 60 

8 
Pázmány P. u. 108. fszt. 

3. 
1 0 komfortos 

29  

9 
Szentmihályi út 14. fszt. 

1. 
1 1 félkomfortos 

28 55 

10 
Szentmihályi út 14. fszt. 

2. 
1 0 félkomfortos 

27  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 

(Jogszabályi hivatkozás: 26/2003. (VI. 30.) önkormányzati rendelet) 

(Szavazati arány: 16 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 2 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

(Megerősítve a PJB 409/2014. (IX.15.) számú határozata)  

 

László Tamás polgármester: Javasolja, hogy az SZCSTB 467/2014 

(IX.15.) határozati javaslatát ne fogadja el a Képviselő-testület. Szavazást rendel el. 

 

749/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete nem fogadta el azt a javaslatot, hogy felkérje a polgármestert, hogy az 

1/54-217/2014. iktatószámú előterjesztésben felsorolt lakások mellett tüntesse fel a 

beköltözhető személyek számát is, és vizsgálja meg annak a lehetőségét, hogy a költségelvű 

lakáspályázatra kiírandó lakások között alacsonyabb komfortfokozatú, földszintes és kisebb 

alapterületű lakás(ok) is szerepeljen(ek).   

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17.  

(Jogszabályi hivatkozás: 26/2003. (VI. 30.) önkormányzati rendelet) 

(Szavazati arány: 2 igen szavazat, 12 ellenszavazat, 3 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 17 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

(Nem erősítette meg az SZCSTB 467/2014. (IX.15.) számú határozatát)  
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László Tamás polgármester: Szavazásra teszi fel az SZCSTB 

határozati javaslatát, mely szerint a Képviselő-testülete úgy dönt, felkéri a polgármestert, 

hogy vizsgáltassa meg annak a lehetőségét, hogy a következő ütemben kiírandó költségelvű 

lakáspályázatra kiírandó lakások között alacsonyabb komfortfokozatú, földszintes és kisebb 

alapterületű lakások is szerepeljenek.   

 

750/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, felkéri a polgármestert, hogy vizsgáltassa meg annak a 

lehetőségét, hogy a következő ütemben kiírandó költségelvű lakáspályázatra kiírandó lakások 

között alacsonyabb komfortfokozatú, földszintes és kisebb alapterületű lakások is 

szerepeljenek.   

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17.  

(Jogszabályi hivatkozás: 26/2003. (VI. 30.) önkormányzati rendelet) 

(Szavazati arány: 14 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 3 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 17 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

László Tamás polgármester: Az eredeti III-as határozati javaslathoz 

nem érkezett módosító indítvány. Kéri, hogy szavazzon a képviselő-testület a határozati 

javaslatról. 

 

751/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete az 1/54-217/a/2014. iktatószámú módosító előterjesztésben foglaltak 

alapján úgy dönt, hogy a 2014. IV. negyedévben az alábbi üres, önkormányzati tulajdonban 

lévő lakásokat jelöli ki piaci alapú lakáspályázat kiírására: 

 

Sorszám Cím 
Szobák 

száma 

Félszobák 

száma 
Komfortfokozat 

 

m
2
 

1 Kőrakás park 37. X. 61. 1 1 összkomfortos 35 

2 Neptun u. 108. III. 14 1 1 összkomfortos 35 

3 Nyírpalota u. 53. II. 15. 3 0 összkomfortos 71 

4 Nyírpalota u. 53. IX. 57. 3 0 összkomfortos 71 

5 Nyírpalota u. 57. X. 62. 3 0 összkomfortos 71 

6 Nyírpalota u. 65. III. 19. 3 0 összkomfortos 71 

7 Sárfű u. 10. IX. 36. 1 2 összkomfortos 55 

8 Zsókavár u. 6. XI. 52. 1 1 összkomfortos 35 

9 Zsókavár u. 58. IV. 18. 2 0 összkomfortos 47 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 

(Jogszabályi hivatkozás: 26/2003. (VI. 30.) önkormányzati rendelet) 

(Szavazati arány: 17 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 2 tartózkodás)  
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Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

László Tamás polgármester: Szavazást rendel el a IV-es határozati 

javaslatról. 

 

752/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete az 1/54-217/a/2014. iktatószámú módosító előterjesztésben foglaltak 

alapján úgy dönt, felkéri a polgármestert, hogy terjessze a Képviselő-testület elé az I/1-II-III. 

számú határozati javaslatok táblázatai szerinti lakásokra vonatkozó pályázati kiírások 

tervezetéről készült előterjesztést. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. december 31. 

(Jogszabályi hivatkozás: 26/2003. (VI. 30.)  önkormányzati rendelet) 

(Szavazati arány: 16 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 2 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

László Tamás polgármester: Szavazást rendel el a II-es számú 

határozati javaslatról. 

 

753/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete az 1/54-217/a/2014. iktatószámú módosító előterjesztésben foglaltak 

alapján úgy dönt, hogy a 2014. IV. negyedévben az alábbi üres, önkormányzati tulajdonban 

lévő lakásokat jelöli ki költségelvű lakáspályázat kiírására: 

Sorszám Cím 
Szobák 

száma 

Félszobák 

száma 
Komfortfokozat 

 

m
2
 

1 Drégelyvár u. 3. V. 30. 3 0 összkomfortos 71 

2 Erdőkerülő u. 39. V. 17. 2 2 összkomfortos 69 

3 Kontyfa u. 6. X. 37. 2 1 összkomfortos 69 

4 Legénybíró u. 9. VI. 20. 2 2 összkomfortos 69 

5 Nyírpalota u. 71. XII..62.  1 0 összkomfortos 32 

6 Nyírpalota u. 87. IV. 26. 2 1 összkomfortos 71 

7 Nyírpalota u. 91. I. 9. 3 0 összkomfortos 71 

8 Nyírpalota u. 93. IV. 27. 3 0 összkomfortos 71 

9 Páskomliget u. 67. II. 10. 1 1 összkomfortos 47 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17. 

(Jogszabályi hivatkozás: 26/2003. (VI. 30.)  önkormányzati rendelet) 

(Szavazati arány: 17 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 2 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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László Tamás polgármester: Újbóli szavazást rendel el a IV-es 

határozati javaslatról, mely a pályázati kiírás előterjesztéséről szól. 

 

754/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete az 1/54-217/a/2014. iktatószámú módosító előterjesztésben foglaltak 

alapján, ismételt szavazással úgy dönt, felkéri a polgármestert, hogy terjessze a Képviselő-

testület elé az I/1-II-III. számú határozati javaslatok táblázatai szerinti lakásokra vonatkozó 

pályázati kiírások tervezetéről készült előterjesztést. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. december 31. 

(Jogszabályi hivatkozás: 26/2003. (VI. 30.) sz. önkormányzati rendelet) 

(Szavazati arány: 16 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 2 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

27. Előterjesztés a Mezőségi Őrzőkör Közhasznú Alapítvány részére nyújtandó 

támogatás átutalásáról (Ikt.sz. 1/54-218/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

László Tamás polgármester: Megadja a szót a Pénzügyi és Jogi 

Bizottság elnökökének. 

 

Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 5 

igen szavazattal támogatta az előterjesztést. 

 

László Tamás polgármester: Kérdés, hozzászólás nincs. 

Határozathozatal következik. 

 

755/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy engedélyezi a Mezőségi Őrzőkör Közhasznú Alapítvány 

részére, a várkudui református fiatalok siófoki táboroztatása támogatására, a Polgármester 

5/92766-3/2014. sz. határozata alapján megítélt bruttó 230.000 Ft (azaz kettőszáz-

harmincezer) forint összeg átutalását a 2014. évi önkormányzati költségvetés 6. § (1) 

bekezdés 2. pont szerinti polgármesteri célkeret terhére. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17 (elfogadásra) 

  2014. október 6. (átutalásra) 

(Jogszabályi hivatkozás: 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. § 4. pont, 6/2014. (II. 21.) 

önkormányzati rendelet 6. § (1 )bekezdés 2.pontja és az 5. melléklet) 

(Szavazati arány: 16 igen szavazat, 2 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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28. Előterjesztés elektromos és közvilágítási közmű-vagyon térítésmentes átadásáról 

(Ikt.sz. 1/54-230/2014. sz. anyag)   

 Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

László Tamás polgármester: Megadja a szót a bizottsági elnököknek. 

 

Dr Balogh András bizottsági elnök: A Településfejlesztési, 

Városüzemeltetési, Érték- és Környezetvédelmi Bizottság 5 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

Dr. Balázs Zoltán: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 4 igen szavazattal 

támogatta az előterjesztést. 

László Tamás polgármester: Kérdés, hozzászólás nincs. Szavazást 

rendel el. 

 

756/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hozzájárul ahhoz, hogy a (91158/105) helyrajzi számú 

közterületi ingatlannak, a 91158/101 helyrajzi számú, XV. Zsókavár utca 2. számú lakóépület 

és a 91158/102 helyrajzi számú transzformátor ház közötti része alatt kiépítendő, 28 m 

hosszú, 10 kV-os földkábel, szerelvényeivel és védőcsövezésével együtt, térítés nélkül az 

ELMŰ Hálózati Kft. tulajdonába kerüljön.  

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a térítésmentes átadáshoz szükséges 

nyilatkozatok, megállapodások aláírására.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 30. (a nyilatkozatok, megállapodások aláírására)  

(Jogszabályi hivatkozás:33/2013. (IX.30.) önkormányzati rendelet 15. § (2) bekezdése) 

(Szavazati arány: 19 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

757/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hozzájárul ahhoz, hogy a (91158/98) helyrajzi számú 

közterületi ingatlannak, a 91158/101 helyrajzi számú, XV. Zsókavár utca 2. számú lakóépület 

és a 91158/102 helyrajzi számú transzformátor ház közötti része alatt kiépítendő, 122 m 

hosszú, 0,4 kV-os közvilágítási földkábel, szerelvényeivel és védőcsövezésével együtt, térítés 

nélkül Budapest Főváros Önkormányzatának tulajdonába kerüljön. A képviselő-testület 

felhatalmazza a polgármestert a térítésmentes átadáshoz szükséges nyilatkozatok, 

megállapodások aláírására.  

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 30. (a nyilatkozatok, megállapodások aláírására)   

(Jogszabályi hivatkozás:33/2013. (IX.30.) önkormányzati rendelet 15. § (2) bekezdése) 

(Szavazati arány: 19 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 19 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
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29. Előterjesztés gépjármű megvásárlásáról (Ikt.sz. 1/54-232/2014. sz. anyag)  

Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

László Tamás polgármester: Megadja a szót a bizottsági elnököknek. 

 

Dr Balogh András bizottsági elnök: A Településfejlesztési, 

Városüzemeltetési, Érték- és Környezetvédelmi Bizottság 5 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

Donga Árpádné bizottsági elnök: A Szociális, Családvédelmi és 

Tulajdonosi Bizottság 5 egyhangú igennel támogatta az előterjesztést. 

 

Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 5 

egyhangú igen szavazattal támogatta az előterjesztést.  

 

László Tamás polgármester: Kérdés, hozzászólás nincs. Szavazást 

rendel el a határozati javaslatról. 

 

758/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a kerület külső részein található mezőgazdasági és erdős 

területek ellenőrzésére, bűncselekmények felderítése és a bűnmegelőzés hatékonyságának 

növelése céljából, a Pénzügyi és Jogi Bizottság 410/2014. (IX. 15.) számú határozatával 

megvásárlásra kijelölt Dácia Duster Cool t 1,6 16V 105 LE 4x4 típusú gépjárművet, az 

adásvételi szerződés megkötését követően ingyenesen a XV. kerületi Rendőrkapitányság 

részére üzemeltetésre átadja, és felkéri a polgármestert, hogy az erről szóló üzembentartói 

szerződést kösse meg. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. október 31. (átadásra) 

(Jogszabályi hivatkozás: 6/2014. (II. 21.) önkormányzati rendelet, 33/2013. (IX. 30.) 

önkormányzati rendelet 15. § és 25. §) 

(Szavazati arány: 17 igen szavazat, 0 ellenszavazat, 1 tartózkodás)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 

 

30. Előterjesztés a „Passzív zajvédelem” pályázati felhívás ismételt kiírására (Ikt.sz. 

1/54-235/2014. sz. anyag)  

 Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester 

 

László Tamás polgármester: A nyár folyamán kiírásra került „Passzív 

zajvédelem” pályázat 50 millió forintos keretösszegéből mindössze 10 millió forintra érkezett 

igény. Kéri a Városüzemeltetési főosztály vezetőjét, hogy az eddigi tapasztalatokról 

tájékoztassa a Képviselő-testületet. 

 

Németh Tibor főosztályvezető: A Passzív zajvédelem” pályázat 

elbírálásáról szóló előterjesztést a Településfejlesztési, Városüzemeltetési, Érték- és 

Környezetvédelmi Bizottság megtárgyalta. A pályázati felhívásra 25 pályázat érkezett, 

melyből 19 pályázatot lehetett támogatni. Érkeztek olyan pályázatok is, melyek tévesen 

értelmezték a területi határt. Voltak olyan pályázatok is, ahol nemcsak az érintett homlokzatra 
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nyújtották be a pályázatot, hanem a ház minden homlokzatára. Ebben az esetben a 

Településfejlesztési, Városüzemeltetési, Érték- és Környezetvédelmi Bizottság olyan 

határozatot hozott, hogy csak az M3-ashoz közeli homlokzatok nyílászáróit támogatja. Az 

újbóli pályázati kiírást minden érintett lakás tulajdonosához el fogják juttatni. 

 

László Tamás polgármester: Lenne-e értelme annak, ha az 

oldalhomlokzaton is támogatná az önkormányzat az ablakok cseréjét, nemcsak az M3-as felé? 

 

Németh Tibor főosztályvezető: A Fővárosi Önkormányzat készíttetett 

korábban egy szakértői anyagot, melyben meghatározták a feltételeket. Erre való 

hivatkozással, nem javasolná a Képviselő-testületnek a szakaszhatár kitolását. 

 

László Tamás polgármester: Megadja a szót a bizottsági elnököknek. 

 

Bárdosi György bizottsági alelnök: A Településfejlesztési, 

Városüzemeltetési, Érték- és Környezetvédelmi Bizottság, 5 igen szavazattal támogatta az 

előterjesztést. 

Dr. Balázs Zoltán bizottsági elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság 4 

egyhangú igen szavazattal támogatta az előterjesztést.  

 

László Tamás polgármester: Kérdés, hozzászólás nincs. Szavazást 

rendel el a határozati javaslatról. 

 

759/2014. (IX.17.) ök. számú határozat 

 

Budapest Főváros XV. kerület Rákospalota, Pestújhely, Újpalota Önkormányzatának 

Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2014. évi költségvetés II. számú módosításában 

„Háztartásoknak (passzív zajvédelem) pályázat” címen biztosított előirányzaton fennmaradó 

39.468 EFt felhasználására, a Bp. XV. Gábor Áron utca – Szentmihályi út - Bercsényi Miklós 

utca – Wesselényi utca által határolt tömbben álló lakóépületek lakószobái - M3 bevezető út 

felé néző homlokzatain lévő - nyílászáróinak hangszigetelő nyílászárókra történő cseréjére 

(passzív zajvédelem) ismételten pályázatot ír ki, melynek elbírálására felhatalmazza a 

településfejlesztési ügyekkel foglalkozó bizottságát. 

Felkéri a polgármestert, tegye meg az 1/54-235/2014. iktatószámú előterjesztés 1. melléklete 

szerinti tartalmú pályázati felhívás közzététele érdekében szükséges intézkedéseket. 

Felelős: polgármester 

Határidő: 2014. szeptember 17.  

  (a pályázati felhívás közzétételére: 2014. szeptember 26.,  

  a pályázat elbírálására 2014. decemberi bizottsági ülés) 

(Jogszabályi hivatkozás: 6/2014. (II. 21.) önkormányzati rendelet 3.2 melléklete) 

(Szavazati arány: 18 igen szavazat, egyhangú) 
Döntéshozatalban résztvevők száma: 18 fő 

Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 

Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  

 
László Tamás polgármester: Megköszönte a Képviselő-testületnek az 

elmúlt négy évben végzett munkáját. Kiemeli, hogy ez a testület egészen a választásokig 

megfeszítetten dolgozik és a kerület lakosainak a szolgálatában áll. A Képviselő-testület 

teljesítette azt, amit 2010-ben elvállat. Egy Képviselő-testület olyan, mint annak tagjai. Ha 

sok vita van, az előre viszi a dolgokat. Nagyon sok indítvány érkezett az ellenzék részéről is, 

melyek elfogadásra kerültek. Egy konstruktív és egy nagyon alkotó Képviselő-testület fejezi 
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be munkáját a mai napon. Hálásan köszöni elsőként a képviselőknek, tisztségviselőknek,  

jegyző asszonynak, aljegyző asszonynak, valamennyi főosztályvezetőnek, és a 

munkatársaknak a négy éve tartó megfeszített munkát. A Képviselő-testület rengeteget 

dolgozott, mely óriási terhet rótt a Polgármesteri Hivatal minden dolgozójára. A négy év alatt 

azt érzékelte, hogy mindenki szívesen szolgálta ezt a Képviselő-testületet, az esetleges 

vitákkal együtt. A polgármesteri hivatal meg tudta őrizni integritását. Kéri, hogy a ciklus 

lezárását ünnepeljék meg egy pohár pezsgővel, majd mindenkit szeretettel vár a házasságkötő 

teremben egy kötetlen beszélgetésre. Az elmúlt négy év alatt a XV. kerület hihetetlen 

mértékben prosperált jelen Képviselő-testület munkája által. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

Juhászné dr. Baráth Márta 

jegyző 
László Tamás 

polgármester 

 


